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ΕΤΟΣ 24ο

ΑΡΙΘΜΟΣ ΦΥΛΛΟΥ 1132
ΤΙΜΗ: 0.10 ευρώ
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ΤΕλΟΣ ΤΑ ψΕΜΑΤΑ ΤΟν ΜΑιΟ ΤΟυ 2020
ΔΗμΟτίΚΟ συμβΟυλίΟ νεΑσ ίΩνίΑσ 

Α’ ΚΑτΟίΚίΑ
πΩσ σΩζετΑί
τΟ σπίτί σΑσ

Πεδίο έντονης αντιπαράθεσης 
η προσφυγή Καναβού-Πανταγιά
στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση

Μικρή ανάσα σε χιλιάδες δανειολήπτες για να σώσουν το σπίτι τους με ευνοϊ-
κούς όρους δίνει η τετράμηνη παράταση του νόμου 4015/2019, που εξασφά-
λισε η κυβέρνηση από τους Θεσμούς.

Τέσσερα βραβεία για τον Χ-τύπο,
το xtypos.gr και το syneidisi.com

Regional Media awaRds 2019

ΟΜΙΛΟΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ MEDIA

*Ποιούς δανειολήπτες ξεσκονίζουν τώρα οι τράπεζες 
*Πώς θα εξασφαλίσετε κρατική επιδότηση και «κούρεμα»
*Τα εισοδηματικά κριτήρια και η πρόβλεψη για τους εγγυητές
*Όσα ισχύουν και πρέπει να ξέρετε για το νόμο Κατσέλη 

σελ. 12-13

9ο Συμπόσιο
ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ.:
Επιτυχία για
τον θεσμό και
συγκίνηση για
μέλη και κοινό

Παρουσία πλήθους
κεραμιστών και 
φίλων της κεραμικής
τέχνης τα εγκαίνια
της 57ης Πανελλήνιας
Έκθεσης Κεραμικής

σελ. 5

Αγορά κτήματος Κουτσουμπέλη:
Στα άκρα οι παρατάξεις 

τουδήμου Μεταμόρφωσης

3+1 ΑνΑτρΟπεσ στΟν πΟλίτίΚΟ ΧΑρτΗ τΟ 2020
εΚλΟΓίΚa… μΑΓείρeμΑτΑ

σελ. 10

ΑνΑλυτίΚΑ 
τΑ ΔρΩμενΑ 
ΚΑθε ΗμερΑσ

σελ. 18-19

σελ. 22

«ΑΓρίεσ» ΚΑτΑστΑσείσ 
στΟ ΔΗμΟτίΚΟ συμβΟυλίΟ

σελ. 7

σελ. 9

ΟξείΑ ΑντίπΑρΑθεσΗ 
στΟ ΔΗμΟτίΚΟ συμβΟυλίΟ

Black χιούμορ
για το Φ.Η.Χ. στο

Ηράκλειο Αττικής
Καμία μείωση στα δημοτικά τέλη
της πόλης με τη δημοτική αρχή να
διαφημίζει μειώσεις τελευταίας
τριετίας αναρτώντας αφίσες.
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α σημεία που τοπο-
θετήθηκαν είναι τα
εξής: 1) Αχιλλέως και
Κ. Βάρναλη, 2) Πλα-
τεία Κοσμά Αιτωλού

(Μπιζανίου), 3) Πλατεία Προφή-
τη Ηλία, 4) Πλατεία Σταυριανού
και 5) Πλατεία Εθν. Αντίστασης
(Πευκών).
Οι κάδοι αυτοί αποτελούνται από
εμφανή ανοξείδωτα δοχεία επί-
γειας ρίψης απορριμμάτων, βυθι-
ζόμενους αφανείς μεταλλικούς κά-
δους αποκομιδής, υδραυλικό σύ-
στημα συμπίεσης απορριμμάτων,
ηλεκτρουδραυλικό σύστημα λει-
τουργίας.
Τα συστήματα λειτουργούν ρομ-
ποτικά με αισθητήρες ανίχνευσης
του χρόνου έναρξης της συμπίεσης,
υπερδεκαπλασιάζοντας την χω-

ρητικότητα των αφανών βυθιζό-
μενων κάδων.
λειτουργούν επί παντός καιρού με
ασφαλή λειτουργία, αεροστεγή
και υδατοστεγή μηχανισμό ασφα-
λείας από μυρωδιές και νερά, κα-
ταιγίδες, χιόνια κ.λ.π.
Η χρήση τους είναι ευχερής από
ηλικιωμένους και παιδιά.
Με τη λειτουργία τους θα απο-
συρθεί η συστοιχία των επίγειων
κάδων απορριμμάτων από την
πλατεία με συνέπεια την βελτίω-
ση της καθαριότητας και της υγι-
εινής της περιοχής και θα ανα-
βαθμιστεί αισθητικά το αστικό
τοπίο.
Θυμίζουμε πως στο δήμο Μετα-
μόρφωσης οι πρώτοι βυθιζόμε-
νοι κάδοι είχαν τοποθετηθεί στην
πλατεία Ηρώων Πολυτεχνείου.

νέα διάλεξη του Ελεύθερου
Πανεπιστημίου του Δήμου
Βριλησσίων, θα πραγματο-

ποιηθεί τη Δευτέρα 2 Δεκεμβρίου
2019 και ώρα 18.00, στην αίθου-
σα «ν.Εγγονόπουλος» στο ΠΑΡΚΟ
«Μ.Θεοδωράκης» (Μπακογιάννη
και Πλαταιών) με θέμα: «Η ιστο-
ρία της σύγχρονης ελληνικής λο-
γοτεχνίας μέσα από 31 πορτρέτα
σημαντικών συγγραφέων».
Θα πραγματοποιηθεί συζήτηση
με τη συγγραφέα και κριτικό λο-
γοτεχνίας Σταυρούλα Παπασπύ-
ρου για το νέο της βιβλίο «Χωρίς
Μαγνητόφωνο».

πό τη Δευτέρα 2 Δεκεμβρί-
ου 2019, έως τη Δευτέρα
29 Φεβρουαρίου 2020, η

λαϊκή Αγορά της Δημοτικής Κοι-
νότητας Χολαργού, θα λειτουργεί
στην οδό Φανερωμένης, από την
οδό Ελ. Βενιζέλου έως την πλατεία
Παλαμά και από την οδό Σερίφου
έως την οδό Κεφαλληνίας.

ην Παρασκευή 6 Δεκεμβρίου 2019, το 4ο ΚΑΠΗ
νέας Ιωνίας φιλοξενεί την Ιωνιώτισσα συγγραφέα
βούλα Αραμπατζόγλου –τουζοπούλου. 

Η συνάντηση αυτή θα γίνει για να συζητηθούν με αφορμή
τα βιβλία της, οι αναμνήσεις της από την νέα Ιωνία, να γί-
νει ένα ταξίδι στον χρόνο και στο παρελθόν της πόλης της
ν. Ιωνίας και πολλά ακόμη. Όλα αυτά θα λάβουν χώρα επί
της οδού Ικαρίας 14 στη νέα Ιωνία, κοντά στο ναό Αγίων
Αναργύρων και ώρα 10.30 π.μ. 
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Στις 2 Δεκεμβρίου 
η νέα διάλεξη του
Ελεύθερου 
Πανεπιστημίου 

Αλλάζει θέση η λαϊκή
αγορά Χολαργού

Το 4ο ΚΑΠΗ ν. Ιωνίας φιλοξενεί τη συγγραφέα
Βούλα Αραμπατζόγλου –Τουζοπούλου

Εγκαταστάθηκαν πέντε ζευγάρια βυθιζόμενων
συστημάτων συλλογής απορριμμάτων

ΔΗμΟσ βρίλΗσσίΩν

Τ

υπΟΓείΟί 
ΚΑΔΟί ΣΤΗ 
ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗ
τοποθετήθηκαν πέντε ζευγάρια βυθιζόμενων συ-
στημάτων συλλογής απορριμμάτων (σύμμεικτων
και ανακυκλώσιμων), με μηχανισμό διαβαθμισμένης
συμπίεσης στο δήμο μεταμόρφωσης.

εντοπίζω

Φωτογραφίζω

Συμμετέχω

στο

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
για να δίνω

λύσεις στην

πόλη μου

xtypos@otenet.grστέλνω
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ιορτή για τον εθελοντισμό
με πολλά δρώμενα για τα
παιδιά διοργανώνει το Τμή-

μα Κοινωνικής Προστασίας, Παι-
δείας και Εθελοντισμού και το Κέν-
τρο Κοινότητας του Δήμου λυκό-
βρυσης- Πεύκης.
Η γιορτή γίνεται στο πλαίσιο της

Παγκόσμιας Ημέρας Εθελοντισμού
και θα λάβει χώρα στις 7 και 8 Δε-
κεμβρίου.Πιο συγκεκριμένα οι
διοργανωτές περιμένουν τους εν-
διαφερόμενους το Σάββατο 7/12
ώρες 11:00-14:00 στην Πεύκη στην
Πλατεία ν. Πλαστήρα και λ. Ειρή-
νης (Κολώνες) και την Κυριακή
8/12 στην Πλατεία Ηρώων της
λυκόβρυσης.

ετά από σχεδόν δεκαπέντε χρόνια λει-
τουργίας του Κολυμβητηρίου Μεταμόρ-
φωσης, την Τετάρτη 27 νοεμβρίου 2019

για πρώτη φορά έλαβε άδεια ίδρυσης και λει-
τουργίας μετά από έλεγχο και εκπλήρωση όλων των
προδιαγραφών του Τμήματος υγειονομικού και Πε-
ριβαντολλογικού Ελέγχου της Γενικής Διεύθυνσης
Δημόσιας υγείας και Κοινωνικής Μέριμνας.
Συγκεκριμένα ο Δήμαρχος Μεταμόρφωσης, στρά-
τος σαραούδας, υπέγραψε τη σχετική άδεια,
αφού εφαρμόστηκαν όλες οι νόμιμες διατάξεις,
όπως άλλωστε είχε ζητήσει.
Το Κολυμβητήριο πρόσφατα επιθεωρήθηκε από αρ-
μόδιο υγειονομικό κλιμάκιο, το οποίο διαπίστωσε
την καταλληλότητά του και την αυστηρή τήρηση
όλων των απαιτούμενων κριτηρίων.

Δήμος Χαλανδρίου ενόψει
του επερχόμενου χειμώνα
αναλαμβάνει την πρωτο-

βουλία συλλογής ρούχων, φαρμά-
κων και τροφίμων για τους πρό-
σφυγες που ζουν σε δύσκολες συν-
θήκες στην Κόρινθο και το λαύριο.
Η συλλογή των προσφερομέ-
νων ειδών πραγματοποιείται
στις διευθύνσεις:
• Δημαρχείο Χαλανδρίου, Αγ.Γε-
ωργίου 30 και Αριστείδου (1ος
όροφος Γρ. αντιδημάρχου), τηλ.
213 2023826.
• Κοινωνική υπηρεσία Δήμου 
Χαλανδρίου, Παπάγου 7, τηλ.
210.6899911-2
• Κ.Ε.Π, Γρ.Γυφτοπούλου 2, τηλ.
213 2024600-7.
• Αθλητικό Κέντρο νίκος Πέρκιζας,
λ.Πεντέλης 146, τηλ. 210-6856410,
210-6819350.

Γ
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Συλλογή φαρμάκων,
ρούχων και τροφίμων
για τους πρόσφυγες

Ο  Δήμος λυκόβρυσης
- Πεύκης γιορτάζει 
την Παγκόσμια Ημέρα
Εθελοντισμού

Την Κυριακή 1 Δεκεμβρίου το
Άναμμα του Χριστουγεννιάτικου
Δέντρου στην Πεύκη

ΑΔΕΙΟΔΟΤΗΘΗΚΕ
ΜΕΤΑ ΑΠΟ 15 ΧΡΟνΙΑ
λΕΙΤΟυΡΓΙΑΣ 
ΤΟ ΚΟλυΜΒΗΤΗΡΙΟ 
ΜΕΤΑΜΟΡΦΩΣΗΣ!

ΔΗμΟσ ΧΑλΑνΔρίΟυ

Δήμος Κηφισιάς
διοργανώνει σε
συνεργασιά με την

εταιρεία Skywalker Ημεριδ́α
σταδιοδρομίας Δήμου
Κηφισιας́#Jobday. 
πρόκειται για μία δράση η
οποία πραγματοποιείται τα
τελευταία τρία χρόνια και
περιλαμβάνει εργαστήρια
αναζήτησης εργασίας και
αναπ́τυξης επαγγελματικών
δεξιοτητ́ων, προσωπικο ́ coa-
ching και δωρεαν́ αξιολογ́ηση
βιογραφικών. 
Η δρασ́η απευθυν́εται σε οσ́ους
βρίσκονται σε αναζήτηση
εργασιάς και όσους ενδιαφέ-
ρονται να αναπτύξουν συγκε-
κριμένες επαγγελματικές δε-
ξιότητες. επίσης στοχευέι στην
ενδυναμ́ωση των νέων στο

ξεκιν́ημα της επαγγελματικης́
σταδιοδρομιάς τους μέσα από
την ενεργη ́συμμετοχη ́τους.
το προσωπικό coaching θα
είναι εστιασμένο και
προσαρμοσμένο στις αναγ́κες
του υποψηφιόυ. παραλ́ληλα
στο χώρο θα λειτουργεί
Κέντρο συν́ταξης βιογραφι-
κου ́σημειώματος (CV center).
Η Ημερίδα σταδιοδρομίας
Δημ́ου Κηφισιας́#Jobday θα
διεξαχθει ́ στο Δημαρχείο Κη-
φισιάς, Διονύσου και μυρσίνης
2, στις Αίθουσες «βασίλειος
Γκατσόπουλος» και «σταύρος
βόλκος», το σαβ́βατο 7 Δεκεμ-
βρίου απο ́ τις 11:00 έως τις
17:00.
Η εισ́οδος ειν́αι ελευθ́ερη για
τους επισκέπτες και θα δοθεί
βεβαίωση παρακολούθησης. 

Άλλη μια Ημερίδα 
σταδιοδρομίας
διοργανώνει 
ο Δήμος Κηφισιάς

τΟ σΑββΑτΟ 7 ΔεΚεμβρίΟυ

O

Η ΩρΑ εΦτΑσε και ο Δήμαρχος λυκόβρυσης -
Πεύκης τάσος μαυρίδης και η πρόεδρος του

ΠΕ.Α.Π. Κική νικολαροπούλου, καλούν
όλους τους δημότες της Πεύκης να
ανάψουν το Χριστουγεννιάτικο Δέν-

τρο στην πλατεία Σοφούλη, την Κυ-
ριακή 1η Δεκεμβρίου στις 5:30 το από-
γευμα.

Θα ακολουθήσει γιορτή, με καλαν-
τίσματα από την παιδική χορω-

δία του ΠΕ.Α.Π., με πολλές εκ-
πλήξεις για τους μικρούς φίλους

του Δήμου, με το σπίτι του Αϊ
Βασίλη, ξωτικά, μασκότ, Face

painting, ταχυδακτυλουρ-
γούς, πολλά παραδοσιακά

γλυκά, αλλά και το αγα-
πημένο συγκρότημα

Mood Swings σε ένα
πρόγραμμα γεμάτο

γνωστές μελωδίες.
Στο τέλος της βρα-

διάς ο Άγιος Βα-
σίλης με τους
βοηθούς του
θα μοιράζουν
χριστουγεν-
νιάτικα δώρα
στα παιδιά.
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σε συνάντηση εργασίας για την πρόοδο υλοποίησης του ευρω-
παϊκού προγράμματος «LIFe-PaYT πληρώνω όσο πετάω» στην
πόλη Conteixa-a- Nova της πορτογαλίας, την παρασκευή 22 νο-
εμβρίου 2019, συμμετείχε ο Αντιδήμαρχος περιβάλλοντος, βιώ-
σιμης Ανάπτυξης & Ψηφιακών εφαρμογών, Αλέξης μαυραγάνης.

κ. Μαυραγάνης, επίσης, πα-
ραβρέθηκε στην ημερίδα πα-
ρουσίασης Καλών Πρακτικών

προγραμμάτων «Πληρώνω όσο πε-
τάω», η οποία διοργανώθηκε από το
Πανεπιστήμιο της Coimbra και αφο-
ρά σε ανάλογες πρακτικές που ήδη
εφαρμόζονται σε Δήμους χωρών της
Ευρωπαϊκής Ένωσης.

Στο πρόγραμμα «Life-Payt-Pay as
you Throw» συμμετέχουν ως εταίροι
οι δήμοι της λισαβόνας, του Αβέιρο
και της Conteixa-a-Nova από την

Πορτογαλία, ο δήμος Βριλησσίων
από την Ελλάδα, ο δήμος λάρνακας
από την Κύπρο, καθώς και το Εθνικό
Μετσόβιο Πολυτεχνείο, το Πανεπι-
στήμιο του Αβέιρο και το Πολυτεχνείο
της Coimbra.

Το ερχόμενο διάστημα αναμένεται
να εφαρμοστεί πιλοτικά πρόγραμμα
«Πληρώνω όσο πετάω» στα Βριλήσ-
σια για τη σύνδεση του όγκου απορ-
ριμμάτων με το κόστος διαχείρισης
που καταβάλλει κάθε δήμος και κάθε
νοικοκυριό.

ΤΙ ΕΙνΑΙ ΤΟ “πλΗρΩνΩ
ΟσΟ πετΑΩ” ΠΟυ 
ΕΡΧΕΤΑΙ ΠΙλΟΤΙΚΑ 
ΣΤΟ ΔΗμΟ βρίλΗσσίΩν

ΑρθρΟ

120 μέρες δημιουργίας: 
απολογισμός της πρώτης περιόδου
διακυβέρνησης Μητσοτάκη

υμπληρώθηκαν ήδη 120 μέρες από
την παροχή ψήφου εμπιστοσύνης
στην κυβέρνηση της νέας Δημο-

κρατίας και του Κυριάκου Μητσοτάκη,
μετά τις εκλογές  της 7ης Ιουλίου.  Και εί-
ναι γεγονός ότι η περίοδος αυτή ήταν η
απαρχή ενός πρωτόγνωρου, σε ρυθμούς
και περιεχόμενο, στα μεταπολιτευτικά
χρονικά κυβερνητικού αλλά και νομοθε-
τικού έργου. 

Στην οικονομία, προχωρήσαμε, ήδη από
φέτος, σε  μείωση του ΕνΦΙΑ κατά 22% με-
σοσταθμικά για όλους του ιδιοκτήτες ακι-
νήτων.  Παράλληλα, βελτιώσαμε τη ρύθ-
μιση των 120 δόσεων και δώσαμε ανάσα
όχι μόνο σε νοικοκυριά αλλά και σε επι-
χειρήσεις και για πρώτη φορά μια ουσια-
στική ευκαιρία να ρυθμιστούν οι οφειλές
προς δημόσιο και ασφαλιστικά μας ταμεία,
με θετικά αποτελέσματα και για τα δημό-
σια έσοδα. 

Μεγάλες νομοθετικές τομές έγιναν ήδη
και στη δημόσια διοίκηση. Με το νομο-
σχέδιο για το «Επιτελικό Κράτος», θέσαμε
τα θεμέλια για τη λειτουργία  ενός κράτους
αποτελεσματικού και λιγότερο δαπανηρού. 

Στον τομέα της Παιδείας , προχωρήσα-
με σε νομοθετική κατάργηση του θεσμού
του ασύλου της ανομίας στα πανεπιστήμια.  

Στον ευαίσθητο τομέα της υγείας  φέ-
ραμε  σημαντικές μεταρρυθμίσεις με την
οργάνωση της επί τόπου  διανομής φαρ-
μάκων στους βαρέως πάσχοντες συμπο-
λίτες μας, ενώ θεσμοθετήσαμε, επιτέλους,
αυστηρά μέτρα για την καθολική απαγό-
ρευση του καπνίσματος στους δημόσι-
ους χώρους. 

Στον τομέα της κοινωνικής αλληλεγ-
γύης, νομοθετήσαμε τις αναγκαίες δράσεις
με σκοπό την ανακούφιση των πυρόπλη-

κτων στο Μάτι και αποκαταστήσαμε ήδη
μία μεγάλη αδικία για τους 66.000 περίπου
συνταξιούχους χηρείας, χορηγώντας τις
σχετικές συντάξεις που περιέκοψε ο δήθεν
ευαίσθητος  ΣυΡΙΖΑ. Ήδη μπαίνει τάξη  στο
ασφαλιστικό σύστημα  και επιταχύνεται η
καταβολή των συντάξεων προς όλους. 

Στον ευαίσθητο τομέα της ασφάλειας
έχει επέλθει μια μικρή επανάσταση.  ψη-
φίσαμε ήδη νομοσχέδιο για την  αυστη-
ροποίηση του πλαισίου χορήγησης ασύλου
στους πρόσφυγες, για την ενίσχυση της φύ-
λαξης των  χερσαίων και θαλάσσιων συ-
νόρων μας από παράνομες εισόδους με-
ταναστών και λάβαμε μέτρα για τη συνέ-
χιση της αποσυμφόρησης των νησιών
του Ανατολικού Αιγαίου.

Επίσης, προχωρήσαμε σε μεγάλες αλ-
λαγές στον Ποινικό Κώδικα, κάνοντας αυ-
στηρότερες τις ποινές για την τρομοκρα-
τία, την κατοχή και ρίψη μολότοφ, τις
καταλήψεις δημοσίων κτιρίων, το βια-
σμό και τις κλοπές συμμοριών, ενισχύον-
τας  στην πράξη  την προάσπιση της
ασφάλειας του απλού πολίτη. 

Παράλληλα, με το νέο αναπτυξιακό νόμο
διευκολύνουμε την έλευση νέων  επενδύ-
σεων στη χώρα καθώς  και τη δημιουργία
πολλών και καλά αμειβόμενων θέσεων ερ-
γασίας, ενώ  δημιουργήσαμε μητρώο για
όσους παραβαίνουν την εργατική νομο-
θεσία  προστατεύοντας  έμπρακτα τους πιο
αδύναμους εργαζόμενους. 

Τέλος, ολοκληρώσαμε στη Βουλή τη
διαδικασία αναθεώρησης του Συντάγμα-
τος και θεσμοθετήσαμε την αποσύνδεση
της εκλογής του ΠτΔ από τη διάλυση της
βουλής, τη μείωση των προνομίων των
βουλευτών και υπουργών και θεσπίσαμε,
επιτέλους, συγκεκριμένες προϋποθέσεις για
να μπορέσουν να ασκήσουν από τις επό-
μενες εκλογές το δικαίωμα ψήφου οι συμ-
πολίτες μας που ζουν και εργάζονται στο
εξωτερικό. 

Μέσα και έξω από τη Βουλή και με επι-
κεφαλής τον Πρωθυπουργό, κάνουμε πρά-
ξη μέσα σε πολύ σύντομο χρόνο όσα δεν εί-
χαν γίνει επί δεκαετίες στον τόπο μας. Έτσι
θα συνεχίσουμε με την κοινωνία στο πλευ-
ρό μας! 

* Η Ζωή Ράπτη είναι Βουλευτής Βορείου Τομέα Β  ́Αθη-
νών και  Αν. Κοινοβουλευτική Εκπρόσωπος της Νέας
Δημοκρατίας

τΗσ ζΩΗσ ρΑπτΗ

Σ

χοντας ως αρχή ότι ένα σχολείο θα πρέπει να
είναι «ανοιχτό» και προσβάσιμο σε όλους, η Α'
Σχολική Επιτροπή του Δήμου Βριλησσίων

προέβη - μεταξύ άλλων - στην τοποθέτηση βρετα-
νικού ανελκυστήρα ευθύγραμμης κλίμακας (σκάλας)
Handicare 1000 - πλήρως πτυσσόμενου - με περι-
στρεφόμενη και αναδιπλούμενη πολυθρόνα εξωτε-
ρικού χώρου στην είσοδο του νέου κτιρίου του 2ου
Δημοτικού Σχολείου.

Όπως αναφέρεται στη σχετική ανακοίνωση του
Δήμου, η ισότητα και η αναγνώριση ίσων δικαιω-
μάτων δεν πρέπει να αντιμετωπίζονται μόνο ως τι-
μητικές εκφράσεις, αλλά να προασπίζονται έμπρα-
κτα με κάθε δυνατό τρόπο.

Ε

Ανελκυστήρας ευθύγραμμης 
κλίμακας τοποθετήθηκε στο 
2ο Δημοτικό Σχολείο Βριλησσίων

ΣυΜΜΕΤΟΧΗ ΤΟυ ΔΗΜΟυ ΣΕ ΔΙΕΘνΗ ΣυνΑνΤΗΣΗ 

Ο
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ΟξΕΙΑ ΑνΤΙΠΑΡΑΘΕΣΗ ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣυΜΒΟυλΙΟ

Την ενίσχυση της
ασφάλειας στο 
Μαρούσι ζήτησε ο 
Δήμαρχος Αμαρουσίου

άλιστα, ο Δήμαρχος
Ηρακλείου, νικόλαος
μπάμπαλος, προεκλο-
γικά αλλά και πριν έρθει

στην εξουσία είχε κάνει εξαγγελίες
πως στον φόρο του Φ.Η.Χ. θα υπάρ-
ξει δραστική μείωση, ακόμα και
της τάξης του 50%, κάτι που έρχε-
ται σε απόλυτη αντιδιαστολή με την
πρόταση που τελικά κατατέθηκε.

Ο κ. παπαδημητρίου επικεφα-
λής της παράταξης «Ηράκλειο
Μαζί» έκανε λόγο για άρνηση της
Δημοτικής Αρχής να ακούσει προ-
τάσεις και εισηγήσεις της αντιπο-
λίτευσης, με στόχο την προσπά-
θεια μείωσης των δημοτικών τελών.

Παράλληλα, τόνισε ότι ο
Δήμος Ηρακλείου Αττικής
είναι μέσα στους δήμους με
τα υψηλότερα δημοτικά τέλη
στην Αττική, κατηγορώντας
την δημοτική αρχή ότι δεν έχει
ως πρωταρχικό στόχο την μεί-
ωσή τους, όπως θα έπρεπε. 

Από πλευράς του ο πρώην Δή-
μαρχος κ. βλασσόπουλος επισή-
μανε το γεγονός ότι όταν η παρού-
σα Δημοτική Αρχή ήταν αντιπολί-
τευση έκανε συνεχείς παρατηρήσεις
για τον πολύ υψηλό Φ.Η.Χ., τώρα
όμως έχει υιοθετήσει μία τελείως
διαφορετική προσέγγιση στο θέμα. 

θιμοτυπική επίσκεψη στο Δή-
μαρχο Αμαρουσίου κ. θεόδωρο
Αμπατζόγλου πραγματοποίησαν

ο Αστυνομικός Διευθυντής της
υποδ/νσης Ασφαλείας Β.Α. Αττικής κ.
ίωάννης λιανουδάκης και ο Διοικητής
Ασφαλείας Αμαρουσίου κ. Φώτης τσε-
λέπης, την Τρίτη 26 νοεμβρίου 2019
στο Δημαρχείο Αμαρουσίου.

Στη συνάντηση συμμετείχαν επίσης ο
Αντιδήμαρχος Οικονομικών σπύρος
σταθούλης, ο Αντιδήμαρχος Καθαριό-
τητας επαμεινώνδας Κατσιγιάννης
και ο Πρόεδρος της Κοινωφελούς Επι-
χείρησης (ΚΕΔΑ) νικόλαος πέππας. 

Με την ευκαιρία της συνάντησης, συ-
ζητήθηκαν τρόποι και δυνατότητες
ενίσχυσης της ασφάλειας στην πόλη
από τις υπηρεσίες της αστυνομίας που
βρίσκονται στα διοικητικά όρια του
Δήμου Αμαρουσίου. 

Αντικείμενο της συζήτησης υπήρξε
επίσης η αναζήτηση κατάλληλου κτη-
ρίου κοντά στο κέντρο της πόλης για τη
μετεγκατάσταση των υπηρεσιών αυ-
τών, γεγονός που αποτελεί χρόνιο αί-
τημα των κατοίκων.

Ο Δήμαρχος κ. Θεόδωρος Αμπατζό-
γλου εξέφρασε τις ευχαριστίες του στα
στελέχη της αστυνομίας, αλλά και σε
όλο το αστυνομικό προσωπικό για τη
συνεχή προσπάθεια διατήρησης της
εύρυθμης λειτουργίας της πόλης και της
ασφάλειας των κατοίκων, υπογραμμί-
ζοντας: «Οι πολίτες αναγνωρίζουν τη
διαχρονική προσφορά σας στην κοι-
νωνία κάτω από αντίξοες συνθήκες. Ο
Δήμος Αμαρουσίου και ο ίδιος προσω-
πικά στηρίζουμε το έργο σας και θα κά-
νουμε ότι είναι δυνατόν για την ανα-
βάθμιση των αστυνομικών δομών της
πόλης μας.» 

ΣυνΑνΤΗΣΗ ΤΟυ
κ. ΘΕΟΔΩΡΟυ ΑΜΠΑΤΖΟΓλΟυ
ΜΕ ΣΤΕλΕΧΗ ΤΗΣ ΑΣΤυνΟΜΙΑΣ 

Ε

Η δήλωση του Αντιδημάρ-
χου Οικονομικών κ. Δημη-
τρόπουλου ότι τα Δημοτικά
τέλη παραμένουν στα ίδια
επίπεδα με το 2019, έκτος
μίας ελάχιστης μείωσης της
τάξης του 5% στον Φόρο
Ηλεκτροδοτούμενων Χώ-
ρων, προκάλεσε την έντονη
δυσαρέσκεια των παρατά-
ξεων της αντιπολίτευσης. 

μ
Δεν έγινε δεκτή πρόταση της αντιπολίτευσης 
Μεγάλη ένταση επικράτησε στο Δ.Σ. όταν ο κ. Φιλάνδρος, δημοτικός

σύμβουλος της παράταξης Α.Κ.Ε.Π., θέλησε να καταθέσει προς ψήφιση
πρόταση, από μεριάς αντιπολίτευσης, για μείωση των δημοτικών τελών. 

Η Δημοτική Αρχή δεν την έκανε δεκτή, υποστηρίζοντας ότι οποιαδήποτε
πρόταση για να διαβαστεί, σύμφωνα με τον νόμο, χρειάζεται την απα-
ραίτητη εισήγηση από την αρμόδια Οικονομική Επιτροπή. Το γεγονός αυτό
προκάλεσε την έντονη δυσαρέσκεια στους παρευρισκόμενους δημοτικούς
συμβούλους. 

Το θέμα δεν τελείωσε εκεί, αφού ο κ. Κουτρούλης, ο οποίος συμμε-
τείχε στην πρόταση της αντιπολίτευσης, ζήτησε να διαβαστεί η εισήγηση
της Οικονομικής Επιτροπής σχετικά με την πρόταση μείωσης του
Φ.Η.Χ που προκρίνει ο Δήμαρχος, χωρίς ωστόσο να λάβει κάποια ου-
σιαστική απάντηση. 

ΚΑμίΑ μείΩσΗ 
στΑ ΔΗμΟτίΚΑ τελΗ 

τΟυ ΗρΑΚλείΟυ ΑττίΚΗσ
Black χιούμορ με το Φ.Η.Χ.



Αυτοδιοίκηση6
Χ-τυπΟσ • 30 νοεμβρίου 2019

www.xtypos.gr
www.syneidisi.com

ο Τεχνικό Συνεργείο ολοκλή-
ρωσε την προηγούμενη εβδο-
μάδα τη διαμόρφωση του χω-
ματόδρομου που ενώνει την
οδό Ανθίας με την οδό Καλά-

μου και βρίσκεται όπισθεν του Δημοτι-
κού Καταστήματος "νάρκισσος" σε έναν
καλαίσθητο πεζόδρομο. Παράλληλα, η
υπηρεσία Πρασίνου διαμόρφωσε και
φύτεψε το υπόλοιπο μέρος του κοινό-
χρηστου χώρου. 
Οι κυβόλιθοι που αποτελούν ένα εξαί-
ρετο υλικό επίστρωσης για δρόμους

περιπάτου, χρησιμοποιήθηκαν επίσης σε
δύο αστικά περάσματα που ενώνουν την
οδό Καλάμου με την οδό Θησέως, γεγο-
νός που συμβάλλει στην αισθητική ανα-
βάθμιση της περιοχής, αλλά και στην ου-
σιαστική εξοικονόμηση πόρων, αφού
πρόκειται για υλικά δευτέρας χρήσεως. 
Τα δύο αυτά έργα έγιναν με πρωτο-
βουλία του Αντιδημάρχου Εκάλης Αχιλ-
λέα Κουρέπη και με μηδενικό κόστος, δε-
δομένου ότι η επαναχρησιμοποίηση
των κυβόλιθων αποτελεί μια κίνηση
σεβασμού προς το περιβάλλον.

το τεχνικό συνεργείο του Δή-
μου Κηφισιάς, κάνει πράξη
τον σεβασμό στο περιβάλλον
με μία σημαντική, τόσο συμ-
βολικά όσο και πρακτικά
δράση: οι κυβόλιθοι οι οποίοι
απομακρύνθηκαν από το κέν-
τρο της Κηφισιάς και αντικα-
ταστάθηκαν από έγχρωμη
άσφαλτο αξιοποιούνται με
τον καλύτερο δυνατό τρόπο
στη διαμόρφωση λειτουργι-
κού πεζόδρομου και δρόμων
περιπάτου στην εκάλη.

Τ

ΜΕ ΠΡΟΤΡΟΠΗ ΤΟυ ΔΗΜΑΡΧΟυ ΓΙΩΡΓΟυ ΘΩΜΑΚΟυΔΗΜΟΣ λυΚΟΒΡυΣΗΣ - ΠΕυΚΗΣ

τα γραφεία του «Πράσινου
Ταμείου» που εδρεύει στη
Βίλα Καζούλη στην Κηφισιά

βρέθηκε ο Δήμαρχος λυκόβρυσης-
Πεύκης Τάσος Μαυρίδης, όπου συ-
ναντήθηκε με το νέο Πρόεδρο του
Ταμείου Στάθη Σταθόπουλο. 

Στη διάρκεια της συζήτησης εξε-
τάστηκαν συνεργασίες που αφο-
ρούν αναπλάσεις και ανακατα-
σκευές σχολικών συγκροτημά-
των, ενεργειακή αναβάθμιση και
προσβασιμότητα δημοσίων κτι-
ρίων, αναπλάσεις κοινοχρήστων
χώρων κ.α.

Ο κ. Μαυρίδης μετά τη συνάντη-
ση δήλωσε: «Είχα τη χαρά να συ-
ναντήσω σήμερα τον κ. Σταθό-
πουλο για να του ευχηθώ καλή
επιτυχία στα νέα του καθήκοντα
και να ενημερωθώ για τις δυνατό-
τητες συνεργασίας που μπορούμε
να έχουμε τα επόμενα χρόνια, ώστε
να εντάξουμε δικές μας προτάσεις
στα προγράμματα του Ταμείου. Το
Πράσινο Ταμείο είναι ο φορέας
εκείνος που στηρίζει την ενίσχυση
της ανάπτυξης της χώρας μας μέσω
της προστασίας του περιβάλλοντος
και εμείς έχοντας θέσει το περι-
βάλλον πολύ ψηλά στη ατζέντα
μας επιθυμούμε μια εποικοδομητι-
κή συνεργασία. Στόχος μας είναι να
αξιοποιήσουμε κάθε πιθανή χρη-
ματοδότηση για να συνεχίσουμε να
υλοποιούμε μικρά και μεγάλα έργα
στην πόλη μας».

Ο ΟΚΑπΑ με γνώμονα πάντα την ασφάλεια των αθλουμέ-
νων φρόντισε και αντικατέστησε τις μπασκέτες του με νέες,
ολυμπιακού τύπου, οι οποίες πλέον διαθέτουν πιστοποιητικό
συμμόρφωσης σύμφωνα με το πρότυπο EN15312:2007.

Σε συνέχεια της ολοκλήρωσης των εργασιών αντικατά-
στασης των μπασκετών του Αθλητικού Κέντρου νέου ψυ-
χικού, σημειώνεται ότι τα γήπεδα είναι έτοιμα προς χρήση
και θα λειτουργήσουν με το παρακάτω ωράριο: • 08:00-
16:00 θα λειτουργούν και τα τρία υπάρχοντα γήπεδα, ενώ
• 16:00- 21:45 θα λειτουργούν τα δύο γήπεδα που διαθέ-
τουν φωτισμό.

Σ

Συνάντηση του 
Τ. Μαυρίδη με το 
νέο Πρόεδρο του 
Πράσινου Ταμείου

Αντικαταστάθηκαν οι μπασκέτες στα 
γήπεδα του Αθλητικού Κέντρου ν. ψυχικού

Στην επαναχρησιμοποίηση υλικών
προχωράει ο Δήμος Κηφισιάς

μίΚρεσ ΑΓΓελίεσ
Δημοσιεύουμε 

μικρές αγγελίες 
κaθΕ ΕβδΟμaδΑ 

Διαβάζουν χιλιάδες

αναγνώστες

Με την εγγύηση της εφημερίδας “ΧΤΥΠΟΣ”

e-mail:  mikresaggelies.xtypos@gmail.com
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κ. Καναβός, σύμβουλος της
δημοτικής παράταξης "Δη-
μιουργία Αλληλεγγύη", κα-
τέθεσε προσφυγή μαζί με
τον κ. πανταγιά στην Απο-

κεντρωμένη Διοίκηση Αττικής στις
15/11, στην οποία ζητούν την ακύρω-
ση της πράξης του Δ.Σ. ν. Ιωνίας (21/10)
που αφορούσε τον ορισμό των τακτικών
μελών της Σχολικής Επιτροπής Σχολικών
Μονάδων Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης.
Ο κ. Καναβός ξεκαθάρισε εντός του Δη-
μοτικού Συμβουλίου ότι τόσο ο ίδιος όσο
και ο κ. Πανταγιάς, ουδέποτε αρνήθηκαν
να συμμετάσχουν στην επιτροπή ως
τακτικά μέλη, όχι όμως και ως αναπλη-
ρωματικά όπως τους πρότειναν. Ακόμα,
έκανε λόγο για νόθευση δημόσιου εγ-
γράφου, καθώς σκοπίμως αλλοιώθηκε
έννοια του εγγράφου, κάτι που έγινε με

την προσθήκη και εξάλειψη λέξεων.
Μάλιστα, όπως αναφέρει χαρακτηρι-

στικά και στην προσφυγή που κατατέ-
θηκε και διανεμήθηκε εντός του Δ.Σ. σε
όλους τους συμβούλους, "σύμφωνα με
τα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά
προκύπτει σαφώς ότι εμείς ουδέποτε
αρνηθήκαμε να συμμετάσχουμε στην
εν λόγω επιτροπή ως τακτικά μέλη,
όπως εντέχνως έχει αναγραφεί στην
προσβαλλόμενη πράξη, αλλά αρνηθή-
καμε τον ορισμό μας ως αναπληρωμα-
τικά μέλη".

λάσπη, πίσσα και πούπουλα
Ο κ. μπράτιμος επανέφερε στο Δη-

μοτικό Συμβούλιο (25/11) το θέμα της
προσφυγής του κ. Καναβού, ζητώντας
να μάθει εάν ήταν τελικά ανθρώπινο λά-

θος ή όχι. Αρχικά τον λόγο πήρε ο κ. Κου-
λούρης  ο οποίος ανέφερε πως "τα
πρακτικά και οι πράξεις βγαίνουν από την
αρμόδια υπηρεσία, κανείς εξ ημών δεν
κάθεται πάνω από την υπηρεσία να
βλέπει που μπαίνει το κάθε κόμμα και η
κάθε τελεία. Επιπλέον, η υπηρεσία με
ενημέρωσε πως ο κ. Καναβός δεν έχει πά-
ρει τα πρακτικά, όπως είχε αναφέρει ο
ίδιος. Η υπηρεσία έγραψε την πράξη
όπως ακούστηκε και ειπώθηκε εδώ
μέσα. Αν κάποιος θεωρεί ότι γίνεται
νοθεία με δόλο τον παρακαλώ να προ-
βεί σε κάθε νόμιμη πράξη".

Στη συνέχεια ο κ. τσομπάνογλου
που δεν φάνηκε να καλύπτεται από
την συγκεκριμένη απάντηση ανέφερε με
έντονο ύφος: «Δηλαδή μας λέτε ότι δεν
διαβάζετε τις πράξεις και τα ρίχνετε
στους υπαλλήλους; Είστε υποχρεωμένοι
να διαβάζετε όλα αυτά που υπογράφετε,
δηλαδή παραδέχεστε εντός του Δ.Σ. ότι
δεν διαβάζετε τις πράξεις όταν τις υπο-
γράφετε;". Την απάντηση έδωσε, σε αυ-
στηρό τόνο, ο Πρόεδρος του Συμβουλίου,
λέγοντας "τι θέλετε δηλαδή να φέρουμε
πίσσα και πούπουλα στους εργαζόμενους;
Αν πιστεύετε πως υπάρχει δόλος να πάτε
να πράξετε τα δέοντα, αυτά τα επικοι-
νωνιακού τύπου παιχνίδια δεν θα τα
ανεχτεί το προεδρείο και ιδιαίτερα εγώ
προσωπικά. Φτάνει πια η λάσπη".

Τέλος, για το εν λόγω θέμα τοποθε-
τήθηκε και ο κ. μανούρης, ο οποίος τό-
νισε ότι έχουν γίνει οι ανάλογες κινήσεις
με την κατάθεση της προσφυγής, συ-
νοδευόμενη με τα απαραίτητα έγγραφα,
ενώ ξεκαθάρισε πως δεν πρόκειται για
επικοινωνιακό πυροτέχνημα της πα-
ράταξης του, καταλήγοντας στο ότι η
υπόθεση έχει πάρει πλέον τον δρόμο της.

Ο κ. Καναβός μιλώντας στον Χ-
τύπο για το θέμα ανέφερε: "Είμαι 15
χρόνια στο Δ.Σ. και πρώτη φορά άλλα ει-
πώθηκαν και άλλα γράφτηκαν τελικά στα
πρακτικά, άλλωστε εμείς στην προσφυ-
γή έχουμε επισυνάψει και τα πρακτικά.
Μπορεί να μην είναι και η
μοναδική περίπτωση
που γίνεται κάτι τέ-
τοιο. Θεωρώ ότι αυτά
τα φαινόμενα πρέ-
πει να τα περιορί-
σουμε εν τη γενέσει.
Θα κάνω ότι είναι δυ-
νατόν για να αποκαλυ-
φθεί η αλήθεια."

Η προσφυγή του κ. Καναβού
και του κ. πανταγιά στην
Αποκεντρωμένη Διοίκηση Ατ-
τικής, με την οποία ζητούν
την ακύρωση της πράξης του
Δ.σ. ν.ίωνίας που αφορούσε
τον ορισμό των τακτικών με-
λών της σχολικής επιτροπής
σχολικών μονάδων Δευτερο-
βάθμιας εκπαίδευσης, αποτέ-
λεσε πεδίο σφοδρής αντιπα-
ράθεσης και στο τελευταίο
Δ.σ. ν. ίωνίας.

Ο

ΤΙ ΔΗλΩΣΕ Ο κ. ΚΑνΑΒΟΣ ΣΤΟν Χ-τυπΟ

πεΔίΟ εντΟνΗσ
ΑντίπΑρΑθεσΗσ
στΟ ΔΗμΟτίΚΟ συμβΟυλίΟ ν. ίΩνίΑσ

Η πρΟσΦυΓΗ ΚΑνΑβΟυ-πΑντΑΓίΑ
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O ΔΗμΑρΧΟσ ν. ΦίλΑΔελΦείΑσ - ν. ΧΑλΚΗΔΟνΑσ Γιάννης Βούρος
συνοδευόμενος από συνεργάτες του, συναντήθηκε την Τρίτη 19 νοεμβρίου
2019 με τον νέο πρόεδρο του Πρασίνου Ταμείου, Στάθη Σταθόπουλο. 

Στη συνάντηση τέθηκαν επί τάπητος συνεργασίες που
μπορούν να γίνουν και αφορούν τις αναπλάσεις παιδικών
χαρών, την ενεργειακή αναβάθμιση και προσβασιμότητα
δημοσίων κτιρίων, αναπλάσεις κοινοχρήστων χώρων κ.α.,
χρηματοδοτούμενες από 80 έως 100% από το Πρά-
σινο Ταμείο.

Στόχος της Δημοτικής Αρχής είναι η αξιοποίηση
κάθε πιθανής χρηματοδότησης ώστε να υλοποι-
ηθούν όλα εκείνα τα έργα που είναι απαραίτητα
για τη νέα Φιλαδέλφεια και τη νέα Χαλκηδόνα.

Δήμαρχος του Δήμου νέας Φιλαδέλφειας - Χαλκηδόνας κ. Γιάννης βούρος συναντήθηκε
με τον π. πρόεδρο της Ένωσης Μεταναστών Ελλάδων και Ειδικό Σύμβουλο Μεταναστευ-
τικής Πολιτικής & Οργανωμένου Εγκλήματος κ. ζαν ντανιέλ Κολομπανί.

Στην ενδιαφέρουσα συνάντηση συζητήθηκαν θέματα που άπτονται του προσφυγικού ζητήμα-
τος, ενώ σχεδιάστηκε παράλληλα η διεξαγωγή ενημερωτικής ημερίδας στο Δήμο νέας Φιλαδέλ-
φειας - Χαλκηδόνας με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Μετανάστευσης, στις 18 Δεκεμβρίου.

υνεχίζονται οι συναντήσεις που
πραγματοποιούνται ανά τα-

κτικά χρονικά διαστήματα με απο-
στολές από την Κίνα, στην οποία
συμμετέχουν δημόσιοι λειτουργοί
από διαφορετικές περιοχές της
ασιατικής χώρας με σκοπό την αν-
ταλλαγή τεχνογνωσίας και την ανά-
πτυξη συνεργασιών.

Ειδικότερα, την Πέμπτη 14 νο-
εμβρίου 2019 στο Πολιτιστικό Κέν-
τρο «Καμίνι» φιλοξενήθηκε από
τον Δήμο Γαλατσίου αντιπροσωπεία
από την περιοχή Anhui και συγκε-
κριμένα από το Τμήμα Τεχνικών
υπηρεσιών της Περιφέρειάς τους.
Από τον Δήμο Γαλατσίου συμμε-
τείχαν ο Γενικός Γραμματέας, κ.
Άγγελος Δημοσθένους, η Διευθύν-
τρια Τεχνικών υπηρεσιών & Προ-
ϊσταμένη Δόμησης, κα. Κάτια Ανα-
γνωσταρά και η Προϊσταμένη στο
Τμήμα Μελετών & Έργων, κα. Χρι-
στίνα Ζήκου.

Σκοπός της συνάντησης ήταν η
ανταλλαγή απόψεων για θέματα
που αφορούν επενδυτικά εργαλεία
στον Δήμο αλλά και σημαντικά τε-
χνικά έργα, όπως αυτό της υπο-
γειοποίησης της λεωφόρου Βεΐκου
όπου έχει γίνει μια πρώτη μελέτη
σε συνδυασμό με τη έναρξη εργα-
σιών για την έλευση του Μετρό, στο
Γαλάτσι.

Με αυτή τη συνάντηση άνοιξαν
επίσης δίαυλοι επικοινωνίας για
διάφορα κατασκευαστικά έργα τα
οποία με τον κατάλληλο σχεδιασμό
θα μπορούσαν να δώσουν μια δια-

φορετική εικόνα στον
Δήμο Γαλατσίου.

Στο Γαλάτσι Κινέζοι
αξιωματούχοι

Σ

O

εφημερίδα “Συνείδηση”
τηλ.: 210 2836555
e-mail: synidisi@otenet.gr

ΑΓΓΕΛΙΕΣγάμου

κάθε μέρα

ετά από τη συγκεκριμένη
εξέλιξη ανοίγει πλέον ο δρό-
μος για την αξιοποίηση των
περιουσιών των ιδιοκτητών

αλλά και για τη δρομολόγηση έργων
υποδομής που απαιτούνται για την
ανάπτυξη της περιοχής.

Με αφορμή την υπογραφή κύρω-
σης της πράξης εφαρμογής στην πε-
ριοχή ο Περιφερειάρχης Αττικής δή-
λωσε τα εξής: «Με την υπογραφή της
πράξης εφαρμογής του σχεδίου πόλης
στην περιοχή «Κάτω Σωρός – Τύμβος
– Μαρμαράδικα» του Δήμου Αμαρου-
σίου ολοκληρώνεται με επιτυχία η

προσπάθεια που είχα ξεκινήσει ως
Δήμαρχος Αμαρουσίου, με στόχο να δο-
θεί μία ριζική λύση σε μία πολεοδομι-
κή εκκρεμότητα χρόνων, που κρατού-
σε εγκλωβισμένους πολλούς ιδιοκτή-
τες και στερούσε την περιοχή από τα
απαραίτητα αναπτυξιακά έργα που
θα αναβάθμιζαν τη ζωή των κατοίκων.

Πλέον ανοίγει ο δρόμος για έργα
υποδομής και δίνεται η δυνατότητα
στους κατοίκους να αξιοποιήσουν τις
περιουσίες τους. Προτεραιότητα μας
είναι και θα είναι η αναβάθμιση της
ζωής των πολιτών».

ΑνΤΑλλΑΓΗ ΑΠΟψΕΩν

λύση σε μία εκκρεμότητα χρόνων που κρατούσε «εγκλωβισμέ-
νους» χιλιάδες ιδιοκτήτες σε περιοχή του Δήμου Αμαρουσίου,
έδωσε ο περιφερειάρχης Αττικής Γ. πατούλης, καθώς υπεγράφη η
πράξη εφαρμογής του σχεδίου πόλης στην περιοχή «Κάτω σωρός
– τύμβος – μαρμαράδικα» του Δήμου Αμαρουσίου από τον εντε-
ταλμένο περιφερειακό σύμβουλο χωρικού σχεδιασμού, πολιτικής
γης και έργων αντιπλημμυρικής προστασίας θ. Κατσιγιάννη.

ΑνΟΙΓΕΙ Ο ΔΡΟΜΟΣ ΓΙΑ ΕΡΓΑ υΠΟΔΟΜΗΣ

στΟ σΧεΔίΟ πΟλΗσ επίτελΟυσ
Η περίΟΧΗ σΩρΟυ στΟ μΑρΟυσί

M

Συνάντηση του Γ. Βούρου με τον Ειδικό Σύμβουλο 
Μεταναστευτικής Πολιτικής & Οργανωμένου Εγκλήματος

Χρηματοδότηση του δήμου ν. Φιλαδέλφειας
- ν. Χαλκηδόνας από το Πράσινο Ταμείο



ο Σώμα συγκλήθηκε μετά από
αίτημα της παράταξης “νέα
Πορεία” και του ανεξαρτητο-
ποιημένου δημοτικού συμ-

βούλου, κ. Δημήτρη ρεντζή, να επα-
ναβεβαιώσει την απόφαση για την αγο-
ρά του κτήματος Κουτσουμπέλη, το
οποίο θεωρείται πολύ σημαντικό για την
πόλη, καθώς η “καθαρή” έκτασή του ξε-
περνάει τα 8,6 στρέμματα και βρίσκεται
σε κεντρικό σημείο της πόλης.
Θυμίζουμε πως κατά την προηγούμενη
δημοτική περίοδο, το δημοτικό συμ-
βούλιο είχε εγκρίνει την απευθείας αγο-
ρά του ακινήτου με ένα ποσό κοντά στα
3,6 εκ. ευρώ όμως η αγορά δεν ολοκλη-
ρώθηκε από την προηγούμενη δημοτι-
κή αρχή του κ. μιλτιάδη Καρπέτα, κα-
θώς είχαμε αλλαγή στο δημαρχιακό
θώκο, με τον κ. στράτο σαραούδα να
αναλαμβάνει τα καθήκοντα του νέου δη-
μάρχου από την 1η Σεπτεμβρίου του
2019. 

Αξίζει να αναφέρουμε πως από τότε ο
κ. Σαραούδας είχε τονίσει ότι θεωρεί το
τίμημα υψηλό.

ΔΗμΑρΧΟσ: 
“ναι στην αγορά. με το
σωστό τρόπο και τίμημα”

Πάμε στα “φρέσκα κουλούρια” όμως.
Στην πρόσφατη συνεδρίαση ο δήμαρχος
της πόλης, κ. σαραούδας, κατέκρινε την
απελθούσα δημοτική αρχή που ζήτησε
τη σύγκλιση του δημοτικού συμβουλίου
για την ψήφιση μιας εν ισχύ απόφασης,
χωρίς καινούργια στοιχεία και ότι δεν
εφαρμόστηκε επί έναν ολόκληρο χρόνο
η απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου.

Ο δήμαρχος τόνισε πως το μόνο νέο
στοιχείο, ήταν η γνωμοδότηση της νο-
μικής υπηρεσίας του Δήμου, όπου σύμ-
φωνα με την διοίκηση υπήρξαν παρα-

λείψεις που καθιστούσαν περισσότερο
από πιθανή την απόρριψη της αγοράς
του οικοπέδου από το Ελεγκτικό Συ-
νέδριο.

Πολλές φορές ο δήμαρχος στάθηκε και
στο γεγονός ότι εκκρεμεί η γνωμοδότη-
ση του Τοπικού Συμβουλίου Μνημείων
για το εάν τα κτίσματα του συγκεκρι-
μένου οικοπέδου είναι διατηρητέα ή
όχι. Μια γνωμοδότηση η οποία αφορά
στις δυνατότητες αξιοποίησης του συγ-
κεκριμένου οικοπέδου και άρα το ύψος
του τιμήματος.

Κλείνοντας, ο δήμαρχος δεσμεύτηκε
ότι “το οικόπεδο Κουτσουμπέλη δεν θα
χαθεί και θα αγοραστεί με τον σωστό
τρόπο”.

μ. ΚΑρπετΑσ: 
“Ύποπτη πρόθεση 
ματαίωσης της αγοράς”
Πραγματικά πολύ σκληρός ήταν στους

χαρακτηρισμούς του ο πρώην δήμαρχος,
κ. μιλτιάδης Καρπέτας, τόσο για τον
δήμαρχο, όσο και για τον αρχηγό της
Συμμαχίας Πολιτών, κ. βασίλη Καρα-
βάκο, καθώς όπως ανέφερε πολλές φο-
ρές ο κ. Σαραούδας “ή έχει βαθειά άγνοια

ή έχει παγιδευτεί από επιτήδειους;” και
του καταλόγισε “καταχθόνια και ύποπτη
πρόθεση ματαίωσης της αγοράς, που δεν
έχει την τόλμη να ομολογήσει”.

Σύμφωνα με τον πρώην δήμαρχο
εκτός από το κτήμα Κουτσουμπέλη ο δή-
μος κινδυνεύει να χάσει και το κτήμα
λαμπάκη – Κουμπούρη, στον Προφήτη
Ηλία, λέγοντας χαρακτηριστικά: “Η νέα
Δημοτική Αρχή φαίνεται ότι είναι τόσο
ανίκανη που είναι ικανή να χάσει και τα
έτοιμα.”

Οι θέσεις της αντιπολίτευσης
Στην ανάγκη η διαδικασία της αγοράς

να πραγματοποιηθεί με σύννομο τρόπο
στάθηκε πολλές φορές στην τοποθέτη-
σή του ο επικεφαλής της “Συμμαχίας Πο-
λιτών κ. βασίλης Καραβάκος και ανα-
φερόμενος στο ζήτημα της τιμής τόνισε
ότι θα πρέπει να είναι όσο η αντικειμε-
νική αξία του ακινήτου.

Από την πλευρά του ο αρχηγός της
“Πολιτείας Πολιτών”, κ. σάββας νάνος,
υπενθύμισε την πρότασή του για δημι-
ουργία διαπαραταξιακής η οποία θα
είχε προχωρήσει την διαδικασία από τον
προηγούμενο χρόνο. Παράλληλα, ζήτη-
σε (και πήρε) από τον δήμαρχο την δέ-
σμευση ότι θα προχωρήσει η αγορά. Για
την τιμή τόνισε πως έχει το φόβο πως
όταν θα έρθει ξανά προς έγκριση το ακί-
νητο θα είναι υψηλότερη.

Ο κ. παναγιώτης μακρίδης, επικε-
φαλής της “λαϊκής Συσπείρωσης” κα-
τήγγειλε την πολιτική που χρησιμο-
ποιεί τη γη ως εμπόρευμα και για το
συγκεκριμένο στάθηκε στην ανάγκη να
αποδοθεί ως ελεύθερος χώρος στους
πολίτες.

πρωτόγνωρη εικόνα
Κι ενώ έμοιαζε πως η διαδικασία θα

ολοκληρωνόταν ομαλά έστω με τις πα-
ραπάνω σκληρές κατηγορίες και εκ-
φράσεις, αποχώρησαν από τη συνε-
δρίαση, σύσσωμη η παράταξη της συμ-
πολίτευσης και η “Συμμαχία Πολιτών”
καθώς όπως δήλωσαν μία νέα απόφα-
ση χωρίς κάποιο νέο στοιχείο είναι πολύ
πιθανό να δημιουργήσει αρνητικούς συ-
νειρμούς στις αρμόδιες αρχές.

Πάντως, η συνεδρίαση συνεχίστηκε με
τον κ. ευάγγελο Γαρούφο, δημοτικό
σύμβουλο της μείζονος μειοψηφίας να
αναλαμβάνει καθήκοντα Προέδρου του
δημοτικού συμβουλίου και στην ψη-
φοφορία οι 14 δημοτικοί σύμβουλοι (8
της «νέας Πορείας», 3 της «Πολιτείας Πο-
λιτών» 2 της «λαϊκής Συσπείρωσης»
και ο κ. Ρεντζής), αποφάσισαν, να υλο-
ποιηθούν άμεσα οι αποφάσεις για την
αγορά του κτήματος Κουτσουμπέλη.
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Αν και σύσσωμο το δημοτικό
συμβούλιο μεταμόρφωσης
στάθηκε υπέρ της αγοράς
του κτήματος “Κουτσουμπέ-
λη”, δεν αποφεύχθησαν ακό-
μα μία φορά οι πολύ βαριές
κουβέντες μεταξύ των πα-
ρατάξεων και οι γεμάτες έν-
ταση στιγμές, κατά την πρό-
σφατη συνεδρίασή του.

T

ΑΓΟρΑ ΚτΗμΑτΟσ ΚΟυτσΟυμπελΗ

“ΑΓρίεσ” 
ΚΑΤΑΣΤΑΣΕΙΣ 
ΣΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ 
ΣυΜΒΟυλΙΟ

στΑ ΑΚρΑ 
Οί πΑρΑτΑξείσ 

τOY ΔΗμΟυ 
μετΑμΟρΦΩσΗσ
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οινό μυστικό είναι άλλωστε, ότι η ολοκλή-
ρωση της Συνταγματικής Αναθεώρησης, δια-
μορφώνει ένα νέο πολιτικό τοπίο, όπου οι εξε-
λίξεις είναι τουλάχιστον απρόβλεπτες.     

Ο πρωθυπουργός ναι μεν έχει ξεκαθαρίσει ότι επι-
διώκει την εξάντληση της τετραετίας, αλλά η έμφαση
που δίνει στις μεγάλες εκλογικές αλλαγές, έχει ως απο-
τέλεσμα ένα όργιο φημολογίας στο παρασκήνιο.

«Γαλάζιοι» βουλευτές υπογραμμίζουν την ανα-
γκαιότητα για ηγεμονία της ν.Δ. προκειμένου να υλο-
ποιηθούν οι μεγάλες μεταρρυθμίσεις και η χώρα να κά-
νει το μεγάλο άλμα προς τα εμπρός.

Αφήνουν μάλιστα να εννοηθεί ότι χρειάζεται ξεκα-
θάρισμα με δυνάμεις που εκπροσωπούν το παρελθόν,
επισημαίνοντας ότι η αντιπολιτευτική αμηχανία του Συ-
ΡΙΖΑ προσφέρει μια χρυσή ευκαιρία. 

Οι κινήσεις αυτές έχουν σημάνει συναγερμό στους
κόλπους του ΣυΡΙΖΑ, καθώς επαναφέρουν στο
προσκήνιο σενάρια πρόωρων εκλογών, με τον Α.
τσίπρα, να υποστηρίζει ότι θα οδηγήσουν σε «δεξιά
παρένθεση».

Ανεξάρτητα από το που θα καταλήξουν οι ασκήσει
πολιτικής ισορροπίας, το βέβαιο είναι ότι υπάρχει έν-
τονη κινητικότητα που είναι πολύ πιθανό να οδηγήσει
σε ραγδαίες και απρόβλεπτες εξελίξεις.

Ας δούμε λοιπόν αναλυτικά πως 
διαμορφώνεται η τρέχουσα συγκυρία:
• ΔΙΕυΡυνΣΗ ψΗΦΟΔΕλΤΙΟυ ΕΠΙΚΡΑΤΕΙΑΣ: 
Θα αποτυπωθεί στο νόμο για την ψήφο των Ελλήνων

του εξωτερικού, με βάση το νομοσχέδιο που έφερε στη
Βουλή ο Τάκης Θεοδωρικάκος και σύντομα θα απο-
τελέσει νόμο του κράτους. Ο αριθμός των βουλευτών

Επικρατείας ανεβαίνει σε 15 από 12 που είναι σήμερα,
τις οποίες χάνουν τρεις ο νότιος τομέας Αθηνών, η Α’
Αθηνών και η Αχαΐα. Στο κυβερνητικό στρατόπεδο εκτι-
μούν ότι η εξέλιξη αυτή είναι πολύ σημαντική, λόγω του
ότι ο κ. μητσοτάκης έχει μεγάλη απήχηση στους Έλ-
ληνες του εξωτερικού, σε αντίθεση με τον κ. Τσίπρα που
η δυναμική του είναι περιορισμένη. Δεν κρύβουν μά-
λιστα ότι ο διάλογος που άρχισε ο πρωθυπουργός και
ο υπουργός Εσωτερικών και οι συγκλίσεις που επι-
δίωξαν κι πέτυχαν δίνουν την ηγεμονία στη ν.Δ. στο
χώρο των αποδήμων. 

• ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ: 
Ο πρωθυπουργός δεν έχει ακόμη ανοίξει τα χαρτιά

του, αλλά τις οριστικές του αποφάσεις θα τις πάρει όπως
ο ίδιος έχει δηλώσει μέσα στις γιορτές. Το μόνο σίγου-

ρο για την ώρα, είναι ότι οι πιθανότητες να προταθεί
ξανά ο προκόπης παυλόπουλος είναι ελάχιστες. Στο
ερώτημα εάν ο κ. Μητσοτάκης θα επιλέξει πρόσωπο από
την Κεντροδεξιά ή ένα πρόσωπο με ευρύτερη απήχη-
ση που θα ανήκει στην Κεντροαριστερά, δεν υπάρχει
ακόμη απάντηση. Η απάντηση που έδωσε στη Βουλή,
την περασμένη Δευτέρα δεν ξεκαθάρισε το τοπίο. Εάν
πάντως η επιλογή, είναι από τον δεύτερο χώρο, θα ενι-
σχύσει την απήχησή του και θα στείλει σαφές μήνυμα
για ευρύτερες συναινέσεις και συνεργασίες. Με τον τρό-
πο αυτό θα βάλει φρένο και στη δυναμική που θέλει να
αναπτύξει ο Α. Τσίπρας, που βλέπει τις δυνάμεις της Κεν-
τροαριστεράς, ως το μέσο που θα του δώσει τη δυνα-
τότητα να επιστρέψει στην εξουσία.  

• ΕΚλΟΓΙΚΟΣ νΟΜΟΣ: 
Εάν τα πράγματα μείνουν ως έχουν οι επόμενες εκλο-

γές θα γίνουν με απλή αναλογική, κάτι που σημαίνει ότι
είναι απίθανος ο σχηματισμός αυτοδύναμης κυβέρ-
νησης. Την εξέλιξη αυτή απορρίπτει το Μαξίμου με το
επιχείρημα ότι η χώρα έχει ανάγκη από ισχυρές κυ-
βερνήσεις. Η κυβέρνηση θα επιχειρήσει άμεσα την αλ-
λαγή του εκλογικού νόμου και οι πληροφορίες λένε ότι
προσανατολίζεται σε ένα σύστημα με κλιμακωτό μπό-
νους στο πρώτο κόμμα και χωρίς αλλαγή στο πλαφόν
του 3% για την είσοδο των κομμάτων στη Βουλή. Το
αμέσως προσεχές διάστημα θα πέσουν στο τραπέζι και
άλλα σενάρια και ο πρωθυπουργός θα είναι αυτός που
θα αποφασίσει για το σύστημα που θα αντικαταστή-
σει την απλή αναλογική. 

Διπλές κάλπες
Το ερώτημα που προκύπτει είναι τι θα συμβεί στην

περίπτωση κατά την οποία δεν συγκεντρωθεί ο απαι-
τούμενος αριθμός ψήφων στη Βουλή για την αλλαγή
του εκλογικού νόμου. 

Ο πρωθυπουργός φαίνεται να απορρίπτει τα σενά-
ρια πρόωρων εκλογών εντός του 2020, αλλά στην πο-
λιτική τίποτα δεν πρέπει να αποκλείεται, καθώς ο πο-
λιτικός χρόνος έχει τους δικούς του ρυθμούς.

Στο παρασκήνιο ψιθυρίζεται ότι εάν δεν υπάρξει συμ-
φωνία, θα πρέπει να επιλέξει ανάμεσα σε δύο δρόμους,
που είναι προσφυγή σε διπλές κάλπες είτε εντός του
2020 ή εντός του 2023 που λήγει η κυβερνητική θητεία.

Ουδείς βέβαια γνωρίζει πως είναι οι συσχετισμοί το
2023, εάν επιλέξει τότε να πάει σε διπλές εκλογές, όπου
οι πρώτες θα γίνουν με απλή αναλογική και οι δεύτε-
ρες με σύστημα που θα δίνει κοινοβουλευτική πλει-
οψηφία.

Αυτός είναι και ο λόγος για τον οποίο, οργιάζουν οι
φήμες και τα σενάρια για διπλές εκλογές το 2020, στην
περίπτωση κατά την οποία δεν υπάρξει συναίνεση για
αλλαγή του εκλογικού νόμου.

Οι δημοσκοπήσεις άλλωστε δίνουν άνετο προβάδι-
σμα στη ν.Δ. και τον κ. Μητσοτάκη που με τον τρόπο
αυτό μπορούν να εξασφαλίσουν νέα κυβερνητική θη-
τεία τουλάχιστον έως το 2024.  

Τι σημαίνει η διεύρυνση του
ψηφοδελτίου Επικρατείας

εΚλΟΓίΚΑ… μΑΓείρεμΑτΑ

Άγριο παρασκήνιο για την 
αλλαγή του εκλογικού νόμου

Γιατί φούντωσαν 
οι φήμες για διπλές
κάλπες τη νέα χρονιά

3+1 ΑνΑτρΟπεσ
στΟν πΟλίτίΚΟ 
ΧΑρτΗ τΟ 2020

μεγάλες ανατροπές στον πολιτικό χάρ-
τη της χώρας αναμένονται τη νέα χρό-
νια, με τα επιτελεία του Κυρ. μητσοτά-
κη, αλλά και του Α. τσίπρα να βρίσκον-
ται σε κατάσταση συναγερμού.

Τα κριτήρια για την επιλογή
νέου προέδρου Δημοκρατίας 

K
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ο γεγονός ότι μπαίνει ο Δεκέμ-
βριος και τα κύματα στο Αι-
γαίο δεν είναι ικανά να εμπο-
δίσουν τους μετανάστες να

περάσουν στη χώρα μας, καθιστά σα-
φές ότι η Τουρκία έχει ανοίγει για τα
καλά την κάνουλα.

Η Ευρώπη παρακολουθεί με αμηχανία
τις παγίδες που στήνει ο κ. ερντογάν
μέσω του μεταναστευτικού στην Ελ-
λάδα και την Κύπρο και δεν μπορεί να
χαράξει κοινή γραμμή πλεύσης.

Στο παρασκήνιο γίνεται λόγος για
δύο εκ διαμέτρου αντίθετες προσεγγί-
σεις σε ευρωπαϊκό επίπεδο, που έχουν
ως αποτέλεσμα η ΕΕ να εξελίσσεται σε
θεατή των πρωτοβουλιών του Τούρκου
Προέδρου.

ειδικότερα:
• Η Γερμανίδα Καγκελάριος μέρκελ,

έχει προσχωρήσει στη λογική της χο-
ρήγησης οικονομικών κινήτρων στις
χώρες του Βίσεγκραντ, που δεν επιθυ-
μούν τη μετεγκατάσταση μεταναστών
από την Ελλάδα.

• Ο Γάλλος πρόεδρος μακρόν δείχνει
να υιοθετεί τη στρατηγική των αυστη-

ρών κυρώσεων στις χώρες που απορ-
ρίπτουν την ευρωπαϊκή στο φλέγον
ζήτημα του μεταναστευτικού.

Η σύγκρουση στο εσωτερικό της ΕΕ
έχει ως αποτέλεσμα την αποθράσυνση
του κ. Ερντογάν, ο οποίος το τελευταίο
διάστημα ακολουθεί μια σκληρή πολι-
τική έναντι της Ελλάδας και της Κύπρου.

Η αδυναμία της ΕΕ να δώσει λύση, έχει
ως αποτέλεσμα το μεταναστευτικό να
γίνεται εργαλείο πίεσης από την πλευ-
ρά του Τούρκου Προέδρου, για να απο-
κομίσει τα μεγαλύτερα δυνατά οφέλη.

Κοινό μυστικό είναι άλλωστε ότι ο κ.
Ερντογάν αντιμετωπίζει τις ροές μετα-
ναστών ως το όχημα μέσω του οποίου
θα πιέσει την Ευρώπη για να παζαρέψει
μαζί της.  

στην παρούσα φάση τρεις φαί-
νεται να είναι οι πραγματικές
στοχεύσεις του προέδρου της
τουρκίας: 

1. ΖΕΣΤΟ ΧΡΗΜΑ ΑΠΟ ΤΗν ΕΕ: Η Αγ-
κυρα επιθυμεί μια νέα συμφωνία με την
Ευρώπη σε νέα οικονομική βάση. Το γε-
γονός ότι στο έδαφός της βρίσκονται
πάνω από 2 εκ. πρόσφυγες και μετα-
νάστες, της δίνει τη δυνατότητα να πιέ-
ζει με κάθε μέσο. Η αλματώδης αύξηση
των ροών από τα τουρκικά παράλια
αποτελεί ένα μήνυμα προς την ΕΕ, ότι το
μεταναστευτικό θα λάβει ανεξέλεγκτες
διαστάσεις.

2. ΕΠΙΣΤΡΟΦΗ 8 ΤΟυΡΚΩν ΣΤΡΑ-
ΤΙΩΤΙΚΩν ΑΠΟ ΤΗν ΕλλΑΔΑ: Η υπό-

θεση είχε προκαλέσει όξυνση στις σχέ-
σεις Αθήνας-Άγκυρας, την εποχή που
πρωθυπουργός της χώρας ήταν ο Αλέ-
ξης Τσίπρας. Μετά τη δικαστική από-
φαση, που απέρριψε την απέλαση των
8 τούρκων, το θέμα «πάγωσε», αλλά ο
Ταγίπ Ερντογάν δεν δείχνει να το έχει ξε-
χάσει. Η πίεση μέσω του μεταναστευ-
τικού θα συνεχιστεί και δεν είναι λίγοι
αυτοί που αφήνουν να εννοηθεί ότι
μπορεί να ανοίξει τον Ασκό του Αιόλου.
Ουδείς άλλωστε αποκλείει το ενδεχό-
μενο, ο κ. Ερντογάν να ανεβάσει τους τό-
νους με αιχμή το θέμα αυτό, με το επι-
χείρημα ότι η Ελλάδα υποθάλπει Γκιου-
λενιστές, τους οποίους η Τουρκία θεω-
ρεί τρομοκράτες. Μόνο τυχαίο δεν είναι
επίσης το γεγονός ότι ο Τούρκος υπουρ-
γός Εξωτερικών έφτασε στο σημείο να
ισχυριστεί ότι Έλληνες πυροβολούν τις
βάρκες μεταναστών και μεταναστών. Η
δήλωση αυτή έχει και συνέχεια στον
Τουρκικό Τύπο και εντάσσεται σε μια γε-
νικότερη στρατηγική της Άγκυρας για
την απομόνωση της χώρας μας.    

3.  ΚυΠΡΙΑΚΗ ΑΟΖ: Μόνο απαρατή-
ρητο δεν έχει περάσει το γεγονός ότι η

κάνουλα των μεταναστευτικών ροών
άνοιξε από τη στιγμή που η Ε.Ε. άρχισε
τις κυρώσεις κατά της Τουρκίας, για τις
παραβιάσεις στην  Κυπριακή ΑΟΖ. Από
εκείνη τη στιγμή, η Άγκυρα, άρχισε να γί-
νεται πιο επιθετική στη ρητορική της, με
τον Ταγίπ Ερντογάν να απειλεί… Θεούς
και… δαίμονες, ιδίως μετά την απόφα-
σή του για επέμβαση στη Συρία που είχε
ως πρόσχημα το μεταναστευτικό. 

Διμερές ζήτημα
Όσοι γνωρίζουν το παρασκήνιο υπο-

γραμμίζουν σε όλους τους τόνους ότι εάν
η Ευρώπη συνεχίζει να συμπεριφέρεται
ως θεατής, οι μεταναστευτικές ροές
δεν θα κοπάσουν.

Ο Ερντογάν ασφαλώς και δεν θα φτά-
σει σε ρήξη με τους Ευρωπαίους, καθώς
θέλει το ζεστό χρήμα, αλλά έως τη στιγ-
μή που θα πετύχει το στόχο του θα πιέ-
ζει την Αθήνα. 

Μόνο τυχαίο άλλωστε δεν είναι το γε-
γονός ότι επιχειρεί να μετατρέψει το με-
ταναστευτικό σε διμερές ζήτημα Ελλά-
δας Τουρκίας, επιχειρώντας να βγάλει
από το κάδρο την ΕΕ.

σκληρή γλώσσα
Η Αθήνα έχει αντιληφθεί εδώ και και-

ρό το παιχνίδι που παίζει ο Τούρκος Πρό-
εδρος και επιχειρεί να χτίσει συμμαχίες,
κάτι που αρχίζει να πράττει ο πρωθυ-
πουργός με την πρόσφατη επίσκεψή του
στη Ρώμη.

Η σκληρή γλώσσα κατά της Τουρκίας
που χρησιμοποίησε ο κ. μητσοτάκης
καθιστά σαφές ότι η Αθήνα δεν πρό-
κειται να μείνει με σταυρωμένα τα χέρια
γύρω από τα μεταναστευτικό.

Οι επισκέψεις του πρωθυπουργού σε
ευρωπαϊκές πρωτεύουσες θα έχουν και
συνέχεια, προκειμένου το μεταναστευ-
τικό να αντιμετωπιστεί ως ευρωπαϊκό
θέμα, ενώ πρωτοβουλίες θα αναλη-
φθούν και στο νΑΤΟ.

τετελεσμένα σε Αιγαίο και
Κυπριακή ΑΟζ επιχειρεί να
δημιουργήσει ο ταγίπ ερν-
τογάν με όπλο τις μετανα-
στευτικές ροές που συνεχί-
ζονται με αμείωτη ένταση
από τα τουρκικά παράλια.

T

Τι σημαίνει η σκληρή γλώσσα του πρωθυπουργού από τη Ρώμη

Πώς ο Τούρκος 
Πρόεδρος θέλει 
να πάρει ζεστό 
ευρωπαϊκό χρήμα

Η στρατηγική της 
Άγκυρας σε Αιγαίο
και κυπριακή ΑΟΖ

Το παρασκήνιο 
για την απέλαση 8
τούρκων στρατιωτικών

μετΑνΑστευτίΚΟ πΑζΑρί

πΑΓίΔεσ ερντΟΓΑν 
σε ΑθΗνΑ, λευΚΩσίΑ
με θεΑτΗ τΗν ε.ε.
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ο τοπίο για τους «κόκκινους»
δανειολήπτες  θα είναι τελείως
διαφορετικό από το Μάιο του
2020, κάτι που σημαίνει ότι

πρέπει να σπεύσουν για να μη βρεθούν
αντιμέτωποι με τον εφιάλτη του πλει-
στηριασμού.

Αυτό σημαίνει ότι όσοι δεν μπορούν να
φανούν συνεπείς μπαίνουν για τα καλά
σε αχαρτογράφητα ύδατα, καθώς όλα τα
«εργαλεία» που έχουν σήμερα στη διά-
θεσή τους θα πάψουν να υφίστανται.

Δικηγόροι που ασχολούνται με κόκκινα
δάνεια, υπογραμμίζουν σε όλους τους τό-
νους ότι υπάρχει μια τελευταία χρυσή ευ-
καιρία, που δύσκολα θα ξαναβρεθεί με-
τά τη λήξη της παράτασης.

Επισημαίνουν μάλιστα ότι η περίοδος
χάριτος έληξε και οι τράπεζες είναι απο-
φασισμένες να εντοπίσουν όλους τους
στρατηγικούς κακοπληρωτές για να γε-
μίσουν τα ταμεία τους.

στην κατηγορία των στρατηγικών
κακοπληρωτών οι τράπεζες εντάσ-
σουν:

• Όσους έχουν χρήματα ή περιουσια-
κά στοιχεία που θα μπορούσαν να τα
ρευστοποιήσουν.

• Όσους αρνούνται να ρυθμίσουν το
δάνειο τους κάνοντας κατάχρηση της
ασυλίας που έχουν εξασφαλίσει με το
νόμο Κατσέλη.

Από κόσκινο
Στην παρούσα φάση, τραπεζικά στελέ-

χη περνούν από κόσκινο, τόσο τα εισο-
δήματα, όσο και τα περιουσιακά στοιχεία
και εισοδήματα που διαθέτουν, περίπου
100.000 «κόκκινοι» δανειολήπτες.

Όσοι αποδειχτεί ότι κάνουν κατάχρη-
ση της ευνοϊκής ρύθμισης για την α’ κα-

τοικία θα βρεθούν αντιμέτωποι με βα-
ριές κυρώσεις, καθώς τα σπίτια τους θα
βγαίνουν σε πλειστηριασμό μέσα σε 60
μέρες.

Τυχόν κατάχρηση του νόμου Κατσέλη,
δίνει το δικαίωμα στην τράπεζα να προ-
σφύγει άμεσα στη Δικαιοσύνη με τα νέα
στοιχεία του δανειολήπτη και να ζητήσει
την άρση προστασίας της α’ κατοικίας.

πάτημα κουμπιού
Μέσα σ’ αυτό το κλίμα αβεβαιότητας,

το ερώτημα που εύλογά τίθεται είναι τι
μπορούν να κάνουν οι «κόκκινοι» δανει-
ολήπτες που πραγματικά θέλουν να σώ-
σουν την κύρια κατοικία τους.

Η ανανεωμένη πλατφόρμα της πρώ-
της κατοικίας με στόχο την προσέλκυση
χιλιάδων αιτήσεων, δίνει νέες δυνατότη-
τες στους δανειολήπτες με ένα απλό …
πάτημα κουμπιού. 

Όσοι βρίσκονται αντιμέτωποι με την
απειλή του πλειστηριασμού μπορούν
να προστατέψουν την πρώτη κατοι-
κία ρυθμίζοντας το στεγαστικό ή το
επιχειρηματικό του δάνειο με εξα-
σφάλιση α' κατοικία.

με τον τρόπο αυτό:
• Εξασφαλίζουν επιδότηση μηνιαίας

δόσης που μπορεί να αγγίξει έως και το
50%. 

• Αποκτούν ευνοϊκούς όρους απο-
πληρωμής, όπως διάρκεια έως 25 χρό-
νια και 

• Έχουν την ευκαιρία για γενναίο

«κούρεμα» όταν η αξία του δανείου
υπερβαίνει το 120% της αξίας της κα-
τοικίας.

πρόταση ρύθμισης
Η αίτηση διαβιβάζεται ηλεκτρονικά

στις εμπλεκόμενες τράπεζες, οι οποίες σε
διάστημα έως ενός μήνα, είναι υποχρεω-
μένες να παρουσιάσουν πρόταση ρύθμι-
σης στους δανειολήπτες.

Η πρόταση ρύθμισης περιλαμβάνει

διαγραφή οφειλής, εφόσον το ανεξό-
φλητο υπόλοιπο του δανείου ξεπερνά το
120% της εμπορικής αξίας της α ’κατοι-
κίας. Αυτό σημαίνει ότι εάν κάποιος έχει
οφειλή της τάξης των 100 χιλ. ευρώ, ενώ
το σπίτι του αξίζει 50 χιλιάδων ευρώ, τό-
τε θα γίνει «κούρεμα» ύψους 40 χιλιάδων
ευρώ.

Η πρόταση προβλέπει αποπληρωμή σε
25 έτη, προκειμένου να είναι χαμηλές οι
μηνιαίες δόσεις που θα καταβάλλει ο κά-
θε δανειολήπτης που επιδιώκει να ξο-
φλήσει το χρέος του.

Στην περίπτωση που ο οφειλέτης
υπερβαίνει το 80ο έτος της ηλικίας του,
ή μειώνονται τα έτη ρύθμισης ή μπορεί
να συμβληθεί κάποιος άλλος νεότερης
ηλικίας ως εγγυητής (γιός ή κόρη που θα
κληρονομήσει το ακίνητο).

Το ευνοϊκό πακέτο για το δανειολήπτη
συμπληρώνεται με έναν χαμηλό τοκισμό,
ένα επιτόκιο δηλαδή της τάξης του 2%
προσαυξημένο με το Euribor τριμήνου,
για να μη βρεθεί σε αδιέξοδο.

επιλεξιμότητα
Όταν ολοκληρωθεί η υποβολή της αί-

τησης και η διενέργεια των σχετικών
ελέγχων που σηματοδοτεί και την επιλε-
ξιμότητα, παρέχεται προστασία της 1ης
κατοικίας από πλειστηριασμό, έναντι
όλων των πιστωτών.

Στην περίπτωση μάλιστα που ο πλει-
στηριασμός είχε αρχίσει πριν από την αί-
τηση, τότε αναστέλλεται υποχρεωτικά,
έως ότου  ολοκληρωθούν όλες οι σχετι-
κές διαδικασίες.

μικρή ανάσα σε χιλιάδες
δανειολήπτες για να σώ-
σουν το σπίτι τους με ευ-
νοϊκούς όρους δίνει η
τετράμηνη παράταση του
νόμου 4015/2019, που
εξασφάλισε η κυβέρνηση
από τους θεσμούς.

T

επιδότηση δόσης
Κρίσιμο στοιχεία για όσους ενδιαφέ-

ρονται να σώσουν το σπίτι τους και να
μην βρεθούν αντιμέτωποι με πλειστη-
ριασμό είναι η επιδότηση της μηνιαίας
δόσης από το δημόσιο με ποσοστό που
κυμαίνεται από 20% έως 50%.

Η επιδότηση είναι αντίστοιχη με την
εισοδηματική κατάσταση του κάθε
νοικοκυριού, όπως αυτή προβλέπεται
στην Κοινή υπουργική Απόφαση
(ΚυΑ) του 2019.

Στο πλαίσιο αυτό, για πολυπρόσω-
πο νοικοκυριό με τρία ή περισσότερα
εξαρτώμενα μέλη και με ετήσιο οικο-
γενειακό εισόδημα από 27.000,01 ευ-
ρώ έως 36.000 ευρώ, η κρατική επιδό-
τηση ισούται με:

• το 30% της μηνιαίας δόσης για
επιχειρηματικά δάνεια και 

• το 20% για στεγαστικά και κατα-
ναλωτικά δάνεια.

Ποιούς δανειολήπτες
ξεσκονίζουν 
τώρα οι τράπεζες 

Τα εισοδηματικά κριτήρια και η πρόβλεψη για τους εγγυητές

τελΟσ ΤΑ ΨεμΑτΑ ΤΟν ΜΑιΟ ΤΟυ 2020

Α’ ΚΑτΟίΚίΑ
πΩσ σΩζετΑί
τΟ σπίτί σΑσ
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Εάν υπάρχει οριστική συμφωνία αί-
ρονται οι κατασχέσεις λογαριασμών
εφόσον είχαν γίνει πριν την αίτηση και
ακυρώνεται ο πλειστηριασμός που είχε
αρχίσει .

Επίσης, απαγορεύεται η διενέργεια
πλειστηριασμού στην 1η κατοικία από
κάθε πιστωτή -ιδιώτες και δημόσιο-,
στην περίπτωση κατά την οποία τη-
ρούνται οι όροι της ρύθμισης.

Τα συγκεκριμένα οφέληισχύουν για:
• όλα τα δάνεια (επιχειρηματικά, στε-

γαστικά και καταναλωτικά) που βα-
ρύνουν την α’ κατοικία,

• όλες τις τράπεζες, τα funds που
έχουν αναλάβει τη διαχείριση απαιτή-
σεων ή την τιτλοποίηση των δανείων
και το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δα-
νείων.

εγγυητές
Μια ενδιαφέρουσα παράμετρος έχει

σχέση με το γεγονός ότι αίτηση μπορεί
να κάνει και ο εγγυητής δανείου, ακόμη
και εάν δεν έχει πράξει κάτι ανάλογο ο
πρωτο-οφειλέτης. 

Ωστόσο, βασικό κριτήριο σ’ αυτή την
περίπτωση είναι ο εγγυητής να πληροί
τα κριτήρια επιλεξιμότητας του νόμου. 

Εάν υπάρχουν εγγυητές ή συνοφειλέ-
τες ή συνιδιοκτήτες, τότε ο πρωτο-οφει-
λέτης έχει τη δυνατότητα να ρυθμίσει
ολόκληρο το χρέος από μόνος του, εφό-
σον επιθυμεί. 

Χωρίς δικαστική προσφυγή
Το νέο στοιχείο που προκύπτει από την

εφαρμογή του νόμου, είναι ότι δεν απαι-
τείται η προσφυγή στο δικαστήριο.

Αυτό οφείλεται στο ότι υπάρχει σχετι-
κή πρόνοια, η οποία ορίζει ότι μόλις υπάρ-
ξει επιτυχής ολοκλήρωση της διαδικα-
σίας μέσω της πλατφόρμας, τότε υπο-
γράφεται η σχετική σύμβαση.

εάν πάντως:
• Ο οφειλέτης απειλείται με κατασχέ-

σεις λογαριασμών και από άλλους πι-
στωτές,  μπορεί να προσφύγει και στο
δικαστήριο, για τη ρύθμιση των υπό-
λοιπων οφειλών του, μέσω του νόμου
Κατσέλη.

• Δεν επέλθει μια βιώσιμη συμφωνία
ρύθμισης του δανείου με τις τράπεζες,
μέσω της πλατφόρμας, τότε ο πολίτης
μπορεί να προσφύγει και στο δικαστή-
ριο, για τη ρύθμιση των οφειλών του.

προϋποθέσεις
Σε γενικές γραμμές βασική προϋπόθε-

ση για την ένταξη στο νέο νόμο έχει σχέση

με την αντικειμενική αξία της κύριας /
πρώτης κατοικίας.

Σε καμία περίπτωση η αξία της δεν θα
πρέπει να υπερβαίνει τις 175.000 ευρώ
αν υπάρχουν προσημειούχα επιχειρημα-
τικά δάνεια ή τις 250.000 ευρώ αν δεν
υπάρχουν προσημειούχα επιχειρηματι-
κά δάνεια.

Άλλες προϋποθέσεις είναι:
• Το οικογενειακό εισόδημα του αι-

τούντος αφαιρουμένων όλων των φό-
ρων, να μην ξεπερνάει 12.500 ευρώ για
ένα άτομο, 21.000 ευρώ για δύο ενή-
λικες, προσαυξημένο κατά 5.000 ευ-
ρώ για κάθε εξαρτώμενο μέλος ως και
3 μέλη.

• Η συνολική αξία των υπόλοιπων πε-
ριουσιακών στοιχείων, πέραν της πρώ-
της κατοικίας να μην υπερβαίνει
τις 80.000 ευρώ.

• Οι καταθέσεις να μην υπερ-
βαίνουν τα 15.000 ευρώ.

• να υπάρχει τουλάχιστον μία οφειλή
με προσημείωση στην πρώτη κατοικία.

• Το ποσό οφειλής για κάθε πιστωτή
να μην υπερβαίνει τις 130.000 ευρώ
εάν δεν περιλαμβάνονται επιχειρημα-
τικά δάνεια και 100.000 ευρώ εάν πε-
ριλαμβάνονται επιχειρηματικά δάνεια.

νόμος Κατσέλη
Δικηγόροι που ασχολούνται με τα κόκ-

κινα δάνεια δεν κρύβουν ότι ο νόμος Κα-
τσέλη ήταν και παραμένει η ασπίδα σω-
τηρίας για όσους αδυνατούν να διακανο-
νίσουν τις οφειλές τους.

Στο νόμο μπορεί να προσφύγει κάθε
φυσικό πρόσωπο που δεν διαθέτει πτω-
χευτική ικανότητα και με
μια αίτηση στο δικαστή-
ριο να ρυθμίζει ευνοϊκά
όλα τα χρέη του,

προς τράπεζες, ιδιώτες και δημόσιο.
Αμέσως μετά την αίτηση αναστέλλον-

ται τα μέτρα αναγκαστικής εκτέλεσης
και προστατεύονται όλοι οι τραπεζικοί
λογαριασμοί και όλα τα ακίνητα από
πλειστηριασμούς, μέχρι την έκδοση της
οριστικής δικαστικής απόφασης.

Ωστόσο, στη δικαστική απόφαση
δεν περιέχεται από 1/3/2019 η εξαί-
ρεση της 1ης κατοικίας από την εκποί-
ηση περιουσίας.

Αυτό σημαίνει ότι εάν η αξία της λοιπής
περιουσίας δεν επαρκεί για να εξοφλη-
θούν οι συνολικές οφειλές, τότε μπορεί
να γίνει ρευστοποίηση της α’ κατοικίας.  

Κομισιόν-παράταση
Η Κομισιόν στην έκθεση ενισχυμένης

εποπτείας για την Ελλάδα, αναφέρεται
στην τετράμηνη παράταση του νόμου

για την προστασία της α’ κατοικίας
και στον τερματισμό του σχήμα-

τος στα τέλη του Απριλίου
2020.

Οι συντάκτες της
έκθεσης εκτι-

μούν ότι

ναι μεν η παράταση θα ενισχύσει τη λει-
τουργικότητα του νόμου, αλλά δεν κρύ-
βουν την ανησυχία τους σχετικά με την
επιβράδυνση στην ομαλοποίηση της
κουλτούρας πληρωμών. 

Σε κάθε περίπτωση τονίζουν ότι οι ελ-
ληνικές Αρχές έχουν δεσμευτεί για την
προώθηση νέου πλαισίου, που εγγυάται
την χωρίς περιορισμούς αναγκαστική
εκτέλεση ενεχύρων, συμπεριλαμβανομέ-
νης της πρώτης κατοικίας.

Δντ
Από την πλευρά

του το Διεθνές νομι-
σματικό Ταμείο, στην

ετήσια έκθεσή του ανέφερε
ότι ο νόμος για την προστασία της πρώ-
της κατοικίας πρέπει να λήξει στο τέλος
Δεκεμβρίου 2019.

Οι τεχνοκράτες του Ταμείου επισημαί-
νουν ότι οι  παρατάσεις διαιωνίζουν την
αντίληψη ότι το κράτος θα παρεμβαίνει
πάντα για να αποτρέπει τους πλειστη-
ριασμούς, με αποτέλεσμα να διαβρώνε-
ται η κουλτούρα πληρωμών. 

Σύμφωνα με το ΔνΤ η Ελλάδα πρέπει
να υιοθετήσει νόμο αφερεγγυότητας φυ-

σικών προσώπων που θα δίνει τη
δυνατότητα μιας καινούργιας

αρχής στους ιδιώτες με
χρέος χωρίς εξασφαλί-

σεις.
Αυτός ο νόμος

όμως σύμφωνα με το
Ταμείο δεν θα στοχεύει

στο να κρατήσει τους ιδιώ-
τες σε σπίτια τα οποία δεν

μπορούν να αντέξουν οικονομικά. 

Πώς θα εξασφαλίσετε κρατική επιδότηση και «κούρεμα»

Όσα ισχύουν 
και πρέπει να ξέρετε
για το νόμο Κατσέλη 
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ανωτέρω κοινοπραξία ανα-
λαμβάνει να πραγματοποι-
ήσει ειδικές αρχιτεκτονικές,
στατικές, ηλεκτρομηχανο-
λογικές και περιβαλλοντι-

κές μελέτες, προκειμένου να αποκατα-
σταθούν και να αναδειχθούν τόσο το
διατηρητέο κτίριο όσο και ο περιβάλλον
χώρος του. Επίσης να καταστεί δυνατή η
επανάχρηση τού χώρου από τον Δήμο
Αγίας Παρασκευής ως πολιτιστικού κυτ-
τάρου, με δράσεις ιδιαίτερου τεχνολογι-
κού και επιστημονικού ενδιαφέροντος.
Παράλληλα, θα λειτουργεί και έκθεση
έργων της συλλογής Ιόλα, τα οποία θα
προκύψουν από galleries του εξωτερικού
ή/και από το μουσείο Θεσσαλονίκης, το
οποίο φιλοξενεί έργα του.

Γενικά, η πρόταση αποκατάστασης,

επανάχρησης του κτιρίου στοχεύει στη
διατήρηση της υπάρχουσας διάταξης
των χώρων και βάσει αυτής να γίνει η χω-
ροθέτηση των νέων χρήσεων. Κύρια επι-
δίωξη είναι η διατήρηση και συντήρηση
ή επισκευή όλων των υφιστάμενων αρ-
χιτεκτονικών και οικοδομικών στοιχεί-
ων, με σκοπό την επαναφορά στην αρ-
χική τους κατάσταση και τελικώς στην
ανάδειξη της ιδιαίτερης αισθητικής της Βί-
λας Ιόλα.

Στον περιβάλλοντα χώρο διασφαλί-
ζονται οι απόλυτα αναγκαίες θέσεις στάθ-
μευσης, σύμφωνα με τις πολεοδομικές δια-
τάξεις και ο χώρος θα οργανωθεί κατάλ-
ληλα έτσι ώστε να είναι δυνατή η πρό-
σβαση ατόμων με ειδικές ανάγκες.

Γενικά ο χώρος θα αποκατασταθεί με

ανακατασκευές (και συμπληρώσεις όπου
απαιτείται) βάθρων, κιόνων, καθιστι-
κών, μετόπων κ.λπ. που βρίσκονται στο
χώρο. Επίσης, θα γίνει αντικατάσταση των
σπασμένων πλακών, καθαρισμός, αρμο-
λόγηση των δαπεδοστρώσεων κ.λπ. Τα
φυτά και τα δέντρα θα φροντιστούν και
ο κατάλληλος φωτισμός θα αναδείξει
την αρχιτεκτονική του κήπου, με σκοπό
η τελική εικόνα του να παραπέμπει σε
έναν χώρο σύγχρονο και ελκυστικό, χω-
ρίς να χαθεί η αρχική μορφή και η αι-
σθητική του κήπου.

Το συνολικό κόστος της μελέτης ανέρ-
χεται στα 477.710 ευρώ και το ποσό
αυτό θα καλυφθεί από πόρους του ΕΣΠΑ
(360.541 ευρώ) και από ίδιους πόρους του
Δήμου (117.169 ευρώ). Ο καθαρός χρόνος
ολοκλήρωσης του μελετητικού αντικει-
μένου ορίζεται σε εφτά μήνες από τον ορι-
σμό της ομάδας επίβλεψης και τη χορή-
γηση στην ανάδοχο κοινοπραξία όλων
των διαθέσιμων στοιχείων και μελετών
για την απρόσκοπτη εκτέλεση του αντι-
κειμένου της μελέτης.

Τη σύμβαση υπέγραψε εκ μέρους του
Δήμου ο Δήμαρχος βασίλης ζορμπάςκαι
εκ μέρους της κοινοπραξίας των αναδό-
χων εταιριών ο νόμιμος εκπρόσωπός
τους Κωνσταντίνος Καλέργης. Πα-
ρόντες στην υπογραφή της σύμβασης
ήταν ο Αντιδήμαρχος Τεχνικών υπηρε-
σιών Βασίλης Σάρκουλας και ο Αρχιτέ-
κτων Μηχανικός του Δήμου νικόλαος Θε-
οδωρίδης.

υΠΟΓΡΑΦΗΚΕ Η ΣυΜΒΑΣΗ ΕΚΠΟνΗΣΗΣ ΜΕλΕΤΗΣ 
ΓΙΑ ΤΗν ΕΠΑνΑΧΡΗΣΗ ΤΟυ ΚΤΗΜΑΤΟΣ ΙΟλΑ ΣΤΗν ΑΓΙΑ ΠΑΡΑΣΚΕυΗ

Ορκωμοσία 
δεκατριών ακόμη 
μόνιμων εργαζομένων
στο Δήμο Αμαρουσίου 

υπογράφηκε σύμβαση εκπόνη-
σης μελέτης για την επανάχρη-
ση του κτιρίου και του αύλειου
χώρου του κτήματος ίΟλΑ με-
ταξύ του Δήμου Αγίας παρα-
σκευής και της κοινοπραξίας
των εταιριών «ρόικος Α.ε.»,
«πετρακόπουλος-Διγώνης &
συνεργάτες Α.ε.» και «μαρνέ-
ρης & συνεργάτες Α.ε.», την
τρίτη 19 νοεμβρίου στο Δη-
μαρχείο Αγίας παρασκευής.

τΟ ΚτΗμΑ ίΟλΑ ετΟίμΟ
νΑ ΑπΟΚτΗσεί πΑλί ζΩΗ

Η

ε δεκατρείς ακόμη μόνι-
μους εργαζόμενους ενι-
σχύεται ο τομέας καθα-

ριότητας του Δήμου Αμαρουσίου,
εκ των οποίων οι δώδεκα εργαζό-
μενοι είναι από την προκήρυξη
3Κ/2018 του ΑΣΕΠ και ένας από
την προκήρυξη του ΑΣΕΠ του 2008. 

Καλωσορίζοντας στην οικογέ-
νεια του Δήμου Αμαρουσίου τους
νέους εργαζόμενους, ο Δήμαρχος
Αμαρουσίου κ. Θ Αμπατζόγλου μαζί
με τις ευχές του για υγεία και πρό-
οδο, υπογράμμισε την ευθύνη όλων
για την παροχή ποιοτικών υπηρε-
σιών στους πολίτες, επισημαίνον-
τας ότι ο Δήμος Αμαρουσίου είναι
ένας εμβληματικός Δήμος, όπου
εδρεύουν επιχειρήσεις και οργανι-
σμοί εκ των μεγαλύτερων στη
χώρα μας. Επομένως- πρόσθεσε-
δημιουργείται διαρκώς ένα περι-
βάλλον απαιτητικό, ιδιαίτερα στους
κρίσιμους τομείς της καθαριότητας
και του περιβάλλοντος, όπου θα
πρέπει να ανταποκριθούμε αποτε-
λεσματικά επ’ ωφέλεια των συμ-
πολιτών μας. 

Δεν παρέλειψε ο Δήμαρχος Αμα-
ρουσίου να σημειώσει για μία ακό-
μη φορά πως η καθαριότητα της
πόλης αποτελεί και ευθύνη και
όλων όσοι ζουν και εργάζονται σε
αυτή καθώς η ευταξία, η ευπρέπεια
και ο σεβασμός στο περιβάλλον
πρέπει να διέπει την καθημερινό-
τητά μας.

Σημειώνεται ότι πρόσφατα ο το-
μέας καθαριότητας ενισχύθηκε με
91 μόνιμους εργαζόμενους από την
προκήρυξη 3Κ /2018 του ΑΣΕΠ. 

M

ΤΟΜΕΑΣ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ 



τάσος ζερβός Πρόεδρος του
Συλλόγου υπαλλήλων Ασφαλι-
στικών Ταμείων και μέλος της

Ομοσπονδίας Εργαζομένων στα Ασφα-
λιστικά Ταμεία, τοποθετήθηκε και εξή-
γησε τις αλλαγές που έχουν γίνει τα τε-
λευταία χρόνια στο ασφαλιστικό-συν-
ταξιοδοτικό, καθώς και τι προβλέπεται να
συμβεί τώρα που η κυβέρνηση ετοιμά-
ζεται να προχωρήσει στην ιδιωτικοποι-
ημένη λειτουργία των επικουρικών τα-
μείων, απαλλάσσοντας και άλλο το αστι-

κό κράτος από το «κόστος» της σύνταξης.
Αρκετές ήταν και οι εξατομικευμένες

απαντήσεις που έδωσε σε εκπαιδευτικούς
που είχαν στείλει ηλεκτρονικά το έντυπο-
ερώτηση προς το σωματείο. Σημειώνεται

ότι όσα ερωτήματα-έντυπα έχουν υπο-
βληθεί θα απαντηθούν το επόμενο διά-
στημα και όσοι αμέλησαν ως τώρα ας
στείλουν το έντυπο καλό θα ήταν να το
στείλουν άμεσα.
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ίΔίΑίτερΗσ ΑπΟΔΟΧΗσ από τους
κατοίκους έτυχε η πρώτη Κυριακή
της δράσης "Καθαρές Γειτονιές"
στην οδό Πευκών. 

Η δράση που περιλάμβανε κλάδε-
μα δέντρων, καθαριότητα και δια-
μόρφωση πρασίνου,  πραγματοποι-
ήθηκε υπό την παρουσία του Δη-
μάρχου Μεταμόρφωσης, στράτου
σαραούδα και την επίβλεψη του Αν-
τιδημάρχου Περιβάλλοντος, Καθα-
ριότητας & Ανακύκλωσης, νίκου
ζυγούνα.

Αξίζει να σημειωθεί πως τα προ-
ϊόντα ξύλου από το κλάδεμα διανε-
μήθηκαν σε πολίτες.

Πραγματοποιήθηκε 
η δράση "Καθαρές 
Γειτονιές" στην οδό 
Πευκών Μεταμόρφωσης 

την τρίτη 19 νοεμβρίου
2019 πραγματοποιήθηκε η
εκδήλωση-συζήτηση για το
ασφαλιστικό–συνταξιοδοτι-
κό των εκπαιδευτικών μέσα
στην κατάμεστη αίθουσα
του Κεπ ν. ίωνίας.

ΕΚΔΗλΩΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΑσΦΑλίστίΚΟ-
συντΑξίΟΔΟτίΚΟ ΣΤΟ ΚΕΠ ν. ΙΩνΙΑΣ

ΝΕΟΤΗΤΟΣ 4,  

HΡΑΚΛΕΙΟ ΑΤΤΙΚΗΣ

ΤΗΛ.: 210 2827545

ΠΕΥΚΩΝ 31,

METAMOΡΦΩΣΗ

ΤΗΛ.: 211 4080264

ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ 5, 

ΧΑΛΑΝΔΡΙ

ΤΗΛ.: 211 4098166

Αφράτα και πεντανόστιμα 

αρτοσκευάσματα κάνουν

την κάθε μέρα μας υπέροχη! 

Πιστοί στο 

οικογενειακό τραπέζι!

Δώσε ρυθμό στη μέρα σου! Μερικές αγάπες παιδικές, 

δεν ξεχνιούνται ποτέ...

Φρέσκα, σοκολατένια 

και νόστιμα! Σε περιμένουν...

Αυτά τα βραχάκια 

σίγουρα δεν είναι σαν τα άλλα… 

Όλα τα προϊόντα είναι δική μας παραγωγής

Ο
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συνεχίζονται οι εργασίες κα-
τασκευής πεζοδρομίων σε πολ-
λά σημεία της Δημοτικής ενό-
τητας νέας ερυθραίας.
Η ανακατασκευή, η συντήρηση
και επισκευή των πεζοδρομίων
και των επιμέρους υποδομών σε
διάφορες θέσεις στη νέα Ερυ-
θραία γίνονται συστηματικά με
σκοπό τη λειτουργική τους ανα-
βάθμιση, τη διευκόλυνση της προ-
σβασιμότητας και τη βελτίωση
του δικτύου κίνησης των πεζών.
Σημειώνεται, ότι η κατασκευή και
η συντήρηση των πεζοδρομίων
δεν ανήκει στην δικαιοδοσία ή
υποχρέωση του Δήμου, αλλά στους
παρόδιους ιδιοκτήτες.
"Αποφασίσαμε όμως ως Διοίκηση
για την ασφάλεια των συμπολιτών
μας και λόγω έλλειψης συνεννόη-
σης με τους αρμόδιους φορείς να
κατασκευάσουμε, εμείς ως Δήμος,
συγκεκριμένα πεζοδρόμια, άλλοτε
με τα συνεργεία της Τεχνικής υπη-
ρεσίας του Δήμου και άλλοτε με
ανάλογες εργολαβίες", επισημαίνει
ο Αντιδήμαρχος Δημοτικής Ενό-
τητας νέας Ερυθραίας κος μιχά-
λης Καυγαλάκης.
Οι επιμέρους παρεμβάσεις εκτε-
λούνται τοπικά, σε σημεία που
υπάρχουν μεγάλες φθορές και
έχουν επισημανθεί και υποδειχ-
θεί από την υπηρεσία και μεταξύ
άλλων επικεντρώνονται σε ανα-
κατασκευές τμημάτων σε όλη την
έκταση της Δημοτικής Ενότητας.

συνάντηση εργασίας για να εξετάσουν τα ζητήματα
που άπτονται της καλής γειτονίας, με γνώμονα πάντα την
αναβάθμιση της καθημερινότητας των πολιτών, πραγ-
ματοποίησαν ο Δήμαρχος Ηρακλείου Αττικής, νίκος
μπάμπαλος, και ο νέος Δήμαρχος μεταμόρφωσης, στρά-
τος σαραούδας, στο Δημαρχείο Ηρακλείου.

ε αντιπροσωπεία της Ένωσης Αστυνομι-
κών υπαλλήλων Βορειοανατολικής Αττικής
είχε συνάντηση ο Δήμαρχος Αμαρουσίου κ.

θεόδωρος Αμπατζόγλου, στο Δημαρχείο, την
Πέμπτη 21 νοεμβρίου 2019. 

Εκ μέρους της Ένωσης Αστυνομικών υπαλλήλων
Βορειοανατολικής Αττικής στη συνάντηση συμμε-
τείχαν ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου κ.
Κωνσταντίνος τσουμάνης και ο Γενικός Γραμ-
ματέας κ. Αθανάσιος πασπαλάρης. 

Στο επίκεντρο της συζήτησης ήταν, μεταξύ άλλων,
η ασφάλεια της πόλης και των πολιτών, το ζήτημα
της ελεγχόμενης στάθμευσης, καθώς και η μετεγ-
κατάσταση του Αστυνομικού Τμήματος προς το κέν-
τρο για την καλύτερη αστυνόμευση της πόλης. 

Ο Δήμαρχος Αμαρουσίου κ. Θεόδωρος Αμπατζό-
γλου εξέφρασε τις ευχαριστίες του προς τους αστυ-
νομικούς υπαλλήλους για το υψίστης σημασίας για
την κοινωνία του Αμαρουσίου λειτούργημα που επι-
τελούν, υπογραμμίζοντας ότι θα συμβάλει μέσω της
αγαστής και στενής συνεργασίας στην διευκόλυν-
ση και στη μεγιστοποίηση της αποτελεσματικότη-
τας του έργου της Ελληνικής Αστυνομίας προς
όφελος των πολιτών.

Συνάντηση του Δημάρχου
Αμαρουσίου Θ. Αμπατζόγλου
με αντιπροσωπεία της Ένωσης
Αστυνομικών υπαλλήλων 
Βορειοανατολικής Αττικής 

Συνεχίζονται 
οι κατασκευές 
πεζοδρομίων στη
νέα Ερυθραία

M

συνάντηση 
των δημάρχων 
Ηρακλείου Αττικής
και μεταμόρφωσης

ΣυΜΦΩνΗΣΑν ΣΕ ΚΟΙνΕΣ 
ΠΡΑΚΤΙΚΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΚΑλΟ ΤΩν ΠΟλΙΤΩν

το τραπέζι της συζήτησης
η ανταλλαγή τεχνογνω-
σίας και πρακτικών αλλά

και η διερεύνηση πεδίων κοινής
δράσης σε τομείς όπως:  η καθα-
ριότητα, την Παιδεία, το περι-
βάλλον, τα αδέσποτα ζώα, το κυ-
κλοφοριακό, η υγεία.
«Με τους γείτονές μας στη Μετα-
μόρφωση και πρέπει και θέλουμε
να έχουμε μια αρμονική και παρα-
γωγική συνεργασία προκειμένου,
όχι μόνο να λύσουμε τα προβλή-
ματα που απασχολούν τους δημό-
τες μας και άπτονται της κοινής μας
δράσης, επιπλέον να σχεδιάσουμε
και να υλοποιήσουμε καλές πρα-
κτικές συνέργειας για να προσφέ-
ρουμε ακόμα περισσότερες υπη-
ρεσίες στους πολίτες, που θα κά-
νουν την καθημερινότητά τους
πιο εύκολη. Χαίρομαι που με τον
κ. Σαραούδα έχουμε τον κοινό

αυτό στόχο», σχολίασε ο νίκος
μπάμπαλος.
Από την πλευρά του ο στράτος
σαραούδας, αφού επιβεβαίωσε
τις άριστες σχέσεις ανάμεσα στους
δύο δήμους, ανέφερε ότι «η σημε-
ρινή συνάντηση ήταν ιδιαίτερα
εποικοδομητική», προσθέτοντας
ότι «το πεδίο συνεργασίας είναι
ευρύ και είμαι βέβαιος ότι μαζί
μπορούμε να κάνουμε -και θα κά-
νουμε- καλύτερη την καθημερινό-
τητα των πολιτών». «Αρκετά τα
ανοιχτά ζητήματα, πολλές οι προ-
κλήσεις, αλλά θα τα καταφέρουμε.
Σε αυτή την προσπάθεια χαίρομαι
που είμαστε συνοδοιπόροι με τον
κ. Μπάμπαλο», συμπλήρωσε ο δή-
μαρχος Μεταμόρφωσης.
Οι δύο δήμαρχοι συμφώνησαν να
επαναλάβουν σύντομα μια νέα συ-
νάντηση και να διατηρήσουν σε τα-
κτική βάση τις επαφές τους.

σ



α εγκαίνια του Σταθμού πραγ-
ματοποιήθηκαν την Πέμπτη 21
νοεμβρίου 2019 από τον Δή-

μαρχο Κηφισιάς Γιώργο Θωμάκο, την
υπεύθυνη Αντιδήμαρχο Ασπασία (νίνα)
Βλάχου την Αντιπεριφερειάρχη  Βορεί-
ου Τομέα Όλγα Κεφαλογιάννη και την
πρόεδρο της Εταιρίας Alzheimer Αθηνών
Δρ Παρασκευή Σακκά.

Στο Συμβουλευτικό Σταθμό Άνοιας
που λειτουργεί στο Γ ΚΑΠΗ νΕΑΣ ΚΗ-
ΦΙΣΙΑΣ (Κηφισού και Αγραύλης) σε ει-
δικά διαμορφωμένο χώρο (ιατρείο
ΚΑΠΗ) έχουν πρόσβαση για τις υπηρε-
σίες του, όλα τα μέλη των τεσσάρων (4)
ΚΑΠΗ και όλοι οι ηλικιωμένοι του Δήμου.

Ο Δήμαρχος Κηφισιάς Γιώργος θω-
μάκος στον  χαιρετισμό του, μεταξύ
άλλων δήλωσε: «Ο Δήμος Κηφισιάς
αποδεικνύει καθημερινά τη φροντίδα
για κάθε συμπολίτη μας, παρέχοντας
ένα ευρύ φάσμα υπηρεσιών υγείας, πρό-
νοιας και κοινωνικής μέριμνας. Στις δομές
μας έρχεται σήμερα να προστεθεί ο Συμ-
βουλευτικός Σταθμός για την Άνοια, που
αποτελεί μια καινοτόμο δομή η οποία θα
σταθεί αρωγός στη βελτίωση της καθη-
μερινότητας τόσο των ανοιακών ατόμων
όσο και των συνοδών/φροντιστών τους.
Η άνοια, σε μια πολιτισμένη κοινωνία, δεν
επιτρέπεται να αποτελεί λόγο αποκλει-
σμού του πάσχοντος. Η Αυτοδιοίκηση κι
ο Δήμος Κηφισιάς καλούνται να αναμε-
τρηθούν και με αυτό το κοινωνικό ζήτη-
μα. Η ανταπόκριση μας, που πιστεύω ότι
θα είναι ουσιαστική καθορίζει το μέτρο
της ευαισθησίας και αλληλεγγύης μας».

Η Αντιπεριφερειάρχης βορείου το-
μέα Όλγα Κεφαλογιάννη δήλωσε:
«Αξίζουν συγχαρητήρια στον Περιφε-
ρειάρχη, Γιώργο Πατούλη και στο Δή-
μαρχο Γιώργο Θωμάκο για την λειτουρ-
γία του Συμβουλευτικού Σταθμού. Είναι
βέβαιο ότι οι ασθενείς που πάσχουν από
άνοια αξίζουν υψηλής ποιότητας ζωής και
υπηρεσίες υποστήριξης τόσο των ίδιων
, όσο και  των οικογενειών τους. Εμείς ως
Περιφέρεια Αττικής έχουμε σε πρώτο
πλάνο την διατήρηση της υγείας των πο-
λιτών με στόχο την ανάδειξη της Αττικής
σε Περιφέρεια Υγείας». 

Η αρμόδια Αντιδήμαρχος νίνα (Ασπα-
σία)  βλάχου τόνισε ότι υποχρέωση του
Δήμου είναι να ενστερνίζεται προβλή-
ματα των  Κέντρων Φιλίας των Δημοτών
μας σε όλα τα επίπεδα και τόνισε χα-
ρακτηριστικά πως «το νέο Κέντρο για

την Άνοια έρχεται να επιλύσει ανάγκες
των ανθρώπων της τρίτης ηλικίας».

Ο Γενικός Διευθυντής του Ελληνικού
Δικτύου υγιών Πόλεων κ. σωτήρης
παπασπυρόπουλος χαιρετίζοντας την
εκδήλωση, ανέφερε ότι έχουν δημιουρ-
γηθεί 72 Συμβουλευτικοί Σταθμοί για την
Άνοια πανελλαδικά καλύπτοντας τις
ανάγκες ενός μεγάλου μέρους του πλη-
θυσμού της χώρας.

ποιος μπορεί να έρθει 
σε επαφή με το 
συμβουλευτικό σταθμό;
Άτομα που αντιμετωπίζουν προβλή-

ματα μνήμης, μέλη των οικογενειών
τους οποιασδήποτε ηλικίας, άτομα άνω
των 65 ετών που επιθυμούν να εξετα-
στούν ή να συμμετέχουν σε δράσεις
πρόληψης, επαγγελματίες υγείας και
ψυχικής υγείας, εργαζόμενοι σε τοπικούς
φορείς και οποιοσδήποτε ενδιαφέρεται
να ενημερωθεί για την άνοια.

τι προσφέρει ο 
συμβουλευτικός σταθμός;

• Ιατρείο μνήμης για έγκαιρη και έγ-
κυρη διάγνωση.
•Ομαδικά προγράμματα πρόληψης
της άνοιας.
•Ομαδικά προγράμματα νοητικής
ενδυνάμωσης, δημιουργικής απα-
σχόλησης και γυμναστικής στα άτο-
μα με άνοια.
•Ενημέρωση, εκπαίδευση και υπο-
στήριξη των οικογενειακών φρον-
τιστών.

που βρίσκεται η νέα 
δομή στο Δήμο Κηφισιάς;
Ο Συμβουλευτικός Σταθμός λειτουρ-

γεί κάθε Τρίτη και Πέμπτη 09.00-13.00.
στο Γ ΚΑΠΗ νΕΑΣ ΚΗΦΙΣΙΑΣ (Κηφισού
και Αγραύλης) σε ειδικά διαμορφωμένο
χώρο (ιατρείο ΚΑΠΗ). Οι ενδιαφερόμε-
νοι μπορούν να επικοινωνούν στα τη-
λέφωνα  2108080108 & 2106231091
κατόπιν ραντεβού. 

Το πρόγραμμα υλοποιείται από την Δι-
εύθυνση Κοινωνικών υπηρεσιών, Παι-
δείας, Αθλητισμού και Πολιτισμού-Τμή-
μα Πολιτικών Κοινωνικής Προστασίας
3ης Ηλικίας.
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στο πλαίσιο της παροχής περισσότερων υπηρεσιών υγείας για
τους ηλικιωμένους πολίτες της Κηφισιάς, της νέας ερυθραίας
και της εκάλης, ο Δήμος Κηφισιάς σε συνεργασία με το ελληνι-
κό Διαδημοτικό Δίκτυο υγιών πόλεων (εΔΔυππυ) και την
εταιρεία alzheimer Αθηνών,  προχώρησε στην λειτουργία μιας
νέας δομής του συμβουλευτικού σταθμού για την Άνοια.

λΕΙΤΟυΡΓΕΙ ΣΤΟ Γ’  ΚΑΠΗ νΕΑΣ ΚΗΦΙΣΙΑΣ 

τ

εγκαινιάστηκε 
ο συμβουλευτικός
σταθμός για την Άνοια
στο Δήμο Κηφισιάς

210 2828928 Πεύκων 4 - 6, Ηράκλειο Aττικής
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ην μεγάλη Ελληνίδα ιστορικό
προλόγισε ο δημοσιογράφος
Μάκης Προβατάς, που μίλησε

για τη διαδρομή της και την παγκό-
σμια εμβέλειά της. 

Για την κυρία Αρβελέρ μίλησαν επί-
σης τρεις νέοι άνθρωποι η Πέμμυ
Καλαμπόκα, μαθήτρια του 1ου λυ-
κείου Πεύκης, ο Δημήτρης Αγόρης,
φοιτητής Φιλολογίας του Πανεπι-
στημίου Αθηνών και η Ευτυχία Ζαρ-
χωβίτου, μαθήτρια του λυκείου λυ-
κόβρυσης.

Μια έκπληξη στην τιμώμενη επι-
φύλασσε η χορωδία του Δημοτικού
Σχολείου “Ελληνοαγγλική Αγωγή”
που τραγούδησε τρία τραγούδια προς
τιμήν της. Το ένα τραγούδι μάλιστα
ήταν το «Για την Ελένη», το οποίο ο
μεγάλος Μάνος Χατζιδάκις είχε γρά-
ψει εμπνευσμένος από την Ελένη
Γλύκατζη- Αρβελέρ. Τη χορωδία του
μαέστρου Γιώργου Σιτώτη συνόδευ-
σε στο πιάνο η καθηγήτριά τους
Ελευθερία Βούλγαρη.

Η κυρία Αρβελέρ στη σύντομη
ομιλία της ανέφερε: «Αυτό που θα θυ-
μάμαι είναι ότι σήμερα μίλησαν τα παι-
διά. Ευχαριστώ τον Δήμαρχο και το Δη-
μοτικό Συμβούλιο για την τιμή που μου
κάνουν, καθώς και στον κύριο Πολλά-
το. Οφείλω τα πάντα σε γονιούς και δι-
δασκάλους, σε αυτούς που μου έδωσαν
το είναι και σε αυτούς που μου έμαθαν

να ασκώ την αρετή χωρίς θεατές και
ακροατές. Για κάποιον που έχει φτά-
σει στα χρόνια τα δικά μου, τα λίγα
πράγματα που θέλω να αφήσω υπο-
θήκη τα αφήνω στα παιδιά και σε
αυτά θα απευθυνθώ». Η ιστορικός συ-
νέχισε: «Η παράδοση της ελληνοσύνης
είναι τέλεια. Μόνο στα ελληνική υπάρ-
χει η λέξη συνάνθρωπος για όλους. Η
ανθρωπιά είναι κάτι το πανανθρώπινο
και είναι δημιούργημα ελληνικό. Και
για αυτό πρέπει να είμαστε υπερή-
φανοι» .

Ο Δήμαρχος λυκόβρυσης- Πεύκης
τάσος μαυρίδης δήλωσε σχετικά:
«Είχαμε σήμερα την μεγάλη τιμή να φι-
λοξενούμε στην πόλη μας μια μεγάλη
προσωπικότητα, μια μεγάλη Ελληνίδα.
Μετά τον Δημήτρη Νανόπουλο, η κυ-
ρία Γλύκατζη- Αρβελέρ μας έκανε τη
τιμή να αποδεχθεί την πρόσκλησή
μας και με ομόφωνη απόφαση του Δη-
μοτικού μας Συμβουλίου να γίνει επί-
τιμη δημότισσα Λυκόβρυσης- Πεύκης.
Τα λόγια είναι φτωχά, όταν μιλάμε για
μια τέτοια μεγάλη προσωπικότητα ».

Στην εκδήλωση έδωσαν το παρόν η
υπουργός Παιδείας και Θρησκευμά-
των νίκη Κεραμέως, η βουλευτής
Βορείου Τομέα ζωή ράπτη, η Γενική
Γραμματέας Πρωτοβάθμιας Εκπαί-
δευσης Αναστασία Γκίκα, Αντιδή-
μαρχοι και μέλη του Δημοτικού Συμ-
βουλίου.

ο Συμπόσιο έλαβε χώρα το τριή-
μερο 22,23 & 24 νοεμβρίου
2019 στο Συνεδριακό Κέντρο
νέας Ιωνίας και υποδέχθηκε

πλήθος κόσμου από όλες τις μεριές της Ελ-
λάδας (Καλαμάτα, λέσβο, Ηράκλειο, Ρέ-
θυμνο, Κοζάνη, Βόλο, Θεσσαλονίκη), που
κατέφτασε για να παρακολουθήσει το
πλούσιο πρόγραμμα ομιλιών που είχε
ετοιμάσει το ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ.

Αναλυτικά τα 
δρώμενα κάθε ημέρας
Η πρώτη μέρα ξεκίνησε με τις διαπι-

στεύσεις των συνέδρων στις 5 μ.μ. και
τους σχετικούς χαιρετισμούς – προ-
σφωνήσεις, ενώ ακολούθησε σειρά ομι-
λιών από ιστορικούς και εν γένει μελε-
τητές του Μικρασιατικής ιστορίας και πο-
λιτισμού. Συγκεκριμένα, την εκδήλωση
χαιρέτησε πρώτος ο κ. λουκάς Χρι-
στοδούλου, Πρόεδρος του ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ., ο
οποίος σήμανε την έναρξη του 9ου Συμ-
ποσίου και καλωσόρισε όλους τους κα-
λεσμένους και ομιλητές, ενώ στη συνέχεια
έγινε ζωντανή σύνδεση με την κ. Αργυρώ
Παπούλια, Γενική Πρόξενο της Ελλάδας
στη Σμύρνη, στην οποία και αποδόθηκε
τιμητική διάκριση για το έργο της.

Τη σκυτάλη πήρε η Δήμαρχος νέας Ιω-
νίας κα Δέσποινα θωμαϊδου, η οποία
δήλωσε ότι «η Μικρά Ασία κατέχει ξε-
χωριστή θέση στην πορεία του Ελληνι-
σμού. Η Μικρά Ασία που φωτίζει την ιστο-
ρία γιατί πέρα απ’την δική της παρακα-
ταθήκη, την ανεκτίμητη προσφορά της
στον κόσμο, κυριαρχεί στην ψυχή μας»,
και ακολούθησε ο Σεβασμιώτατος Μη-

τροπολίτης Ι.Μ. Ιωνίας και Φιλαδελφεί-
ας π. Γαβριήλ, ο οποίος με τη σειρά του
τόνισε τη σημασία της μελέτης του Μι-
κρασιατικού πολιτισμού και πως αυτός
διαμόρφωσε την ταυτότητα των Ελλή-
νων, αλλά και τον ρόλο της πόλης της
νέας Ιωνίας σε αυτήν την ιστορία.

Ακολούθησαν οι χαιρετισμοί εκπρο-
σώπων των κομμάτων που εκπροσω-
πούνται στη Βουλή, οι οποίοι ήταν: η κ.
Ζωή Ράπτη Βουλευτής ν.Δ., ο κ. Κώστας
Ζαχαριάδης Βουλευτής Συ.ΡΙΖ.Α., ο κ.
Βασ. Κεγκέρογλου Βουλευτής «Κινή-
ματος Αλλαγής», ο κ. Ανδρ. Χριστοδου-
λίδης εκπρόσωπος της «Ελληνικής λύ-
σης» και έκλεισαν με τον Αντιπρόεδρο
της Ομοσπονδίας Προσφυγικών Σω-
ματείων Ελλάδας (Ο.Π.Σ.Ε.) κ. Γιάννη
Τριανταφυλλίδη.

Η 1η Συνεδρία είχε ως προεδρεύων τον
κ. Χάρη Σαπουντζάκη, πρώην Πρόεδρο
του ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ. επί πολλά έτη, και μέλη
τους κ. Χρήστο Χατζηϊωάννου και Τάκη
Κωστιδάκη, οι οποίοι παρουσίασαν πρώ-
τα τον καθηγητή Κων/νο Φωτιάδη, του
οποίου η εισήγηση είχε θέμα «Μακεδονία
και Προσφυγικός Ελληνισμός» και στη
συνέχεια τον κ. Σταύρο Ανεστίδη από το
Κέντρο Μικρασιατικών Σπουδών, ο οποί-
ος τοποθετήθηκε σχετικά με τη «διαφύ-
λαξη και η διαχείριση της συλλογικής μνή-
μης του Μικρασιατικού Ελληνισμού.».
Στη 2η και τελευταία για την πρώτη
μέρα Συνεδρία προεδρεύων ήταν ο κ. Μά-
κης λυκούδης και μέλη η κ. Δήμητρα Φί-
λιππα και ο κ. Γιάννης Ηλιού. Μιας και η
πρώτη εισηγήτρια η Δρ. Αικατερίνη Πο-
λυμέρου-Καμηλάκη απουσίαζε από το
συμπόσιο λόγω ασθένειας, την εισήγησή

Επίτιμη Δημότης λυκόβρυσης- 
Πεύκης η Ελένη Γλύκατζη – Αρβελέρ 

Τ
με μεγάλη επιτυχία ολοκληρώθηκε το 9ο συμπόσιο του 
Κέντρου σπουδής και Ανάδειξης μικρασιατικού πολιτισμού
(Κε.μί.πΟ.) νέας ίωνίας, το οποίο είχε θέμα : «Η επίδραση των
μικρασιατών προσφύγων στον Nεοελληνικό πολιτισμό». 

επίτιμη δημότης λυκόβρυσης- πεύκης έγινε και επισήμως
από το σάββατο 23 νοεμβρίου 2019,  η ελένη Γλύκατζη-
Αρβελέρ σε μια πολύ όμορφη εκδήλωση που έλαβε χώρα
στο κατάμεστο Δημοτικό θέατρο πεύκης μετά από ομό-
φωνη απόφαση του Δημοτικού συμβουλίου.

ΟλΑ ΟΣΑ ΕΓΙνΑν ΣΤΗν ΕΚΔΗλΩΣΗ

τ
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ΑνΑλυΤΙΚΑ ΤΑ ΔΡΩΜΕνΑ ΚΑΘΕ ΗΜΕΡΑΣ

της με θέμα: «Οι Μικρασιάτες και οι
νέες Πατρίδες. Εθνογραφική προσέγγι-
ση», διάβασε ο κ. λυκούδης σε μια πιο
σύντομη μορφή. Τέλος, την πρώτη μέρα
των εργασιών έκλεισαν οι δημοσιογρά-
φοι κ. Χρίστος Βασιλόπουλος και κ. Δη-
μήτρης Πετρόπουλος, οι οποίοι ανα-
φέρθηκαν στον ρόλο της τηλεόρασης
στην διαμόρφωση της μικρασιατικής
μνήμης, χρησιμοποιώντας ενδιαφέρον
οπτικοακουστικό υλικό από την εκπομ-
πή τους «Η μηχανή του χρόνου».

Η δεύτερη ημέρα του Συμποσίου, το
Σάββατο 23 νοεμβρίου, ξεκίνησε με την
παρουσίαση της πρωτότυπης ανακοί-
νωσης του κ. νίκου Φιλιππαίου, με θέμα
«Αλληλεπιδράσεις και πολιτιστικές αν-
ταλλαγές ανάμεσα στο Μικρασιατικό και
το Ελλαδικό Θέατρο Σκιών» και συνεχί-
στηκε με την παρουσίαση των «Μνη-
μείων Μικρασιατικών προσφύγων στη
Θεσσαλονίκη» από τον επίκουρο καθη-
γητή Πασχάλη Βαλσαμίδη, όπου για
πρώτη φορά παρουσιάστηκαν συγκεν-
τρωμένα τα μνημεία της περιοχής Θεσ-
σαλονίκης που είναι αφιερωμένα στις

αλησμόνητες πατρίδες τους. Το πρώτο
μέρος ολοκληρώθηκε με την εισήγηση
του καθηγητή Δημήτρη Δημηρούλη «Η
Μικρασιατική Καταστροφή στον ορί-
ζοντα της ποίησης του Γ. Σεφέρη», όπου
κάνοντας αναφορά στο έργο του νομ-
πελίστα ποιητή Γ. Σεφέρη και απαγγέλ-
λοντας ποιήματά του, αναφέρθηκε στο
κατά πόσο η Μικρασιατική Καταστρο-

φή τον επηρέασε στο μεγάλο λογοτε-
χνικό έργο που μας άφησε. Στο δεύτερο
μέρος ο ομότιμος καθηγητής Αθανά-
σιος Καραθανάσης παρουσίασε το θέμα:
«Συμβολή των Μικρασιατών Ιεραρχών
στον Πολιτισμό και την Ιστορία της Μα-
κεδονίας» και ανέδειξε μορφές Ιεραρχών
που διαδραμάτισαν ουσιαστικό ρόλο
και στην κοινωνία και στον πολιτισμό

μέσα από την πολύπλευρη δράση τους
που δεν ήταν μόνο θρησκευτική. Ο κα-
θηγητής Γιώργος Γιαννακόπουλος έκλει-
σε τις εργασίες της δεύτερης ημέρας
παρουσιάζοντας την πρωτότυπη εργα-
σία του: «Ένα ψηφιακό μουσείο για τον
Ελληνισμό της Μ. Ασίας», όπου με την
υλοποίηση αυτής της προσπάθειας ο κα-
θένας από το σπίτι του, από το γραφείο
του, θα έχει τη δυνατότητα να έχει πρό-
σβαση σε πολύτιμα μουσειακά εκθέμα-
τα, έγγραφα και ντοκουμέντα του Μι-
κρασιατικού Ελληνισμού.

Την τελευταία ημέρα του Συμποσίου,
οι παρουσιάσεις των εισηγητών ξεκίνη-
σαν με τον Δ/ντή του Μουσείου της
Α.Ε.Κ. Ανδρέα Μπαλτά και το θέμα: «Ο
σωματειακός αθλητισμός των προσφύ-
γων στην Ελλάδα κατά τον Μεσοπόλε-
μο», μια πρωτότυπη ερευνητική εργασία
για τις αθλητικές ομάδες και τους Προ-
έδρους πρόσφυγες αθλητικών σωμα-
τείων του Μεσοπολέμου. Η κ. Θέμις Πα-
παδοπούλου στη συνέχεια από την
Εστία ν. Σμύρνης παρουσίασε το θέμα:
«Εστία ν. Σμύρνης: λαμπρός φωτο-
δότης φάρος και εργαστήρι πολιτισμού
στην Ελλάδα» και τις πολιτιστικές της
δράσεις από την ίδρυσή της μέχρι σή-
μερα. Ο αρχιτέκτων-μελετητής Χρή-
στος Φλώρος με καταγωγή από τα
Βουρλά ξενάγησε το κοινό στην πρό-
τασή του: «Το αριστούργημα της μον-
τέρνας αρχιτεκτονικής που κτίσθηκε
για να στεγάσει Μικρασιάτες πρό-
σφυγες και η πρόταση να γίνει Μου-
σείο Μικρασιατικού Πολιτισμού», δη-
λαδή πώς θα πρέπει να ανακατα-
σκευαστούν οι προσφυγικές πολυκα-
τοικίες της λεωφ. Αλεξάνδρας για να
καταστούν ένα σύγχρονο και λει-
τουργικό Μικρασιατικό Μουσείο. Το
δεύτερο μέρος της τελευταίας ημέ-
ρας καλύφθηκε από τον ομότιμο κα-
θηγητή νικόλαο Γκιολέ που παρου-
σίασε τις «Μικρασιατικές και Κων-
σταντινουπολίτικες επιδράσεις στη
ναοδομία της Ελλάδας». 

Στο ενδιάμεσο των εισηγήσεων τη-
λεφωνική παρέμβαση έκανε η ηθο-
ποιός κα μιμή ντενίση που δεν μπό-
ρεσε να παραβρεθεί και ευχήθηκε
καλή επιτυχία, ενώ έκλεισε με τον δη-
μοσιογράφο και συγγραφέα Ηλία μα-
μαλάκη και την εισήγησή του: «Επι-
δράσεις της Μικρασιατικής Κουζίνας
στην αστική κουζίνα της Αθήνας»,
ενώ ο ίδιος προετοίμασε το κοινό για
τις μικρασιάτικες λιχουδιές που θα
γεύονταν στο τέλος του Συμποσίου.

9ο συμπόσιο Κε.μί.πΟ.
Επιτυχία για τον θεσμό και 

συγκίνηση για μέλη και κοινό
ην τιμή να μιλήσουν αποκλειστικά στον Χ-τύπο
για το 9ο Συμπόσιο έκαναν ο επί πολλά έτη Πρό-
εδρος κ. Χάρης σαπουντζάκης και ο νυν Πρό-

εδρος του ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ. κ. λουκάς Χριστοδούλου.
Ο κ. σαπουντζάκης την πρώτη κιόλας ημέρα των ερ-

γασιών του Συμποσίου έδειξε τη συγκίνηση και ευχαρί-
στησή του για τα όσα έχει καταφέρει ο οργανισμός μέχρι
σήμερα καθώς επίσης εξέφρασε και την επιθυμία του για
το μέλλον λέγοντας χαρακτηριστικά: «Στην αρχή λέγαμε
να πάμε στα 2, στα 3 (Συμπόσια) θα τα καταφέρουμε; Εμείς
ένας τοπικός οργανισμός με ελάχιστα έσοδα; Κι όμως κα-
ταφέραμε όχι μόνο να το φτάσουμε, αλλά να το ξεπερά-
σουμε. Αισθάνομαι δικαιωμένος, χαίρομαι γιατί υπάρχουν
οι συνεχιστές, είναι υψηλού επιπέδου και συνεχίζουν. Εγώ
ελπίζω και εύχομαι να προλάβουμε το 2021-22 για να «δε-
θεί» η Επανάσταση του 1821 με τον ξεριζωμό του 1922.»

Από την άλλη, ο κ. λουκάς Χριστοδούλου κοντά στο
«κλείσιμο» του Συμποσίου μίλησε για τις εντυπώσεις που

έχει λάβει και το έργο του ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ.: «Το ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ κλεί-
νοντας 16 χρόνια συνεχούς παρουσίας στα μικρασιατικά
δρώμενα ολοκληρώνει και το 9ο Συμπόσιό του με θέμα
«Η επίδραση των Μικρασιατών προσφύγων στον ελ-
ληνικό πολιτισμό». Η επιτυχία πολύ μεγάλη, μέσα από
συνεχείς προσπάθειες βελτίωσης και πολλή δουλειά.
Μέσα στα 16 χρόνια λειτουργίας του, έχει να επιδείξει
ένα πολύ πλούσιο έργο, όπως 9 τριήμερα Συμπόσια, έκ-
δοση 22 βιβλίων και 22 περιοδικών, ενώ διοργάνωσε
πάνω από 100 εκδηλώσεις, και όλα αυτά είναι ένα επί-
τευγμα συλλογικής δουλειάς, που έχει αφήσει το απο-
τύπωμά του στον πολιτισμό και την ιστορία του μι-
κρασιατικού ελληνισμού. Δε νομίζω τέτοιο έργο να
έχει να επιδείξει τέτοιος σύλλογος ή οργανισμός στην Ελ-
λάδα. Η αναγνώρισή μας είναι καθημερινή και συνεχής.
Θα προσπαθήσουμε με ακόμα περισσότερη δουλειά και
έργο να καταστήσουμε το ΚΕ.ΜΙ.ΠΟ. νέας Ιωνίας φάρο
φωτοδότη της μικρασιατικής ιδέας.»

τι δήλωσαν ο πρώην πρόεδρος κ. σαπουντζάκης και ο νυν κ. Χριστοδούλου

Τ
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ς γνωστόν, η κάμπια των πεύ-
κων ή πιτυοκάμπη (Thaume-
topoea pityocampa) είναι ένας

από τους σημαντικότερους εχθρούς
όλων των πεύκων. Οι προνύμφες του
εντόμου καταναλώνουν μεγάλο μέ-
ρος της φυλλικής επιφάνειας των πεύ-
κων με αποτέλεσμα να περιορίζεται
σημαντικά η ανάπτυξη των νεαρών
δένδρων, ενώ μεγάλες προσβολές για
συνεχόμενα έτη μπορεί να οδηγήσουν
και στην ξήρανση νεαρών αλλά και με-
γάλων σε ηλικία πεύκων. Χαρακτηρι-
στικό επίσης της προνύμφης (κάμ-
πιας) είναι και οι αλλεργικές αντι-
δράσεις που προκαλεί (αλλεργίες) σε
όποιον τις πλησιάζει με τοξίνες που
ερεθίζουν δέρμα, μάτια και το ανα-
πνευστικό σύστημα.

Τους βιολογικούς ψεκασμούς θα
αναλάβει Πιστοποιημένη Εταιρία ψε-
κασμών φυτοπροστασίας και το πεδίο
εφαρμογής των ψεκασμών θα είναι το
Μεγάλο Πάρκο Παπάγου, το Άλσος Χο-
λαργού, Σχολεία και Παιδικές Χαρές και
πευκόφυτες πράσινες γραμμές (περί-
που 3.000 πεύκα), ενώ το προσωπικό
του Δήμου θα συνεχίσει, όπως κάθε
χρόνο, να αφαιρεί τα κουκούλια με τις
κάμπιες από τα πεύκα του προαστίου.

Κατόπιν αυτών, ο Δήμος ενημερώνει
ότι οι περιοχές που θα ψεκαστούν θα
οριοθετηθούν με έγχρωμη κορδέλα.
Κατά τη διάρκεια του ψεκασμού πα-
ρακαλούνται οι πεζοί να μην πλησιά-
ζουν την οριοθετημένη περιοχή. Η
απομάκρυνση της κορδέλας θα γίνει
όταν στεγνώσει το ψεκαστικό υγρό (1-
2 ώρες αρκούν).

πρόγραμμα βιολογικής 
καταπολέμησης για τις 
κάμπιες  «έρχεται» στο Δήμο
παπάγου – Χολαργού

ην Πέμπτη 14 νοεμβρίου
2019 πραγματοποιήθηκε
επίσκεψη του Γενικού

Γραμματέα Κοινωνικής Αλληλεγ-
γύης και καταπολέμησης της
φτώχειας κ. Γιώργου Σταμάτη
και του επιτελείου του, οι οποίοι
συνόδευαν τον κ.Jean-Eric Pa-
quet Γενικό Διευθυντή της Ευ-
ρωπαϊκής Επιτροπής για θέματα
Έρευνας και Καινοτομίας στον
χώρο του Παραρτήματος Ρομά
του Κέντρου Κοινότητας του Δή-
μου Χαλανδρίου, που βρίσκεται
Αντιγόνης και Δαναΐδων .

Ο κ.Paquet βρισκόταν στην Ελ-
λάδα για μια σύντομη επίσκεψη
και θέλησε να δει από κοντά τα
χρηματοδοτούμενα προγράμμα-
τα των κέντρων κοινότητας, και
να διερευνήσει τις ανάγκες που
καλύπτουν καθώς και τις υπηρε-
σίες που παρέχουν.

Στον χώρο του Κέντρου τους
υποδέχτηκε ο Αντιδήμαρχος Κοι-
νωνικής Αλληλεγγύης, Περιβάλ-
λοντος και Πολιτικής Προστα-
σίας κ. Κώστας Ευθυμίου ο οποί-
ος με το στελεχιακό δυναμικό
του Κέντρου Κοινότητας Ρομά
τους ξενάγησε στις εγκαταστά-
σεις και ακολούθησε μια παρου-
σίαση τόσο της πολιτικής που
υλοποιείται σχετικά με τα θέμα-
τα των Ρομά και των ευάλωτων
κοινωνικών ομάδων όσο και για
το σύνολο των δράσεων και  την
παροχή υπηρεσιών  που παρέ-
χονται .

Τ
Ο Δήμος Παπάγου – Χολαργού, με στόχο την προστασία της
Δημόσιας υγείας, αλλά και των πεύκων θα υλοποιήσει όπως
κάθε χρόνο πρόγραμμα βιολογικής καταπολέμησης με  επεμ-
βάσεις, στοχευμένες σε ευαίσθητα σημεία του προαστίου για
την καταπολέμηση της πιτυοκάμπης, χρησιμοποιώντας βιολο-
γικά σκευάσματα, φιλικά προς το περιβάλλον και εντελώς
ακίνδυνα για τον άνθρωπο, τα ζώα και τα ωφέλιμα έντομα.

Τους βιολογικούς ψεκασμούς 
θα αναλάβει Πιστοποιημένη Εταιρία ψεκασμώνΕπίσκεψη του 

Γενικού Γραμματέα 
Κοινωνικής 
Αλληλεγγύης στο 
Παράρτημα Ρομά του
Δήμου Χαλανδρίου

Ω
ήνυμα ανθρωπιάς και αφύ-
πνισης μετέφερε ο αγώνας
καλαθοσφαίρισης γυναικών

που πραγματοποιήθηκε στο Α  ́Κλει-
στό Γήπεδο ίλίου "πεταλούδα".
πρωταγωνίστρια η αθλήτρια του
μπάσκετ και νικήτρια της ζωής ρά-
νια Αλεβυζάκη, η οποία χτυπήθηκε
από λευχαιμία και πριν 3 χρόνια
υπεβλήθη σε μεταμόσχευση μυελού
των οστών, ατενίζοντας πλέον το
μέλλον με αισιοδοξία.

Ο αγώνας διεξήχθη μεταξύ των
ομάδων Rania's Team vs Rania's
Friends, ενώ ο Δήμος ίλίου τίμησε τη
ράνια Αλεβυζάκη για το θάρρος, το
κουράγιο και την υπομονή της. στην
εκδήλωση συμμετείχαν εκπρόσω-
ποι από την ελληνική Αιματολογική
εταιρία, οι οποίοι παρείχαν ενημέ-
ρωση για τη δωρεά μυελού των
Οστών σε όσους επιθυμούν να γρα-
φτούν ως νέοι εθελοντές δότες. 

Μ

μήνυμα ζωής 
εξέπεμψε αγώνας
καλαθοσφαίρισης
γυναικών 
στο Δήμο ίλίου
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υπέρ της εξάλειψης της βίας κατά
γυναικών ο Δήμος μεταμόρφωσης

ΚυΡΙΑΚΗ 1 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟυ  

44η δράση «Χωρίς
Μεσάζοντες» στο
Δήμο ν. Φιλαδέλφειας
– N. Χαλκηδόνας

νέα ομάδα εφήβων από 
το Κέντρο "Ίριδα" στη ν. Ιωνία

τη συνάντηση εκτός από τον
Δήμαρχο Μεταμόρφωσης, κ.
στράτο σαραούδα, ο οποίος
απεύθυνε και σχετικό χαιρε-

τισμό,  παρευρέθηκαν και συμμετείχαν
με ομιλίες η κα ζαρωτιάδου μαρία
εκπροσωπώντας την Γενική Γραμμα-
τεία Οικογενειακής Πολιτικής και Ισό-
τητας των φύλων του υπουργείου Ερ-
γασίας, καθώς και η κα τσεπελάκη
Δέσποινα εκ μέρους του Συμβουλευ-
τικού Κέντρου Αθήνας.

Τα μέλη του Το.Σ.Π.ΠΑ. με κεντρικό
σύνθημα #Μιλα_Σπασε_την_Σιωπη
δεσμεύτηκαν πως θα είναι κοντά σε
όποια γυναίκα χρειάζεται στήριξη
και βοήθεια, δίνοντας την υπόσχεση
για την πραγματοποίηση παρόμοιων
εκδηλώσεων και ενημερωτικών δρά-
σεων.

"Ίριδα" σας προσκαλεί να συ-
ζητήσετε θέματα που μπορεί να
σας απασχολούν, να εκφράσε-

τε σκέψεις και συναισθήματα και
να γνωρίσετε ακόμη καλύτερα
κομμάτια του εαυτού σας.
Όλα αυτά μέσα από έναν
δημιουργικό τρόπο
που περιλαμβάνει
κατασκευές, παι-
χνίδια ρόλων με
κύριο εργαλείο το
Photo comic και
το Animation.

Η ομάδα ξεκινάει τις
συναντήσεις της τον Ια-
νουάριο του 2020, απογευ-
ματινές ώρες σε δεκαπενθήμερη
βάση, με συντονιστές τον Κο-
μνηνόγλου Γιάννη – ψυχολόγο
και τη Βακαλοπούλου Ανα-

στασία – Κοινωνική λειτουργό.
Η συμμετοχή στην ομάδα είναι δω-

ρεάν και το τηλέφωνο επικοινωνίας
για τυχόν απορίες είναι
210-2715660.

ην Κυριακή  1η  Δεκεμβρίου
2019, πρώτη Κυριακή του
μήνα, θα πραγματοποιηθεί

όπως πάντα, στον πεζόδρομο του
Άλσους στη νέα Φιλαδέλφεια, από
τις 8.00 το πρωί έως τις 14.00 το
μεσημέρι, η 44η δράση της Αλλη-
λέγγυας Δράσης Καταναλωτών:
«Χωρίς Μεσάζοντες».

Στο τέλος της δράσης θα συγ-
κεντρωθούν τα προιόντα που οι
παραγωγοί, αλλά και μεμονωμένοι
πολίτες θα προσφέρουν, για την
ενίσχυση των αδύναμων ομάδων
συνανθρώπων μας, που είναι εν-
ταγμένοι στις Κοινωνικές Δομές
του Δήμου και όχι μόνον, (Κοινω-
νικό Παντοπωλείο, Φαρμακείο).

Σημειώνεται ότι η επόμενη δρά-
ση θα πραγματοποιηθεί στις 5 Ια-
νουαρίου 2020.

Τ

Χριστουγεννιάτικο 
παζάρι για τα αδέσποτα
από 6 έως 8 Δεκεμβρίου
στο Δήμο ψυχικού

ην Παρασκευή 6, το Σάββατο 7 &
Κυριακή 8 Δεκεμβρίου «πηγαίνω
στο χριστουγεννιάτικο παζάρι της

Ζω.Φι.ψυ., βοηθάω ένα Αδέσποτο!»
Στο καθιερωμένο χριστουγεννιάτικο
μπαζάρ, θα βρείτε μια μεγάλη ποικιλία
από στολίδια και δώρα, βιβλία, διακο-
σμητικά, κοσμήματα, σπιτικά φαγητά και
γλυκά!
Την Παρασκευή 6/12 ώρες 17:00 –
20:00, το Σάββατο 7/12 11:00 –
17:00 και την Κυριακή 8/12 11:00 –
16:00, μπείτε στο κλίμα των Χρι-
στουγέννων στην Α΄πλατεία ψυχικού
(πρώην Blue Bell).
Όλα τα έσοδα θα διατεθούν
για τους σκοπούς της
Ζω.Φι.ψυ. στο πλαίσιο
του προγράμματος πε-
ρίθαλψης των Αδέσπο-
των ζώων συντρο-
φιάς που εγκατα-
λείπονται και στις
τρείς κοινότητες
του Δήμου.

Τ

ΔΗλΩΣΕ ΣυΜΜΕΤΟΧΗ!

Η

Σ

ΜΕ ΕΠΙΤυΧΙΑ Η ΕΚΔΗλΩΣΗ ΤΟυ ΤΟΠΙΚΟυ 
ΣυΜΒΟυλΙΟυ ΠΡΟλΗψΗΣ ΠΑΡΑΒΑΤΙΚΟΤΗΤΑΣ

το Κέντρο πρόληψης "'ίριδα" προσκαλεί έφηβους και έφηβες από β’ Γυμνασίου 
έως Α ́ λυκείου, για τη συμμετοχή τους στη νέα ομάδα εφήβων του Κέντρου.
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ην έκθεση εγκαινίασε ο Δή-
μαρχος Αμαρουσίου κ. θεό-
δωρος Αμπατζόγλου, ο οποί-
ος στο χαιρετισμό του τόνισε

ότι «η Κεραμική είναι ψηλά στην πολι-
τιστική μας ατζέντα και θεωρούμε πως
τώρα είναι η ευκαιρία ακολουθώντας τις
προεκλογικές δεσμεύσεις μας να προ-
χωρήσουμε με ένα καλά οργανωμένο
σχέδιο για τον επαναπροσδιορισμό αυ-
τού του τόσο σημαντικού Κέντρου και
συνάμα θεσμού.» 

Στη συνέχεια ο κ. Αμπατζόγλου υπο-
γράμμισε τους 6 άξονες της στρατηγικής
για το Κέντρο Κεραμικής Τέχνης και κλεί-
νοντας σημείωσε ότι «σήμερα βρα-
βεύουμε όχι μόνο τους καλύτερους,
αλλά τον ίδιο το θεσμό συμμετοχής.
Βραβεύουμε τους δασκάλους και όλους
όσοι μέσα από την Τέχνη εκφράζουν τα
συναισθήματά τους και εμπνέουν όλους
εμάς. Συγχαρητήρια, λοιπόν, στο Κέντρο
Κεραμικής, συγχαρητήρια στον Πρό-
εδρο νίκο Βαλλάτο και τους συνεργάτες
του, συγχαρητήρια στους επαγγελματίες,
τους καλλιτέχνες και τους μαθητές και
εύχομαι και η φετινή έκθεση που θα
διαρκέσει μέχρι το τέλος του χρόνου, να
φέρει πολλούς νέους επισκέπτες στην
πόλη μας και να δημιουργήσει πολλούς
περισσότερους νέους φίλους της Ελλη-
νικής Κεραμικής Τέχνης.» 

Το παρόν στα εγκαίνια έδωσε και ο Πε-
ριφερειάρχης Αττικής κ. Γιώργος πα-
τούλης, ο οποίος στον χαιρετισμό του
διαβεβαίωσε ότι και από τη θέση του Πε-
ριφερειάρχη Αττικής θα βρίσκεται στο
πλευρό των κεραμιστών με όλες του τις
δυνάμεις και θα στηρίξει την προσπάθειά
τους, ώστε ο χώρος του Κέντρου Ελλη-

νικής Κεραμικής να κατοχυρωθεί στο
Δήμο Αμαρουσίου, να συντηρηθεί και να
αξιοποιηθεί προς όφελος της πολιτι-
στικής ανάπτυξης της πόλης και της δια-
τήρησης της κεραμικής τέχνης ζωντανής.

Παράλληλα, επικαλούμενος τη άρι-
στη συνεργασία που είχε με τους κερα-
μιστές και αγγειοπλάστες καθ’ όλη τη
διάρκεια της δημαρχιακής του θητείας,
τους επαίνεσε, υπογραμμίζοντας ότι
παρά τις αντιξοότητες κρατούν ζωντα-
νή με ζήλο και μεράκι την πανάρχαια τέ-
χνη της κεραμικής στο Μαρούσι. 

Ο Πρόεδρος της Πανελλήνιας Ένωσης
Κεραμιστών Αγγειοπλαστών κ. νίκος

βαλλάτος καλωσορίζοντας τους παρι-
στάμενους επισήμανε: «Η κεραμική εί-
ναι η τέχνη που ενώνει το Μαρούσι. Στα
χρόνια που είμαι Πρόεδρος, ένιωσα
πολύ κοντά με όλους τους Δημοτικούς
Συμβούλους, που ανεξαρτήτως παρα-
τάξεων βρέθηκαν δίπλα στην κεραμική.
Αυτό πιστεύω είναι μια κατάκτηση, να
είμαστε όλοι μαζί ενωμένοι για να πε-
τύχουμε τους σημαντικούς μας στό-
χους: Την αναβάθμιση της λειτουργίας,
τον εκσυγχρονισμό της Έκθεσης και
την επικοινωνία του χώρου με το κοινό
του, τη δημιουργία Διαδραστικού Ανοι-
κτού Μουσείου σύγχρονης Κεραμικής

και Αγγειοπλαστικής, τη δημιουργία
θερμοκοιτίδας νέων επιχειρήσεων σχε-
τικά με την κεραμική και αγγειοπλα-
στική-σύνδεση με την επιχειρηματι-
κότητα, τη δημιουργία κέντρου και-
νοτομιών και σύγχρονης κεραμι-
κής/αγγειοπλαστικής δημιουργίας,
την ανάπτυξη καινοτομιών που βα-
σίζονται στην παράδοση, την παιδεία και
την ψυχαγωγία.» 

Την εκδήλωση χαιρέτισε επίσης ο
υπουργός Προστασίας του Πολίτη κ.
Γιώργος Κουμουτσάκος, ενώ παρευ-
ρέθηκαν επίσης, ο πρώην Πρόεδρος της
Βουλής Απόστολος Κακλαμάνης, ο
Διευθυντής της Κοινοβουλευτικής Ομά-
δας του Σύριζα Κώστας ζαχαριάδης, η
Αντιπεριφερειάρχης Βόρειου Τομέα
λουκία Κεφαλογιάννη και ο Δήμαρχος
Κηφισιάς Γεώργιος θωμάκος. 

παρουσία πλήθους κεραμιστών
και φίλων της κεραμικής 
τέχνης τα εγκαίνια της 57ης 
πανελλήνιας Έκθεσης Κεραμικής
Παρουσία εκπροσώπων του πολιτικού χώρου, καθώς και πλήθους κεραμιστών και φίλων της κεραμικής
Τέχνης, πραγματοποιήθηκαν τα εγκαίνια της 57ης Πανελλήνιας  Έκθεσης  Κεραμικής, την Κυριακή 24 νο-
εμβρίου 2019, στο Κέντρο Ελληνικής Κεραμικής Αίθουσα Τέχνης «Αλέξανδρος Γαρδέλης» στο Μαρούσι.

τ

θ. Αμπατζόγλου: «Θα πράξω ότι είναι αναγκαίο προκειμένου ο χώρος
του Κέντρου Κεραμικής να περιέλθει στην Τοπική Αυτοδιοίκηση

τα βραβεία 
Στους διακριθέντες του διαγωνι-

σμού κεραμιστές απονεμήθηκαν τα
βραβεία και οι έπαινοι. 

Το 1ο βραβείο έλαβε η Αρκουλά-
κη λουκία για το έργο με τίτλο:
“GRAVITY-BALANCE-HARMONY”. 

Το 2ο βραβείο έλαβε η τσουρδί-
νη Δήμητρα για το έργο με τίτλο:
“LES TEMPS DES FLEURS”.

Το 3ο βραβείο έλαβε η μόρφη
Δώρα για το έργο με τίτλο: «ΦΡυ-
ΚΤΩΡΙΑ ή Η ΑνΑΓΚΗ ΓΙΑ ΕΠΙΚΟΙ-
νΩνΙΑ». 

Επίσης επαίνους έλαβαν: Η Κον-
τογεώργα Τότα τον 1ο έπαινο για το
έργο “INSIDE”, η λειβαθινού νάνσυ
το 2ο έπαινο για το έργο «ΔυνΑΜΙ-
ΚΗ λΕΠΤΟΤΗΤΑ» και η Χριστοδού-
λου Μαρία τον 3ο έπαινο για το έργο
TERRAPHY -ΑνΘΗ λΕΜΟνΙΑΣ». 
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Δήμος ν. Φιλαδέλφειας - Χαλκη-
δόνας σε συνεργασία με την Κοι-
νωφελή Επιχείρηση διοργανώ-

νουν εκδήλωση στο Πνευματικό Κέντρο
(νικ. Τρυπιά 45), με θέμα: "Τα οφέλη της
μουσικής από την προγεννητική ηλικία έως
την άνοια".

Η εκδήλωση θα πραγματοποιηθεί την 1η
Δεκεμβρίου και ώρα 17.00 με ομιλήτρια την
κ. Ειρήνη Αμαξοπούλου, Μουσικό - Μου-
σικοθεραπεύτρια.

Την ομιλία θα πλαι-
σιώσουν παιδιά του
συλλόγου ΑμεΑ
"Ανοιχτή Αγκα-
λιά", του εργα-
στηρίου "Μουσι-
κές Περιπλανή-
σεις" και τα παιδιά
της Παιγνιοθήκης
του Δήμου.

Εκδήλωση με θέμα 
τα οφέλη της μουσικής
στο Πνευματικό 
Κέντρο ν. Φιλαδέλφειας
- ν. Χαλκηδόνας

ΤΙ ΔΗλΩΣΕ ΑΠΟΚλΕΙΣΤΙΚΑ ΣΤΟν Χ-τυπΟ 
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ν. ΦΙλΑΔΕλΦΕΙΑΣ, Γ. βΟυρΟσ

Ο

ια τέταρτη συνεχόμενη χρονιά, ο Δήμος
Παπάγου – Χολαργού διοργανώνει τις «Ημέ-
ρες Περικλέους», έναν θεσμό προς τιμήν του

Περικλή και ολόκληρης της σπουδαίας εκείνης
ιστορικής περιόδου.

Στο όνομα του Περικλή, του μέγιστου στρατη-
γού της αρχαίας Αθήνας και του ηγέτη που έθε-
σε τις βάσεις για την Δημοκρατία, θα τιμηθούν ση-

μαντικές προσωπικότητες από τον χώρο
του πολιτισμού και των τεχνών.

Ο Δήμος θα απονείμει τα «Βρα-
βεία Περικλέους» στον ηθοποιό
νικήτα τρακίρογλου, τον ει-

καστικό Αλέκο Φασιανό και
τον συνθέτη Γιώργο Χατζη-
νάσιο.

Η εκδήλωση θα πραγματο-
ποιηθεί σήμερα Σάββατο 30 νο-
εμβρίου και ώρα 19.00 στο Αμ-

φιθέατρο Μίκης Θεοδωράκης
του Δημαρχείου (λ. Πε-

ρικλέους 55, Χολαργός).

"Ημέρες Περικλέους 2019":
Έρχονται 30 νοεμβρίου στο
Δήμο Παπάγου - Χολαργού!

Γ

συγκινητικές αφηγήσεις
από διάσημους ηθοποιούς
στην αίθουσα του ππίεΔ

αλεσμένοι της εκδήλωσης
ήταν ο κ. Γρηγόρης ίωαν-
νίδης, αναπληρωτής καθη-
γητής του Τμήματος Θεα-

τρικών Σπουδών του ΕΚΠΑ, ο οποίος
έκανε μια εμπεριστατωμένη κριτική
στη σειρά των βιβλίων και πως ανα-
δεικνύονται όλα τα είδη θεατρικής
γραφής μέσα από αυτή και οι ηθο-
ποιοί κ. Γρηγόρης βαλτινός και κα
παναγιώτα βλαντή, οι οποίοι όπως
και ο Δήμαρχος "διάνθισαν" την πα-
ρουσίαση με τις ερμηνείες - αφηγήσεις
αποσπασμάτων των βιβλίων.

Αρχαίες τραγωδίες, ποιητικά δρά-
ματα, δοκίμια αλλά και πολλά ακόμη
συνθέτουν τη σειρά αυτή που απο-
τελείται από 100 βιβλία στα οποία

αναμένεται να προστεθούν άλλα 60,
σύμφωνα με τον κ. Βούρο, ο οποίος
έχει επιμεληθεί μέρος των μεταφρά-
σεων των έργων.

Ο ίδιος μίλησε αποκλειστικά στον Χ-

τύπο για την πρωτοβουλία αυτή
αλλά και για τα μελλοντικά σχέδιά του
όσον αφορά την πολιτιστική ανα-
βάθμιση του Δήμου: "Είναι ευχάριστη
βραδιά για το ΠΠΙΕΔ, είναι ευχάριστο
και για την πόλη και νομίζω ότι τέτοιες
εκδηλώσεις δημιουργούν ένα καλό
προηγούμενο, θεωρώ πως σταδιακά
θα μπορέσουμε να οργανώσουμε κι
άλλες τέτοιες, όχι μόνο εκδοτικές
απόπειρες, αλλά γενικότερα το κομ-
μάτι το πολιτιστικό νομίζω ότι είναι
στις προτεραιότητές μας και ιεραρ-
χικά το έχουμε βάλει πολύ ψηλά.
υπάρχουν εξαιρετικοί συνεργάτες
στο Δήμο, υπάρχουν και εξαιρετικοί
συνεργάτες στο υπαλληλικό προσω-
πικό εδώ στο ΠΠΙΕΔ και νομίζω πως
με τη δική τους συνδρομή, τις συμ-
βουλές τους, τις απόψεις τους και τις
γνώμες τους για το τι μπορούμε να κά-
νουμε ούτως ώστε να χτίσουμε ένα
γερό πολιτιστικό οικοδόμημα, πι-
στεύω ότι θα έχουμε τη δυνατότητα
στα επόμενα 4 χρόνια να απολαύ-
σουμε πολλές τέτοιες βραδιές."

Το απόγευμα της Δευτέρας 24 νοεμβρίου 2019, 
πραγματοποιήθηκε στο Παγκόσμιο Πολιτιστικό Ίδρυμα
Ελληνισμού Διασποράς η παρουσίαση θεατρικών βιβλίων
της σειράς βιβλίων "ΩΚΕΑνΙΔΑ ΘΕΑΤΡΟ", υπό την αιγίδα
των εκδόσεων Ωκεανίδα σε συνεργασία με τον Δήμαρχο
νέας Φιλαδέλφειας - Χαλκηδόνας, κ. Γιάννη Βούρο.

K
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προσφιλής ήρωας Μαυρο-
γιαλούρος αναβίωσε χάρη
στην ομάδα του Β' Εργαστη-
ρίου του Πολιτιστικού και

Αθλητικού Οργανισμού Βριλησσίων.
Το παρών έδωσε και ο Δήμαρχος Πα-

πάγου – Χολαργού Ηλίας Αποστολό-
πουλος που συνεχάρη τον θίασο και
τους συντελεστές της παράστασης
αλλά και την Εντεταλμένη Σύμβουλο
Πολιτισμού Βίκυ νικάκη στην οποία
ανήκει η πρωτοβουλία των εκδηλώ-
σεων «Πολιτιστικός νοέμβριος».

Στην παράσταση έπαιξαν οι ηθοποιοί
Γιάννης Μακρής, Αλκμήνη Κυρτάτα,
νατάσα Χάιδα, Μαρία Σωτηριάδου,
Αθανάσιος Αιβατίδης, Εύα Αρβανίτη,
Θεόδωρος Αναγνωστόπουλος, Μαρία
Βασιλοπούλου, Μαρία Δεσποτίδου, λιλή
Πιτσικουλάκη, Βασίλης Καραογλάνης,
Βασίλης Κωνσταντινίδης, Δήμητρα Σπυ-
ροπούλου και Δήμητρα Ρουσσοπούλου,
ενώ την σκηνοθεσία και την μουσική
υπογράφει η Έφη Πίκουλα. Συμμετείχε
επίσης η χορευτική ομάδα "Χορός για
Όλους" του Πάνου Μεταξόπουλου.

Πλήθος κόσμου απόλαυσε
την παράσταση «υπάρχει και
Φιλότιμο» που παίχτηκε το
Σάββατο στα πλαίσια των εκ-
δηλώσεων «Πολιτιστικός νο-
έμβριος» στο Αμφιθέατρο Μί-
κης Θεοδωράκης του Δημαρ-
χείου Παπάγου – Χολαργού.

Ο

μεγάλη προσέλευση κοινού στην
παράσταση "υπάρχει και Φιλότιμο"

Ο ΜΑυΡΟΓΙΑλΟυΡΟΣ ΑνΑΒΙΩΣΕ ΣΤΟ ΔΗΜΟ ΠΑΠΑΓΟυ – ΧΟλΑΡΓΟυ

ΒΙΒλΙΟ
ΠΑΡΟυΣΙΑΣH

ΤΟ ΣΤΟΙΧΕΙΩΜΕνΟ ΠΑΡΑΒΑν
•ΒΑν ΓΚΟυλΙΚ ΡΟΜΠΕΡΤ 

•  Εκδόσεις Μίνωας

664 μ.Χ. Ο Δικαστής Τι παραμένει επί-
τροπος της κινέζικης πόλης του Πενγκ-
λάι. Σε μια επίσκεψή του σε μια άλλη
πόλη, ο μεγαλύτερος σε ηλικία επί-
τροπος του δείχνει ένα όμορφο κόκκινο
παραβάν με τέσσερις παραστάσεις
που συμβολίζουν τις τέσσερις επο-
χές. Μια σκηνή, που αναπαριστά ένα
ερωτευμένο ζευγάρι, έχει αλλοιωθεί μυ-
στηριωδώς ώστε να φαίνεται ότι ο άν-
τρας μαχαιρώνει την αγαπημένη του.

Ο επίτροπος φοβάται πως έχει αρ-
χίσει να χάνει τα λογικά του και θα δο-
λοφονήσει την ίδια τη σύζυγό του.

Εντωμεταξύ, ένας έμπορος μεταξιού
αυτοκτονεί με ανεξήγητο τρόπο και μια
αξιαγάπητη κυρία αφήνει τον πιστό
βοηθό του Δικαστή Τι να πιστεύει
πως είναι ιερόδουλη. Ο Δικαστής Τι θα
υποδυθεί τον απατεώνα για να ει-
σχωρήσει μυστικά σε μια συμμορία λη-
στών και να εξιχνιάσει όλους τους
παράξενους και συναρπαστικούς γρί-
φους. Ο Δικαστής Τι ήταν πρόσωπο
ιστορικό. Έζησε από το 630 μέχρι το
700 μ.Χ. και υπήρξε λαμπρός ντετέκτιβ
και ανώτερος αξιωματούχος της δυ-
ναστείας Τανγκ (618-907 μ.Χ.).

Σχολαστικά πιστές στον παλιό, αυ-
θεντικό κινεζικό τρόπο αφήγησης
αστυνομικών ιστοριών αλλά και όμορ-
φα διανθισμένες με πολυποίκιλα στοι-
χεία ώστε να ικανοποιούν τον σύγ-
χρονο αναγνώστη, αυτές οι απολαυ-
στικά δαιμόνιες ιστορίες μυστηρίου
του Ρόμπερτ βαν Γκούλικ ζωντα-
νεύουν με επιδεξιότητα την παλιά
Κίνα.

το πλαίσιο λειτουργίας του Γραφείου Εθελοντι-
σμού και κατόπιν σχετικού αιτήματος, προσφέ-
ρεται η δυνατότητα σε μαθητές (Ε & ΣΤ’ Δημοτι-

κού, Γυμνασίου & λυκείου) που επιθυμούν, να συμμετέ-
χουν στο Εργαστήρι Δημιουργικής Γραφής, που θα πραγ-
ματοποιηθεί στον Δήμο λυκόβρυσης - Πεύκης. 

Η Δημιουργική Γραφή είναι μία εκπαιδευτική βιωματι-
κή διαδικασία, η οποία με παιγνιώδη τρόπο εξασκεί τη στο-
χαστική ικανότητα του παιδιού ταυτόχρονα με την ικα-
νότητα του λόγου. Για το παιδί η περιπέτεια της δημι-

ουργικής γραφής είναι ένας τρόπος να βιώσει τη γραφή
και να μετατραπεί σε έναν δημιουργικό αναγνώστη, καλ-
λιεργώντας τη φιλαναγνωσία, τη δημιουργικότητα αλλά
κυρίως τη φαντασία του. Καθώς επίσης, βοηθά το παιδί
να αναπτύξει πρακτικά τη γλωσσική ικανότητα, τη φαν-
τασία, την αυτογνωσία και την αυτοέκφραση.  

Όσοι μαθητές επιθυμούν να αφιερώσουν 1 ώρα την εβδο-
μάδα και να συμμετέχουν στο εργαστήρι, μπορούν να δη-
λώσουν το ενδιαφέρον τους στο Γραφείο Εθελοντισμού
του Δήμου στα τηλέφωνα: 210 6145451 & 210 6145150.

Σ
Εργαστήρι Δημιουργικής Γραφής για παιδιά
ΔΗΜΟΣ λυΚΟΒΡυΣΗΣ - ΠΕυΚΗΣ
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κτίθενται σπάνια έργα τέ-
χνης μεγάλων ονομάτων
όπως Cézanne, van Gogh,

Gauguin, Monet, Degas, Rodin,
Toulouse-Lautrec, Bonnard, Picasso,
Braque, Léger, Miró, Giacometti,
Balthus, καθώς και έργα διακεκρι-
μένων ονομάτων της ελληνικής
πρωτοποριακής ζωγραφικής όπως
Παρθένης, Μπουζιάνης, Βασιλείου,
Χατζηκυριάκος-Γκίκας, Τσαρούχης,
Μόραλης, Τέτσης κ.ά.
Η ώρα αναχώρησης από λεωφ. Κη-
φισίας 349 & Σαρανταπόρου, (δίπλα
στο περίπτερο & έναντι Κοινωνικής
Μέριμνας) είναι 14:30 και το κόστος
μεταφοράς & το εισιτήριο του μου-
σείου με την ξενάγηση είναι 14
Ευρώ. Εξόφληση γίνεται έως την Τε-
τάρτη 11/12/2019.
Δηλώσεις συμμετοχής - πληρο-
φορίες – Κρατήσεις – πληρωμή:
Δημοτικό κτήριο – Εμ. Μπενάκη 3,
Κηφισιά (2ος όροφος) Καθημερινά:
9 π.μ. – 3 μ.μ. | Τηλ. Επικοινωνίας: 213
2007 204, -205, -207.

Ομαδική ξενάγηση 
στο νέο μουσείο του 
ίδρύματος βασίλη 
& ελίζας Γουλανδρή

ε μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε την Τε-
τάρτη 20 νοεμβρίου η μουσική παράσταση
με την Ελένη Φιλίνη στο αμφιθέατρο του Δη-

μαρχείου Παπάγου - Χολαργού.
Η ηθοποιός – τραγουδίστρια ταξίδεψε το κοινό στο

παρελθόν και στα τραγούδια που όλοι αγαπήσαμε από
τον παλιό ελληνικό κινηματογράφο. Μαζί με τους μου-
σικούς που την συντρόφευαν στην σκηνή ξεσήκωσαν
τον κόσμο ερμηνεύοντας μεγάλες επιτυχίες.

Μουσική Παράσταση για 
τον Ελληνικό Κινηματογράφο 
με την Ελένη Φιλίνη

Μ

ΚΑΤΑΜΕΣΤΟ ΤΟ ΑΜΦΙΘΕΑΤΡΟ 
ΤΟυ ΔΗΜΑΡΧΕΙΟυ ΠΑΠΑΓΟυ - ΧΟλΑΡΓΟυ

φειλόμενη τιμή στη
λέλα Καραγιάννη
τη «Μπουμπουλί-

να της Κατοχής» απέδωσε
στις 18 νοεμβρίου 2019 ο
Δήμος Κηφισιάς με την εκ-
πληκτική ερμηνεία της
μαίρης βιδάλη, στην αί-
θουσα «Δήμαρχος Βασ.
Γκατσόπουλος» στο Δη-
μαρχείο Κηφισιάς.

Στη λέλα Καραγιάννη
μετά θάνατον απενεμήθη
το βραβείο Αρετής και Αυ-
τοθυσίας από την Ακαδη-
μία Αθηνών, καθώς ήταν η πρώτη που οργάνωσε ομά-
δα αντίστασης κατά των Γερμανών κατά τη διάρκεια
της κατοχής.

Την παράσταση μεταξύ άλλων παρακολούθησαν ο
Αντιδήμαρχος Δημοτικής Ενότητας Εκάλης, Επιχει-
ρησιακού Προγράμματος και Ζωοφιλίας κ. Αχιλλέας
Κουρέπης, η Πρόεδρος του ν.Π.Δ.Δ. Πολιτισμού και
Αθλητισμού «Δημήτριος Βικέλας» κα. λίλα Παπαδη-
μητρίου, η Περιφερειακή Σύμβουλος Αττικής κα.
Μαργαρίτα Βάρσου, ο Δημοτικός Σύμβουλος Βασίλης
Βάρσος, η γραμματέας Δημοτικού Συμβουλίου κ. νι-
κολέτα Ποντικάκη και πλήθος κόσμου.

Τη λέλα Καραγιάννη, 
«Μπουμπουλίνα της Κατοχής»,
τίμησε ο Δήμος Κηφισιάς

Ο

Καρυοθραύστης, το απόλυτο έργο των
γιορτών που κατέχει την δική του ξε-
χωριστή θέση στην καρδιά παιδιών και
μεγάλων παρουσιάζεται την Κυριακή

22 Δεκεμβρίου 2019 και ώρα 19.00 στην αί-
θουσα "Μουσών" στο Πνευματικό Κέντρο του
Δήμου Βριλησσίων.

Το έργο εκτυλίσσεται την παραμονή των Χρι-
στουγέννων και διαδραματίζεται μεταξύ φαν-
τασίας και πραγματικότητας με τη συνοδεία της
υπέροχης μουσικής του Τσαϊκόφσκι, πλούσιο

σε συναισθήματα, με πολλή μουσική &
χορό και διαδραστικά στοιχεία όπου τα
παιδιά συμμετέχουν όλα μαζί αλλά και
κατά ομάδες.

Η γενική είσοδος είναι 6 ευρώ και για
προπώληση - κρατήσεις θέσεων μπο-
ρείτε να απευθυνθείτε στο Γραφείο ΠΑ-
ΟΔΗΒ, στο Κλειστό Γυμναστήριο
Ολυμπιονικών & Σπ. λούη (τέρμα
Κισσάβου), ώρες 09:00-15:00 (Τηλ.
210 8101511, 210 8101510).

Ο
"τα Χριστούγεννα του Καρυοθραύστη"...
έρχονται στο Δήμο Βριλησσίων!

το τμήμα πολιτισμού του ν.π.Δ.Δ. “Δημήτριος βικέλας”
του Δήμου Κηφισιάς διοργανώνει ομαδική επίσκεψη
- ξενάγηση στο νέο μουσείο του ίδρύματος βασίλη & ελί-
ζας Γουλανδρή την τρίτη 17 Δεκεμβρίου 2019.

ε
ΔΗΜΟΣ ΚΗΦΙΣΙΑΣ

>> συντελεστές
• Επιμέλεια κειμένου - Θεατρική διασκευή: Φώτης Σπύρος 
• Σκηνοθεσία: Νίκος Χρηστίδης • Σκηνικά -Κοστούμια: 
Ανθή Πετρουλάκη • Θεατρικές Κατασκευές-Σκηνικά-Αντικείμενα: 
Νάγια Ζαχαράτου • Χορογραφίες: Ηλίας Μπαγεώργος.



ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΔΗΜΟΣ ΝΕΑΣ ΙΩΝΙΑΣ
Δ/ΝΣΗ ΟΙΚ/ΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ ΚΑΙ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΥΛΙΚΟΥ
Ταχ. Δ/νση: Αγίου Γεωργίου 40
Ταχ. Κώδ.  : 142 34 Νέα Ιωνία 
Πληροφ.: Ν. Τζές- Λ. Πολύζος 
Τηλέφ.: 2132000456
ΦΑΞ: 2102776131

ΑΔΑ: Ψ1ΤΓΩΚΥ-ΚΟΓ
Νέα Ιωνία, 27/11/2019

Αρ. Πρωτ :  34925

Προκηρύσσει Ηλεκτρονικό Διε-
θνή Δημόσιο Ανοιχτό Μειοδοτικό
διαγωνισμό, με σφραγισμένες
προσφορές, για την προμήθεια,
τοποθέτηση & εγκατάσταση οργά-
νων και δαπέδων ασφαλείας για
την αναβάθμιση  επτά  (7)  παιδι-
κών  χαρών,  οι  οποίες  θα  εναρ-
μονίζονται  με  τις  προδιαγραφές
της ισχύουσας νομοθεσίας για την
κατασκευή και τη λειτουργία των
παιδικών χαρών των ΟΤΑ, όπως
αυτές καθορίζονται με την Υ.Α.
27934/2014 και την Εγκύκλιο 44
Α.Π.30681/2014 του Υπουργείου
Εσωτερικών, βάσει του άρθρου 75
του Ν. 3463/06 που αφορά τις αρ-
μοδιότητες των Δήμων.
Η  εκτιμώμενη αξία της σύμβασης
ανέρχεται στο ποσό των
253.000,00 € πλέον Φ.Π.Α. 24%
ήτοι συνολικού   προϋπολογι-
σμού   313.720,00   €.   Καθώς   η
προμήθεια   εντάχθηκε   στην   υπ’
αρ.51481/20.09.2018 Απόφαση
του Υπουργείου Εσωτερικών  στο
πρόγραμμα ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ ΙΙ στο
πλαίσιο της πρόσκλησης ΙΙΙ «Προ-
μήθεια τοποθέτηση εξοπλισμού
για την αναβάθμιση των παιδικών
χαρών των Δήμων της χώρας»,
σύμφωνα με την αριθ.
19α/31013/24-10-2019 ενιαία με-
λέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρε-
σιών και την 236/19-11-2019 Πρά-
ξη Οικονομικής Επιτροπής.
Το κριτήριο κατακύρωσης θα απο-
τελέσει η πλέον συμφέρουσα από
οικονομική άποψη προσφορά βά-
σει τιμής, σύμφωνα με την αριθ.
19α/31013/24-10-2019 μελέτη της
Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών.
Σύμφωνα με τον Κανονισμό
213/2008 της Ευρωπαϊκής Επιτρο-
πής, περί κοινού λεξιλογίου για τις
δημόσιες  συμβάσεις  (CPV),  η
ανωτέρω  προμήθεια  ταξινομείται
με  CPV  υπό  τους  αριθμητικούς
κωδικούς 37535200-9, 37535210-
2, 37535240-4, 37535250-
4,34992000-7.
Η διενέργεια του διαγωνισμού θα
γίνει με χρήση της πλατφόρμας

του Εθνικού Συστήματος Ηλε-
κτρονικών  Δημοσίων  Συμβάσεων
(Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ)  μέσω  της  διαδικτυα-
κής  πύλης www.promitheus.gov.gr
του συστήματος.
Η  ημερομηνία  δημοσίευσης  του
διαγωνισμού  στη  διαδικτυακή  πύ-
λη  του  Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ  ορίζεται  η
28/11/2019 και ώρα 17:00:00 π.μ.,
και η ημερομηνία έναρξης των
προσφορών η 29/11/2019 και ώρα
08:00:00 π.μ.
Καταληκτική ημερομηνία υποβο-
λής των προσφορών ορίζεται η
03/01/2019 και ώρα 15:00:00 μ.μ.
Μετά την παρέλευση της καταλη-
κτικής ημερομηνίας δεν υπάρχει
δυνατότητα υποβολής προσφο-
ράς στο Σύστημα. Ο Α/Α του δια-
γωνισμού στην βάση του
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ είναι ο 82149.
Για την έγκυρη συμμετοχή στη δια-
δικασία σύναψης της παρούσας
σύμβασης, κατατίθεται από τους
συμμετέχοντες   οικονομικούς
φορείς   (προσφέροντες),   εγγυη-
τική   επιστολή   συμμετοχής,   που
θα αναλογεί σε ποσοστό 1% (ένα)
τοις εκατό (%) επί της εκτιμώμενης
αξίας σύμβασης, χωρίς Φ.Π.Α. ήτοι
5.000,00 Ευρώ.
Το πλήρες κείμενο της διακήρυξης
και τα λοιπά συμβατικά τεύχη δια-
τίθενται από το δικτυακό τόπο του
διαγωνισμού μέσω της διαδικτυα-
κής πύλης  www.promitheus.gov.gr
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Ομοίως το σύνολο
των τευχών του διαγωνισμού θα βρί-
σκονται αναρτημένα στην ιστοσελί-
δα του Δήμου και συγκεκριμένα στη
διεύθυνση http://www.neaionia.gr.
Περισσότερες πληροφορίες για τη
διακήρυξη θα παρέχονται, κατά
τις εργάσιμες ημέρες και ώρες,
από το Τμήμα Προμηθειών & Δια-
χείρισης Υλικού του Δήμου Ν. Ιω-
νίας στην οδό Αγ. Γεωργίου 40
στον 1ο όροφο και στα τηλ. 210
2000456-59.

Ο  ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ

ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΧΑΤΖΗΣΑΒΒΙΔΗΣ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ  δΙΑκΗΡΥΞΗΣ
Ο  δΗμΑΡΧΟΣ ΝΕΑΣ ΙΩΝΙΑΣ
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Κατάμεστο το Πολύκεντρο 
Ηρακλείου Αττικής για τη συναυλία
του Γιώργου Χατζηνάσιου

Διεύθυνση Κοινωνικής Πολιτι-
κής του Δήμου νέας Φιλαδέλ-
φειας - νέας Χαλκηδόνας σε συ-

νεργασία με το Ενιαίο Παράρτημα
ν.Ι.Φ.Η.Μ. της Ε.Α.Ε., υποδέχεται στην
πόλη την πρωτοποριακή δράση του
Εθνικού Θεάτρου και του Οργανισμού
Αστικών Συγκοινωνιών (ΟΑΣΑ), "Θέα-
τρο Express".

Ένα πρωτότυπο θεατρικό δρώμενο
μέσα σε λεωφορείο ειδικά σχεδιασμένο
ώστε να αποτελεί μια εναλλακτική θε-
ατρική σκηνή, επισκέπτεται την πόλη
μας και παρουσιάζει τις “Ιστορίες καθ’
οδόν”.

Μια άκρως διασκεδαστική παράστα-
ση που αποτελείται από εύθυμες διη-
γήσεις για τις πρώτες προσπάθειες ορ-
γάνωσης του ελληνικού κράτους και της
πρωτεύουσάς του, τους ανθρώπους,
τις συνήθειες και τις παραδόσεις τους.

Οι διπλές παραστάσεις θα πραγματο-
ποιηθούν 4 & 5 Δεκεμβρίου, στον χώρο
μπροστά στο Δημαρχείο, λεωφ. Δεκε-
λείας 97, ώρες 19.30 & 20.30.

άνω από δύο ώρες στα πλήκτρα του πιάνου, ο Γιώργος Χα-
τζηνάσιος ταξίδεψε τους θεατές της ξεχωριστής αυτής βρα-
διάς στη μουσική διαδρομή της μακράς του πορείας στην ελ-

ληνική μουσική σκηνή, παίζοντας τα σημαντικότερα κομμάτια που
έχουν σημαδέψει την καριέρα του, κυρίως όμως, έχουν αγαπηθεί όσο
λίγα από τον κόσμο.

Φωνή στα τραγούδια του Γιώργου Χατζηνάσιου έδωσαν δύο νέοι
και ανερχόμενοι καλλιτέχνες, η Ηρακλειώτισσα μαίρη στεφανα-
κίδη και ο παναγιώτης ραφαηλίδης.

«Είναι τιμή μου να παίξω για πρώτη φορά μπροστά στον κόσμο
του Ηρακλείου και να μοιραστώ μαζί του τις δημιουργίες μου, ένα
κομμάτι της ψυχής μου», το μήνυμα του γνωστού μουσικοσυνθέτη.

έκθεση είναι ένα αποτέλεσμα πολύχρο-
νης παρατήρησης του πρεβεζάνικου καρ-
ναβαλιού που αποτελεί την πιο χαρού-
μενη γιορτή του χειμώνα εκεί και μετρά

πάνω από 60 χρόνια ζωής στην πολιτιστική ιστο-
ρία του τόπου.

Ο Χ-τύπος μίλησε με την ίδια τη δημιουργό της
έκθεσης, την φωτογράφο κ. Αικατερίνη Κορω-
ναίου, η οποία αναφέρθηκε στον λόγο που τα έργα

της έχουν την ιδιαιτερότητα και το στοιχείο της
κίνησης: «Ήθελα να διατηρήσω, να μην παγώσω
τη στιγμή, να δείξω μια διάρκεια. Και το καρναβάλι
καθώς έχει και χρώμα, έχει και κίνηση, έχει και μου-
σική, και νομίζω ότι βλέποντας κάποιος τις εικόνες
αυτές μπαίνει σε αυτή τη διαδικασία, και στη δια-
δικασία να το σκεφτεί, το πώς μπορεί να ήταν η
μουσική, πώς μπορεί να χορεύανε τα άτομα, ή ακό-
μη και τα κοστούμια πως μπορεί να ήταν.»

Π

Το "Θέατρο Express"
θα διασχίσει τη 
λεωφόρο Δεκελείας
στις 4 & 5 Δεκεμβρίου!

ν. ΦίλΑΔελΦείΑ – ν. ΧΑλΚΗΔΟνΑ

H
μικρή αποδείχθηκε τελικά η αίθουσα του πολιτι-
στικού πολύκεντρου για να χωρέσει τον κόσμο
που ήρθε να απολαύσει τον συνθέτη, Γιώργο Χα-
τζηνάσιο, να παίζει για πρώτη φορά ζωντανά στο
Ηράκλειο Αττικής, σε μια μοναδική συναυλία.

με επιτυχία πραγματοποιήθηκαν την Κυριακή 24 νοεμβρίου τα εγκαίνια της
έκθεσης φωτογραφίας «Αποκριάτικες αναμνήσεις» της φωτογράφου Αι-
κατερίνης Κορωναίου, η οποία σήμανε και την έναρξη των εκδηλώσεων που
οργανώνει ο ίωνικός σύνδεσμος για το τρίμηνο που ακολουθεί.

Η

«ΑπΟΚρίΑτίΚεσ ΑνΑμνΗσείσ»
στόλισαν την αίθουσα του ίωνικού συνδέσμου!
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τους κάδους αυτούς εναποτί-
θενται τόσο τα βιοαπόβλητα από
τη λαϊκή Αγορά κατά την ημέρα

λειτουργίας της, όσο και τα υπολείμμα-
τα κουζίνας και λοιπά οργανικά απορ-
ρίμματα που παράγουν οι δημότες – κά-
τοικοι επί της οδού και πλησίον αυτής .

Οι κάδοι αυτοί διαθέτουν ειδικό κλει-
δί προκειμένου να διασφαλίζεται η κα-
θαρότητα του συλλεγόμενου προϊόντος
και ο κάδος θα κλειδώνεται εκ νέου με μέ-
ριμνα του κάθε δημότη χρήστη.

Σταδιακά οργανώνεται η τοποθέτηση
καφέ κάδων και στις υπόλοιπες οδούς
των λαϊκών Αγορών του Δήμου Αμα-
ρουσίου και αποστέλλεται η σχετική
ενημερωτική επιστολή στους δημότες –
κατοίκους των περιοχών αυτών. 

Επισημαίνεται ότι η χωριστή συλλογή
οργανικών απορριμμάτων έχει σημαν-

τικά οικονομικά και περιβαλλοντικά
οφέλη, καθώς το υλικό αυτό μεταφέρε-
ται ατελώς στο Εργοστάσιο Μηχανι-
κής Ανακύκλωσης - Κομποστοποίησης
(ΕΜΑΚ) του Ειδικού Διαβαθμιδικού Συν-
δέσμου νομού Αττικής (ΕΔΣνΑ) για πε-
ραιτέρω επεξεργασία και παραγωγή λι-
πάσματος (κομπόστ). 

Αναδάσωση, η οποία έγινε με τη μέθοδο της
σποροφύτευσης και δενδροφύτευσης βε-
λανιδιών είχε σαν κύριο στόχο την ενίσχυ-

ση και τη συμπλήρωση των ήδη αναδασωμένων πε-
ριοχών με βελανιδιές που είναι πιο βραδύκαυστες
και πιο ανθεκτικές.

Ευαισθητοποιημένοι πολίτες και  φίλοι του Αττικού
περιβάλλοντος όλοι μαζί, με ενθουσιασμό ανταπο-
κρίθηκαν για ακόμη μία φορά στο κάλεσμα του
Σ.Π.Α.Π. στηρίζοντας ενεργά την προσπάθεια αποκα-
τάστασης του φυσικού περιβάλλοντος στο Πεντελι-
κό , φυτεύοντας εκατοντάδες δενδρύλλια και σπόρους
βελανιδιάς στα σημεία που είχαν από πριν υποδειχθεί.

Ο Πρόεδρος του Σ.Π.Α.Π., Αντιδήμαρχος  Πεντέλης και
Γενικός Γραμματέας του Εποπτικού Συμβουλίου της
Κ.Ε.Δ.Ε., βλάσσης σιώμος, μεταξύ άλλων, δήλωσε κατά
τη διάρκεια της δράσης: «υλοποιούμε σήμερα άλλη μία
Αναδάσωση, που πραγματοποιείται με τη μέθοδο
της σποροφύτευσης βελανιδιών και φύτευσης δέντρων
βελανιδιάς καθώς είναι πιο ανθεκτικές και πιο βρα-
δύκαυστες. Είμαστε εδώ στην περιοχή πέριξ του νο-

σοκομείου Παίδων Πεντέλης, η οποία έχει στο παρελθόν
αναδασωθεί από τον Σ.Π.Α.Π. και σήμερα καλύπτου-
με τα όσα ενδεχόμενα κενά υπάρχουν εμπλουτίζοντας
τη βλάστηση με νέα δέντρα.

Είμαι ιδιαίτερα  ικανοποιημένος θα έλεγα ενθου-
σιασμένος, από την προσέλευση τόσων περιβαλλον-
τικά ευαισθητοποιημένων πολιτών και κυρίως παιδιών.
Είναι πραγματικά ελπιδοφόρο το γεγονός ότι όλο και
περισσότεροι πολίτες, καθώς και εταιρείες στα πλαί-
σια της Εταιρικής Κοινωνικής Ευθύνης τους, αγκα-
λιάζουν κάθε φορά τις δράσεις μας και κατανοούν τη
σημαντικότητα της ύπαρξης του δάσους προκειμένου
να συγκρατούνται τα νερά της βροχής και να απο-
φεύγονται καταστροφές και πλημμύρες.

Εμείς συνεχίζουμε με αμείωτη ένταση τις προσπά-
θειες που καταβάλουμε για να επιτύχουμε το βασικό
μας στόχο, που δεν είναι άλλος από το ζωντάνεμα του
φυσικού πρασίνου και την ανάπλαση του Πεντελικού
και Αττικού περιβάλλοντος, με τις συνεχείς αναδα-
σώσεις και όποια άλλη δράση απαιτείται προκειμένου
να επιτύχουμε το σκοπό μας.»

Σ

Η

άνω από 30 διαφορετικά είδη
φυτών και λουλουδιών φύ-
τευσαν οι εργαζόμενοι του Πρα-

σίνου του Δήμου Κηφισιάς στο αύλειο
χώρο του 2ου νηπιαγωγείου Κηφισιάς.

Οι γεωπόνοι του Δήμου επέλεξαν
φυτά τα οποία όχι μόνο ομορφαίνουν
τον χώρο αλλά θα συμβάλλουν στην
περιβαλλοντική και εκπαιδευτική αξία
του σχολικού κήπου, δίνοντας την ευ-
καιρία βιωματικής μάθησης στους μι-
κρούς μαθητές.

Τις δράσεις πρασίνου συντονίζει η Δι-
εύθυνση Πρασίνου Δήμου Κηφισιάς σε
συνεργασία με την αρμόδια Αντιδή-
μαρχο νίνα βλάχου.

Δράση πρασίνου 
με εκπαιδευτικό
χαρακτήρα 
στην Κηφισιά !

Π

ΣΤΟ ΠλΑΙΣΙΟ ΤΗΣ ΠΕΡΙΒΑλλΟνΤΙΚΗΣ ΤΟυ ΠΟλΙΤΙΚΗΣ ΚΑΙ ΕυΑΙΣΘΗΣΙΑΣ 
ΚΑΙ ΣΕ ΣυΜΜΟΡΦΩΣΗ ΜΕ ΤΟ νΕΟ ΕΘνΙΚΟ ΣΧΕΔΙΟ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΑΠΟΒλΗΤΩν

Ο Δήμος Αμαρουσίου προχώ-
ρησε στην εγκατάσταση και
λειτουργία των δέκα πρώτων
καφέ κάδων για τη συλλογή
οργανικών απορριμμάτων (βι-
οαπόβλητα) επί της οδού Σι-
σμανογλείου, όπου πραγματο-
ποιείται η λαϊκή Αγορά. 

ξεκίνησε στο Μαρούσι η λειτουργία των 
καφέ κάδων για τη συλλογή βιοαποβλήτων 

ΜΕ ΕΠΙΤυΧΙΑ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΘΗΚΕ Η 4η ΕΘΕλΟνΤΙΚΗ ΔΡΑΣΗ ΑνΑΔΑΣΩΣΗΣ ΓΙΑ ΤΟ 2019

πρΑσίνίσε… Κί ΑλλΟ τΟ πεντελίΚΟ ΟρΟσ
Παρουσία πολλών ευαισθητοποιημένων πολιτών, προσκόπων,  εθελοντών , ιδιωτικών φορέων και εταιρειών, καθώς και αιρετών των
Δήμων Μελών, πραγματοποιήθηκε με μεγάλη επιτυχία η 4η Εθελοντική Δράση Αναδάσωσης για το 2019 που διοργάνωσε ο Σύνδεσμος
Δήμων για την Προστασία και την Ανάπλαση του Πεντελικού (Σ.Π.Α.Π.), στην περιοχή του νοσοκομείου Παίδων Πεντέλης.
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>>30 νΟεμβρίΟυ
1874: Επεισόδια σημειώνονται στην Ελληνική Βουλή, καθώς ο προ-
ϋπολογισμός ψηφίζεται από την κυβέρνηση βούλγαρη χωρίς τη
νόμιμη απαρτία. («στηλιτικά»)
1925: Ο δικτάτορας θεόδωρος πάγκαλος απαγορεύει στις γυναί-
κες να φορούν κοντές φούστες (άνω των 30 πόντων από το έδα-
φος) όταν βγαίνουν έξω.
1958: υποβάλλεται στον υπουργό Δημοσίων Έργων, σόλωνα Γκί-
κα (Κυβέρνηση Καραμανλή), η μελέτη για την κατασκευή του
μετρό των Αθηνών, το οποίο «θα κατασκευαστεί προσεχώς και
κατά τμήματα». Το «προσεχώς» σήμαινε 33 χρόνια αργότερα...

>>01 ΔεΚεμβρίΟυ
1818: Ο θεόδωρος Κολοκοτρώνηςμυείται στη Φιλική Εταιρεία.
1909: Αρχίζει τη λειτουργία του το νοσοκομείο συγγρούστην Αθή-
να, ειδικευμένο στα δερματικά και αφροδίσια νοσήματα.
1913: Η Κρητική πολιτεία ενσωματώνεται στη ελληνική επι-
κράτεια.

>>02 ΔεΚεμβρίΟυ
1941: Η πείνα θερίζει στην κατοχική ελλάδα και σε συνδυασμό
με τις πολύ άσχημες καιρικές συνθήκες προκαλεί χιλιάδες θύματα
ανάμεσα στον αστικό, κυρίως, πληθυσμό της χώρας. Μέχρι τα μέσα
του 1942 οι νεκροί θα φτάσουν τις 200.000.
1956:Ο Φιντέλ Κάστρο, ο τσε Γκεβάρακαι 80 μέλη του Κινήματος
της 26ης Ιουλίου αποβιβάζονται στις ακτές της Κούβας με το πλοίο
«Γκράνμα» για να ξεκινήσουν την Επανάσταση.
1979: Ο νίκος Γκάλης κάνει το ντεμπούτο του στο ελληνικό μπά-
σκετ με την ομάδα του Άρη και σημειώνει 30 πόντους σε αγώνα της
ομάδας του με τον Ηρακλή.

>>03 ΔεΚεμβρίΟυ
1912: Διεξάγεται η ναυμαχία της Έλλης. Ο ναύαρχος παύλος
Κουντουριώτηςκατατροπώνει τον τουρκικό στόλο στη θαλάσσια
περιοχή των Στενών των Δαρδανελίων.
1944: Πέφτει η πρώτη σφαίρα στα Δεκεμβριανά, μία από τις με-
λανότερες σελίδες της σύγχρονης ιστορίας της χώρας μας. 28 νεκροί
και περίπου 100 τραυματίες, είναι ο τραγικός απολογισμός των αι-
ματηρών επεισοδίων που συνοδεύουν τη διαδήλωση προς το μνη-
μείο του Άγνωστου Στρατιώτη στην πλατεία Συντάγματος.
1963:Στην Ελλάδα, αποφασίζεται ότι ταδιδακτικά βιβλίαθα δια-
νέμονταν δωρεάν στους μαθητές των Δημοτικών Σχολείων και
των Γυμνασίων.

>>04 ΔεΚεμβρίΟυ
1971:  Το Καζίνο του μοντρέ φλέγεται από ένα πυροτέχνημα που
πέταξε κάποιος κατά τη διάρκεια συναυλίας του Φρανκ ζάπα. Το
περιστατικό εμπνέει τους Deep Purple, που γράφουν το πιο γνω-
στό κομμάτι τους«Smoke on the Water».
1991:Το υπουργικό συμβούλιο υπό τον Κωνσταντίνο μητσοτά-
κη καταλήγει σε τρεις όρους για την αναγνώριση της πΓΔμ: α)
να αλλάξει η ονομασία «Μακεδονία»,β) να αναγνωρίσει ότι δεν έχει
εδαφικές βλέψεις κατά της Ελλάδας και γ)να αναγνωρίσει ότι στην
Ελλάδα δε υπάρχει «μακεδονική μειονότητα».

>>05 ΔεΚεμβρίΟυ
1831: Αρχίζει η Ε’ Εθνοσυνέλευση στο Άργος για να ψηφίσει νέο
σύνταγμαμετά τηδολοφονία του ίωάννη Καποδίστρια.
1933: Καταργείται η ποτοαπαγόρευση στις ΗπΑ, που είχε επι-
βληθεί το 1920.

>>06 ΔεΚεμβρίΟυ
2008: Ο ειδικός φρουρός επαμεινώδας Κορκονέας, 37 ετών, πυ-
ροβολεί και σκοτώνει στα Εξάρχεια τον 16χρονο μαθητή Αλέξαν-
δρο Γρηγορόπουλο. ξεσπούν επεισόδια στο κέντρο της Αθήνας.

ΣΑν ΣΗΜΕΡΑ

Πηγή: https://www.sansimera.gr/, © SanSimera.gr

! “

ο μπάσκετμπολ είναι δημιούργημα ενός μόνο
ανθρώπου, κάτι ασυνήθιστο για άθλημα. Το
1891 ο Δρ. Τζέιμς νέισμιθ, ένας καναδός πά-
στορας, γυμναστής σε κολέγιο στο Σπρίνγκ-

φιλντ της Μασαχουσέτης, έψαχνε για ένα παιχνίδι κλει-
στού χώρου, προκειμένου να απασχολεί τους μαθητές
του κατά τη διάρκεια του μακρύ χειμώνα της νέας Αγ-
γλίας.

Αφού απέρριψε διάφορες ιδέες, τοποθέτησε ένα κα-
λάθι στον τοίχο του γυμναστηρίου, έγραψε ορισμένους
βασικούς κανόνες κι άρχισε να εκπαιδεύει τους μαθη-
τές του, οι οποίοι έπαιξαν τον πρώτο αγώνα στην ιστο-
ρία του αθλήματος στις 21 Δεκεμβρίου του 1891. Η
ονομασία μπάσκετμπολ -καλαθοσφαίριση στα ελλη-
νικά- ήταν έμπνευση ενός εκ των μαθητών του.

Το άθλημα κέρδισε γρήγορα πολλούς θαυμαστές και
διαδόθηκε σ' όλες τις ΗΠΑ. Τη δεκαετία του 1920 υπήρ-
χαν εκατοντάδες ομάδες, επαγγελματικές αλλά και
ερασιτεχνικές, κάτω από την «ομπρέλα» της Διακολε-
γιακής Αθλητικής Ένωσης, προδρόμου του γνωστού
μας NCAA.

Το μπάσκετμπολ εισήχθη και στους Ολυμπιακούς
Αγώνες του Βερολίνου το 1936, ενώ ως άθλημα επίδει-
ξης είχε πρωτοπαρουσιαστεί το 1904, στους Ολυμπια-
κούς Αγώνες του Αγίου λουδοβίκου. Οι γυναίκες έπαι-
ξαν για πρώτη φορά μπάσκετ στους Ολυμπιακούς
Αγώνες του Μόντρεαλ το 1976.

Το επαγγελματικό μπάσκετ έφτασε στην κορύφω-
σή του το 1946 με τη δημιουργία του νΒΑ, που σήμερα
θεωρείται ό,τι το καλύτερο έχει να επιδείξει το άθλημα

σε επίπεδο πρωταθλήματος. Στις 18 Ιουνίου του 1932
ιδρύθηκε η Παγκόσμια Ομοσπονδία Μπάσκετ, γνωστή
με τα αρχικά FIBA, από εκπροσώπους οκτώ χωρών,
ανάμεσά τους και της Ελλάδας.

Στη χώρα μας, ο πρώτος αγώνας μπάσκετ είχε παι-
χτεί 14 χρόνια νωρίτερα, το 1918, στο γήπεδο της ΧΑν
Αθηνών. Οι δύο ομάδες χρησιμοποίησαν δύο ανε-
στραμμένες καρέκλες για καλάθια και μία μπάλα πο-
δοσφαίρου. Μεταξύ των πρώτων παικτών ήταν και ο
Μάικ Στεργιάδης, που υπήρξε μαθητής του νέισμιθ στο
κολέγιο του Σπρίνγκφιλντ.

Η επίσημη περίοδος για το ελληνικό μπάσκετ άρχισε
το 1927, υπό τη σκέπη του ΣΕΓΑΣ. Δύο χρόνια αργότε-
ρα διοργανώθηκε το πρώτο πρωτάθλημα μεταξύ αθη-
ναϊκών ομάδων, το οποίο κατέκτησε ο Πανελλήνιος. Το
1930 διοργανώθηκε το πρώτο πανελλήνιο πρωτάθλη-
μα στη Θεσσαλονίκη, με νικητή τον Άρη.

T

ΕΙΠΕ..
Στα πενήντα, όλοι έχουν τα πρόσωπο που
τους αξίζει.

ΤΖΟΡΤΖ ΟΡΓΟυΕλ
Αγγλος συγγραφέας, φιλολογικό ψευδώνυμο του

Έρικ Άρθουρ Μπλερ. («H Φάρμα των Ζώων», «1984»)

το μπάσκετμπολ είναι δημιούργημα ενός μό-
νο ανθρώπου, κάτι ασυνήθιστο για άθλημα.
το 1891 ο Δρ. τζέιμς νέισμιθ έψαχνε για ένα
παιχνίδι κλειστού χώρου, προκειμένου να
απασχολεί τους μαθητές του...

ΗξΕΡΕΣ ΟΤΙ...
Στην αρχαία Αίγυπτο,
αν ο ασθενής πέθαινε
στην εγχείρηση, ο για-
τρός ακρωτηριαζόταν
και από τα δύο χέρια.

Η ίστΟρίΑ τΗσ ΚΑλΑθΟσΦΑίρίσΗσ

παγκόσμια Ημέρα κατά του aIDS
Η 1η Δεκεμβρίου καθιερώθηκε ως παγκόσμια Ημέρα

κατά του aIDS το 1988, με απόφαση της παγκόσμιας Ορ-
γάνωσης υγείας (πΟυ) και στη συνέχεια της Γενικής συ-
νέλευσης του ΟΗε.

το aIDS είναι μία από τις φονικότερες επιδημίες στην
παγκόσμια ιστορία. Από το 1981 που παρατηρήθηκε κλι-
νικά στις ΗπΑ, πάνω από 35 εκατ. άνθρωποι έχουν χάσει
τη ζωή τους (2017), ενώ 36,9 εκατ. άνθρωποι είναι φο-
ρείς του ιού HIV (2017).
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Mε στόχο την ευαισθητοποίηση των ανθρώπων της
τρίτης ηλικίας, ώστε να εντάξουν τον έλεγχο της
ακοής στην ατζέντα των προληπτικών εξετάσεων
υγείας, ο Οργανισμός Κοινωνικής πολιτικής και Αλ-
ληλεγγύης διοργάνωσε με επιτυχία ενημερωτική
ημερίδα σε συνεργασία με την “akoustika Medica”.

ερισσότερα από 100 μέλη του ΚΑΠΗ παρακο-
λούθησαν την ενημέρωση στο κεντρικό ΚΑΠΗ και
σε δύο Περιφερειακά Παραρτήματα και υπο-
βλήθηκαν σε δωρεάν εξέταση ακοής από τους ει-

δικούς επιστήμονες.
Στην ημερίδα, για τα σημάδια και τις συνέπειες της βα-

ρηκοΐας μίλησε ο ιατρός ΩΡλ Γεώργιος παναγιωτό-
πουλος, ενώ για τους σύγχρονους τρόπους αντιμετώπισης
των δυσκολιών στην ακοή ενημέρωσε τα μέλη του ΚΑΠΗ
ο Ειδικός Ακκοπροσθετιστής στράτος Δρουγκίδης.

Δήμος βριλησσίων, μέσω του Οργανισμού Κοινωνικής προστα-
σίας & Αλληλεγγύης, σε συνεργασία με το εΚεΑ, το Γενικό νο-
σοκομείο σισμανόγλειο – Αμαλία Φλέμινγκ, τους φορείς αιμο-

δοσίας και τους αθλητικούς συλλόγους – πΑΟΔβ - της πόλης, διοργα-
νώνουν ομαδική εθελοντική αιμοδοσία και λήψη σιέλου το σάββατο,
7 Δεκεμβρίου 2019 στο πνευματικό Κέντρο από 09:00π.μ – 13:00μ.μ.

Η λήψη σιέλου για έλεγχο συμβατότητας δότη μυελού των οστών
πραγματοποιείται από το εξειδικευμένο προσωπικό των δημοτικών
– κοινωνικών ιατρείων του Δήμου.

ρόγραμμα Προληπτικού Οδον-
τιατρικού Ελέγχου σε όλα τα
παιδιά που φιλοξενούνται

στους βρεφονηπιακούς και παιδι-
κούς σταθμούς του Δήμου Ιλίου υλο-
ποιείται για μια ακόμα χρονιά, σε συ-
νεργασία με τα Δημοτικά Ιατρεία και
εθελοντές οδοντιάτρους.

Στο πλαίσιο αυτό, καθημερινά, από
τις 10.00 έως τις 12.00 και μέχρι τις 29
νοεμβρίου 2019, οι εθελοντές οδον-
τίατροι Δημήτριος Κουκουβίνος, Ιωάν-
νης Σεβαστόπουλος και Απόστολος
Χαντζόπουλος βρίσκονταν σε κάθε
παιδικό σταθμό του Δήμου, όπου εξέ-
ταζαν τα παιδιά, παρέχοντας τη δυ-
νατότητα στους γονείς να έχουν έγ-
καιρη διάγνωση και ενημέρωση των
προβλημάτων που σχετίζονται με την
στοματική τους υγιεινή.

Π

περισσότερα από 100 μέλη του ΚΑπΗ
Αμαρουσίου συμμετείχαν σε ενημερωτική
ημερίδα και δωρεάν εξέταση ακοής 

Προληπτικός 
Οδοντιατρικός Έλεγχος
για εκατοντάδες 
παιδιά του Δήμου Ιλίου

ο ΚΕΠ υγείας Κηφισιάς σε συνεργασία με το Ελληνικό Διαδη-
μοτικό Δίκτυο υγιών Πόλεων ( ΕΔΔυΠΠυ ) διοργάνωσε σεμι-
νάριο Πρώτων Βοηθειών με την Εθελοντική Διασωστική Ομά-

δα Κρίσεων ( ΕΔΟΚ ) το Σάββατο 16 νοεμβρίου 2019 για το προσω-
πικό των βρεφονηπιακών σταθμών του Δήμου Κηφισιάς.

Συντονιστής της δράσης ήταν ο Γιάννης παντελεάκης, εντε-
ταλμένος Δημοτικός Σύμβουλος Παιδικών Σταθμών Δήμου Κηφισιάς
και Πρόεδρος νΠ Ανθοκομικής Έκθεσης Δήμου Κηφισιάς. 

Σεμινάριο Πρώτων Βοηθειών για το προσωπικό
των βρεφονηπιακών σταθμών του Δήμου Κηφισιάς

Τ

π

Ο
Ομαδική εθελοντική αιμοδοσία 
και λήψη σιέλου στο Δήμο βριλησσίων
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κοπός των δράσεων είναι η ενί-
σχυση της ψυχοσωματικής ανά-
πτυξης των παιδιών της προ-
σχολικής ηλικίας, παρέχοντάς

τους τη δυνατότητα να εκφραστούν, να
κοινωνικοποιηθούν και να εμπλουτί-
σουν τις γνώσεις τους. 

Η πρώτη εκπαιδευτική δράση για τη
φετινή σχολική περίοδο υλοποιήθηκε
στο «κτήμα Ζαχαίος» στην Παιανία,
όπου τα παιδιά παρακολούθησαν το
βιωματικό πρόγραμμα με θέμα: «λιο-
μάζωμα-λάδι…ο θησαυρός της ελιάς».   

Με την ευκαιρία αυτή, ο Δήμαρχος
Αμαρουσίου, θεόδωρος Αμπατζό-
γλου, υπογραμμίζει: «Στόχος και υψη-
λή προτεραιότητά μας είναι να παρέ-
χουμε ποιοτικές υπηρεσίες στους Πρό-
τυπους Δημοτικούς Παιδικούς Σταθμού
του Δήμου μας, αναγνωρίζοντας την
προσπάθεια κάθε Μαρουσιώτικης οι-
κογένειας στην ανατροφή, διαπαιδα-
γώγηση και υγιή ανάπτυξη των παι-
διών της. Με όλες μας τις δυνάμεις στε-
κόμαστε στο πλευρό των οικογενειών
της πόλης μας και είμαστε αρωγοί

και συμπαραστάτες στον καθημερινό
τους αγώνα».         

Στο πρόγραμμα συμμετείχαν τα προ-
νήπια  από τους Παιδικούς Σταθμούς,
1ος Αγίων Αναργύρων, Αγίας Φιλο-
θέης, Εργατικών Κατοικιών, 1ος Κοκ-
κινιάς, 2ος Κοκκινιάς, Πολυδρόσου,
Κέντρου, ν. Τέρματος, Αναβρύτων
και Σωρού. 
Το βιωματικό πρόγραμμα με θέμα:
«λιομάζωμα-λάδι…ο θησαυρός της
ελιάς» περιλάμβανε τις ενότητες:  • Μά-
ζεμα ελιάς • Μυλόπετρες κινούμενες
από τον γάιδαρο του κτήματος •Βγά-
ζοντας λάδι από την παραδοσιακή πρέ-
σα •Παραγωγή λαδοκούλουρων •Δο-
μική ελιόψωμου από τα παιδιά •Δρα-
ματοποίηση • Παραγωγή σαπουνιού •
Προβολή ενημερωτικού DVD.

ε αφορμή την παγκόσμια
Ημέρα Δικαιωμάτων του
παιδιού μοιράστηκε, παρου-

σία του Αντιδημάρχου παιδείας,
πολιτισμού και Αθλητισμού, κ.
Γιάννη μπάλτα, και του Διευθυντή
του σχολείου, σε όλους τους μαθη-
τές του 1ου Δημοτικού σχολείου
μεταμόρφωσης και σε παιδικούς
σταθμούς ένα μικρό γεύμα με χυμό,
χορηγία γνωστής αλυσίδας πολυ-
καταστημάτων. 

ε απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Ηρακλείου Αττικής εγ-
κρίθηκε η επιχορήγηση, ύψους 4.000 ευρώ, στον Συλλόγου Γο-
νέων και Κηδεμόνων του 1ου λυκείου Ηρακλείου Αττικής, με

σκοπό τη συμμετοχή των μαθητών στο 6ο Μαθητικό Ευρωπαϊκό Συ-
νέδριο που θα διεξαχθεί στη Βενετία.

Η απόφαση του Δ.Σ. αφορούσε τη συμμετοχή 15 μαθητών του 1ου
λυκείου Ηρακλείου Αττικής μαζί με την αρμόδια καθηγήτρια, στο 6 ο
Μαθητικό Ευρωπαϊκό Συνέδριο που θα διεξαχθεί στην Βενετία από τις
28/11/2019 έως 02/12/2019, με θέμα «Η Ιστορία συναντά τις Τέχνες,
τα Γράμματα και την Τεχνολογία: Ο άνθρωπος και η διαδρομή του από
την Αναγέννηση στο σύγχρονο πολιτισμένο κόσμο».

«Παιδικό Ιχνογράφημα,
μια διαφορετική
γλώσσα των παιδιών»

Διανομή γεύματος σε 
μαθητές της μεταμόρφωσης

Μαθητές από το 1ο λύκειο 
Ηρακλείου Αττικής στο 6ο Μαθητικό 
Ευρωπαϊκό Συνέδριο στη Βενετία

τΑ νΗπίΑΓΩΓείΑ (1ο, 2ο, 3ο, 4ο, 5ο,
6ο, 7ο) και τα Δημοτικά (1ο,  2ο, 3ο, 4ο,
5ο, 6ο) Σχολεία του Δήμου Βριλησσίων
διοργανώνουν Βιωματικό Σεμινάριο την
Κυριακή 1 Δεκεμβρίου 2019 και ώρα
10.00 – 14.00 στο χώρο του 1ου Δημο-
τικού Σχολείου με θέμα: «Παιδικό Ιχνο-
γράφημα μια διαφορετική γλώσσα των
παιδιών».

Το σεμινάριο θα έχει βιωματικό χα-
ρακτήρα. Θα ζωγραφίσετε, θα ερμη-
νεύσετε τα δικά σας σχέδια, θα δείτε και
θα αναλύσετε ζωγραφιές παιδιών.
Θα επεξεργαστείτε:

• Την εξέλιξη του Παιδικού Ιχνογρα-
φήματος

• Τα στάδια του Παιδικού Ιχνογρα-
φήματος

• Την Οικογένεια στο Παιδικό Σχέδιο
• Το Ιχνογράφημα ως προβολικό test
• Τη νοημοσύνη και το Ιχνογράφημα
• Την ερμηνεία των σχεδίων.
• Σχέδια και ζωγραφιές παιδιών
Απευθύνεται σε όλους τους εκπαι-

δευτικούς των νηπιαγωγείων και των
Δημοτικών του Δήμου Βριλησσίων χω-
ρίς κόστος. Επιμορφωτής είναι ο κ.
Ιωάννης Α. Κοσμόπουλος

Δηλώσεις Συμμετοχής στο e-mail:
kosmop2005@yahoo.gr

σ

βίΩμΑτίΚΟ σεμίνΑρίΟ 
στΟ ΔΗμΟ βρίλΗσσίΩν

με ΑΦΟρμΗ τΗν πΑΓΚΟσμίΑ 
ΗμερΑ ΔίΚΑίΩμΑτΩν τΟυ πΑίΔίΟυ

ΜΜ

τα προνήπια των Δημοτικών 
παιδικών σταθμών της πόλης
συμμετείχαν  σε βιωματική 
εκπαιδευτική δραστηριότητα 

θ. Αμπατζόγλου: «Στηρίζουμε 
εμπράκτως τη Μαρουσιώτικη οικογένεια» 

Οι Δημοτικοί Παιδικοί Σταθμοί Αμαρουσίου για 6η σχολική χρονιά
συνεχίζουν τις βιωματικές εκπαιδευτικές και ψυχαγωγικές δρά-
σεις εκτός του χώρου των Παιδικών Σταθμών, υπό τον συντονισμό
και την επίβλεψη του Προέδρου του ΟΚΟΙΠΑΔΑ Πέτρου Κόνιαρη.       
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#Το κουπόνι για πλύσιμο αυτοκινήτου με 4 ευρώ, εξαργυρώνετε στο Pappas Oil  -Τατοίου 21-23 Μεταμόρφωση 21028200100.

Πρωταγωνιστούν
τα Βόρεια Προάστια 

εγάλη νίκη πήρε το Μα-
ρούσι κόντρα στο Αιγά-
λεω, καθώς επικράτησε με

το εμφατικό 102-73 και έριξε το
«Σίτι» από το πρώτο «στρώμα» της
βαθμολογίας του πρωταθλήματος
μπάσκετ ανδρών του νότιου Ομί-
λου, της Β΄ Εθνικής
Ο Εσπερος δυσκολεύτηκε με τα Με-
λίσσια, ωστόσο κέρδισε με 73-69, ο
Πανερυθραϊκός πέρασε νικηφόρα
από την έδρα του Εθνικού (95-84),
ενώ στην κορυφή του ομίλου πα-
ρέμειναν ο Παπάγος και η Μεγαρί-
δα, που επιβλήθηκαν των λοκρού
Αταλάντης (80-70) και Δούκα (75-
52) αντίστοιχα.

μπΑσΚετ

Μ

πρΩτΑθλΗμΑ β΄ εθνίΚΗσ 
ΑνΔρΩν (νΟτίΟσ ΟμίλΟσ) 

Αγία Παρασκευή δεν εκμεταλ-
λεύτηκε την λευκή ισοπαλία
στο ντέρμπι ανάμεσα στον Χα-
ραυγιακό και το Ηράκλειο, στο

γήπεδο της Ηλιούπολης, κι έτσι η ομά-
δα του Ηρακλείου παρέμεινε στην κο-
ρυφή της βαθμολογίας του 1ου Ομίλου,
της Α΄ Κατηγορίας, του πρωταθλήμα-
τος της ΕΠΣ Αθηνών.  

Η ομάδα της Αγίας Παρασκευής να
σημειώσουμε πως αναδείχτηκε ισόπα-
λη με 1 – 1 στο γήπεδό της, απέναντι
στον Αθηναϊκό.

Στο αγωνιστικό μέρος του μεγάλου

ντέρμπι του Ομίλου, οι ποδοσφαιριστές
του Χαραυγιακού και του Ηρακλείου
επέδειξαν μεγάλο αγωνιστικό πάθος,
το οποίο εξουδετέρωσε τις επιθετικές
αρετές των ομάδων με αποτέλεσμα το
ματς να λήξει χωρίς σκορ. 

Χαραυγιακός: Βακερλής Ε., Τσέκος, Παρα-
σκευόπουλος (65′ Τσαραούσης), Μαραγκουδάκης,
Αναστασόπουλος, Γιαννόπουλος, Κασσιανός, Κού-
τρας (71′ Κούντου), Πλούμης (80′ Σακελλαρίου),
Σπανός, Οκσίσογλου.

Α.Ε. Ηράκλειο: Μολφέσης, Καρώνης, Κατσού-
λης, Ζίζηλας, Λιαπίδης, Τούμπας (90′ Χατζηγιαννα-
κός), Γεωργίου, Χρήστου, Τζώρτζης, (64′ Σπυριδά-
κης) Γεωργουδάκης, Αντωνόπουλος (12′ λ.τρ. Μυ-
λερός) (71′ Μέρτκολα).

Τα αποτελέσματα, οι βαθμολογίες και η επόμενη αγωνιστική
στους δύο Ομίλους της Ά  Κατηγορίας της ΕΠΣ Αθηνών 

Η
Μαρούσι-Αιγάλεω 102-73
ΚΑΟ Μελισσίων-Έσπερος Καλλιθέας 69-73
νΕ Μεγαρίδος-Δούκας 75-52
Μανδραϊκός-Ιωνικός νΦ 78-60
Πρωτέας Βούλας-ΟΦΗ 61-49
Παπάγου-λοκρός Αταλάντης 80-70
Πεντέλη-Πανελευσινιακός 68-74
Εθνικός Πειραιά-Πανερυθραϊκός 84-95

8η ΑΓΩνίστίΚΗ – ΑπΟτελεσμΑτΑ 

1. Παπάγου (6-2) 14
2. Έσπερος Καλλιθέας (6-2) 14

————————————–
3. Μεγαρίδα (6-2) 14
4. Πανερυθραϊκός (5-3) 13
5. Μαρούσι (5-3) 13
6. Πεντέλη (5-3) 13
7. Αιγάλεω (5-3) 13
8. Μανδραϊκός (5-3) 13
9. Πανελευσινιακός (5-3) 13
10. Εθνικός Πειραιά (4-4) 12
11. Πρωτέας Βούλας (3-5) 11
12. ΟΦΗ (3-5) 11

————————————–
13. ΚΑΟ Μελισσίων (2-6) 10
14. λοκρός Αταλάντης (2-6) 10
15. Δούκας (1-7) 9
16. Ιωνικός νΦ (1-7) 9

βΑθμΟλΟΓίΑ (σε 8 ΑΓΩνεσ) 

ΗΦΑΙΣΤΟΣ ΠΕΡ/ΡΙΟυ - ΠΕΤΡΑλΩνΑ 1-0
νΕΑ ΙΩνΙΑ - ΓΣ ΑΡΓυΡΟυΠΟλΗΣ 3-1
ΧΑΡΑυΓΙΑΚΟΣ - ΑΕ ΗΡΑΚλΕΙΟ 0-0
ΟλυΜΠΙΑΚΟΣ ν.λ. - ΜΕλΙΣΣΙΑ 0-0
ΑΓ. ΠΑΡΑΣΚΕυΗ - ΑΘΗνΑιΚΟΣ 1-1
ΘΡΙΑΜΒΟΣ ΧΑιΔ. - ΑΟ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟυ 0-1
ΧΟλΑΡΓΟΣ - ΙΑΣΩν 4-0
ΚΕνΤΑυΡΟΣ ΒΡΙλ. - ΑΡΗΣ ΠΕΤΡ/λΗΣ 2-1

10η ΑΓΩνίστίΚΗ – 1ος ΟμίλΟσ 

1. Α.Ε. ΗΡΑΚλΕΙΟ 23
2. ΧΑΡΑυΓΙΑΚΟΣ 21
3. ΑΓ. ΠΑΡΑΣΚΕυΗ 21
4. ΧΟλΑΡΓΟΣ 19
5. ΗΦΑΙΣΤΟΣ ΠΕΡ/ΡΙΟυ 19
6. ΑΡΗΣ ΠΕΤΡ/λΗΣ 17
7. Γ.Σ. ΑΡΓυΡΟυΠΟλΗΣ 16
8. νΕΑ ΙΩνΙΑ 14
9. ΑΘΗνΑιΚΟΣ 12
10. ΟλυΜΠΙΑΚΟΣ ν. λ. 11
11. ΜΕλΙΣΣΙΑ 10
12. Α.Ο. ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟυ 10
13. ΚΕνΤΑυΡΟΣ ΒΡΙλ. 7
14. ΙΑΣΩν 7
15. ΠΕΤΡΑλΩνΑ 6
16. ΘΡΙΑΜΒΟΣ ΧΑιΔΑΡΙΟυ 4

βΑθμΟλΟΓίΑ 1ουΟμίλΟυ 
τΗσ Α’ επσΑ (10ηΑΓΩνίστίΚΗ)

ΣΟυΡΜΕνΑ - ΗλΙΟυΠΟλΗ 0-0
ΠΑνΕΡυΘΡΑιΚΟΣ - ΚΗΠΟυΠΟλΗ 2-2
ΚΑΜΑΤΕΡΟ - ΑΠΟλλΩν ΧΑλΑνΔΡΙΟυ 1-4
ΦΩΣΤΗΡΑΣ ΗλΙΟυΠΟλΗΣ - Π.ΦΑλΗΡΟ  1-1
ΠΑΠΑΓΟΣ - ΧΑιΔΑΡΙ 1-5
ΑΓΙΑξ ΤΑυΡΟυ - λυΚΟΒΡυΣΗ 1-0
ΤΡΑΧΩνΕΣ - ΔΙΑνΑ ΗλΙΟυΠΟλΗΣ 2-2
ΡΟυΦ - ΘυΕλλΑ ΑΓ. ΔΗΜΗΤΡΙΟυ 1-0

1. ΡΟυΦ 25
2. ΗλΙΟυΠΟλΗ 23
3. ΔΙΑνΑ ΗλΙΟυΠΟλΗΣ 21
4. ΣΟυΡΜΕνΑ 19
5. ΤΡΑΧΩνΕΣ 18
6. ΑΠΟλλΩν ΧΑλΑνΔΡ. 17
7. ΠΑνΕΡυΘΡΑιΚΟΣ 13
8. ΚΗΠΟυΠΟλΗ 13
9. ΑΓΙΑξ ΤΑυΡΟυ 12
10. ΧΑιΔΑΡΙ 12
11. ΚΑΜΑΤΕΡΟ 11
12. ΠΑΠΑΓΟΣ 8
13. ΠΑλ. ΦΑλΗΡΟ 7
14. λυΚΟΒΡυΣΗ 7
15. ΘυΕλλΑ ΑΓ. ΔΗΜ. 6
16. ΦΩΣΤΗΡΑΣ Ηλ. 4

Η επΟμενΗ ΑΓΩνίστίΚΗ
(9η, 01/12)

Αιγάλεω – ΚΑΟ μελισσίων
Έσπερος Καλλιθέας – νε μεγαρίδος

Δούκας – εθνικός πειραιά
πανερυθραϊκός – μανδραϊκός

ίωνικός νΦ – πεντέλη
ΟΦΗ – μαρούσι

λοκρός Αταλάντης – πρωτέας βούλας
πανελευσινιακός – παπάγου  

περΑσε 
ΧΩρίσ ΗττΑ 
ΚΑί ΑπΟ τΗν
ΗλίΟυπΟλΗ
τΟ ΗρΑΚλείΟ 

11η ΑΓΩνίστίΚΗ τΟυ 1ου ΟμίλΟυ τΗσ Α’ επσΑ 
• ΑΟ περίστερίΟυ - νεΑ ίΩνίΑ •Γσ ΑρΓυρΟυπΟλΗσ - ΧΑρΑυΓίΑΚΟσ 
•Αε ΗρΑΚλείΟ - ΗΦΑίστΟσ περ/ρίΟυ •πετρΑλΩνΑ - ΟλυμπίΑΚΟσ
ν.λίΟσίΩν •μελίσσίΑ - ΑΓ. πΑρΑσΚευΗ • ίΑσΩν - θρίΑμβΟσ ΧΑΪΔΑρίΟυ 
•ΑρΗσ πετρ/λΗσ - ΧΟλΑρΓΟσ •ΑθΗνΑΪΚΟσ - ΚεντΑυρΟσ βρίλΗσσίΩν

11η ΑΓΩνίστίΚΗ τΟυ 2ου ΟμίλΟυ τΗσ Α’ επσΑ 
• ΑπΟλλΩν ΧΑλΑνΔρίΟυ - σΟυρμενΑ •ΗλίΟυπΟλΗ - ΑΓίΑξ τΑυρΟυ 
•λυΚΟβρυσΗ - πΑνερυθρΑΪΚΟσ •ΚΗπΟυπΟλΗ - πΑπΑΓΟσ 
•ΧΑΪΔΑρί - τρΑΧΩνεσ •πΑλ.ΦΑλΗρΟ - ΚΑμΑτερΟ • θυελλΑ 
ΑΓ. ΔΗμΗτρίΟυ - ΦΩστΗρΑσ ΗλίΟυπΟλΗσ • ΔίΑνΑ ΗλίΟυπΟλΗσ - ρΟυΦ

10η ΑΓΩνίστίΚΗ – 2ος ΟμίλΟσ 

βΑθμΟλΟΓίΑ 2ουΟμίλΟυ 
τΗσ Α’ επσΑ (10ηΑΓΩνίστίΚΗ){

Αγία παρασκευή επιβλήθηκε και του Γαλατσίου,
έκανε το 8/8 και παρέμεινε στην κορυφή της
βαθμολογίας της Ά  Κατηγορίας Ανδρών του πρω-

ταθλήματοςτης εσΚΑ.
στο ντέρμπι των πρώτων θέσεων, η πεύκη πήρε το δι-
πλό στη Δάφνη κι έκανε το 7-1, με τους ηττημένους να
υποχωρούν στο 5-3, ενώ αντίστοιχα, η ο πολυνίκης
Αγίας βαρβάρας ξεπέρασε το εμπόδιο του πικερμίου.

Η
στην κορυφή η Αγία παρασκευή, από κοντά η πεύκη 
με ενΔίΑΦερΟν συνεΧίζετΑί τΟ πρΩτΑθλΗμΑ τΗσ Α’ εσΚΑ ΑνΔρΩν 

τΑ ΑπΟτελεσμΑτΑ τΗσ 8ης ΑΓΩνίστίΚΗσ:
νίκη Αμαρουσίου - ΟΚΑ μεσογείων 77-56
Γσ Κηφισιάς - Άγιου Ανάργυροι 56-49
Δάφνη - πεύκη 79-81
Αγία παρασκευή - Γαλάτσι 67-62
πολυνίκης Αγίας βαρβάρας - πικέρμι 82-80
Απόλλων σμύρνης - νήαρ Ηστ 83-65
νέα ίωνία - Ηλιούπολη 69-67




